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@elimo vam vesele bo`i~ne in novoletne praznike.
naj bo leto 2017 zdravo, mirno, v medsebojnem  spo{tovanju

in osebnem zadovoljstvu pre`eto.

BO@I^NA

 Smre~ica solze 
v tihoti je scedila,
ko se mrak in mir

razlil je ~ez dobrave.
 

Koraki moji
so vse bolj po~asni,
a v meni se budijo 

`ive sanje:
 

Kje le`ite zapra{eni,
vi pastirci jutrovski?

 
Postavila jih bom

v zelenje sanj
kot otrok v davni zimi;

 

Vsem ob~anom in ob~ankam ̀ elimo lepe bo`i~ne praznike in sre~no novo leto,
 hkrati pa vam ~estitamo ob dnevu samostojnosti in enotnosti.

Mitja Horvat, ̀ upan
Svetniki in svetnice ob~inskega sveta

^lani Nadzornega odbora

dala jim v varstvo 
trop ov~ic,
in jaslice

in bo`je dete.
 

Zapela mirno,
ubrano,

kot neko~ doma
z dru`ino:

 

Sveta no~,
bla`ena no~ ...

 
Angela FujsBo`i~ek v Ob~ini Duplek Foto: Viljem Klemen~i~



ŽUPANOV UVODNIK

Ali tudi vi sli{ite zvok iztekajo~ega 
se leta? Upam, da karseda uspe{no 
lovite zadnje trenutke in da boste 
~im bolje izvedli zadane naloge ter 
izpolnili zastavljene cilje. ^eprav so 
nas zlasti  v trgovinah tudi letos pre-
hitele prazni~ne lu~i in je bil dobr{en 
del decembra pre`et z naglico in 
dokon~evanjem projektov ter nalog 
za iztekajo~e se leto, je december 
ostal prazni~en in ~aroben mesec.

 Kot po navadi tudi sam zmeraj lovim 
zadnje dni, da izpolnim svoje naloge 
in cilje. Ker glede bo`i~nih daril ni-
sem pri{el {e niti do prave ideje, kaj 
bi lahko letos dobri mo` nabavil, bo 
zagotovo {e pestro tudi ~isto zadnje 
dni. Seveda je pomembna naloga tudi 
leto{nji zadnji uvodnik, ki ga, seve-
da, uganili ste, pi{em zadnji dan, v 
upanju, da sicer zelo prijazne dame v 
uredni{kem odboru ne bodo prehude. 

Skratka, to leto za lokalne skupnosti  
ni prineslo nekega preboja ali premi-
ka na bolje. ^eprav so makroekonom-
ski kazalci bolj{i kot pretekla leta, to 
ni bil zadosten razlog za izbolj{anje 
financiranja ob~in in s tem polo`aja 
dr`avljanov. Ampak ni prav, da se 
`upani samo prito`ujemo, ~eprav 
imamo razloge zato, temve~ nam pre-
ostane le to, da po svojih najbolj{ih 
mo~eh i{~emo re{itve. Tudi letos ni-
sem odkril ~arobnega recepta, s ka-

terim bi lahko zadovoljili vse realne 
potrebe teh krajev in ljudi, kaj {ele 
izpolnili vse `elje. Sem pa ob koncu 
leta vendarle zadovoljen, ker je bilo 
veliko narejenega. 

Poleg pridobitev, ki jih ljudje zlahka 
opazijo, zlasti tisti, ki gledajo s sr-
cem, sem vesel, da {e vedno peljemo 
{tevilne majhne programe, ki so z leti 
postali ljudem samoumevni, ~eprav 
po sami klasifikaciji ne sodijo v za-
konsko dolo~ene naloge ob~in, so pa 
zagotovo za marsikoga izmed nas 
ob~anov pomembni. 

Investicije v komunalno infrastruktu-
ro so seveda pomembne in tudi naj-
bolj opazne, a velik pomen za kvalite-
to ̀ ivljenja imajo tudi prostori, kjer se 
prehranjujejo na{i najmlaj{i, vsebine 
in programi, ki lep{ajo ~as starej{im, 
urejeni prostori, kjer se lahko ob~ani 
dru`ijo in ne nazadnje prazni~ne vse-
bine ob drsali{~u. Tudi tako majhna 
pridobitev, kot je prazni~na osvetlitev 
ob~inske stavbe, lahko v pozitivnih 
ljudeh spro`i radost, ob~utek topline 
in pripadnosti doma~emu kraju. 

Moram priznati, da zlasti v teh dneh, 
ko tudi sam pri sebi delam rezime pre-
teklega leta, veliko razmi{ljam o opra-
vljenem delu in predvsem o ljudeh. 
Velikokrat se vpra{am, kaj pravzaprav 
ljudem najve~ pomeni, kaj sploh za-
znavajo kot razvoj in kaj je tisto, kar 
bi »itak« moralo biti `e zdavnaj nare-
jeno. Pogosto ~lovek dobi ob~utek, 
da mnogim na{i napori ne pomenijo 
prav veliko. Ampak ta apati~nost niti 
ni tako nenavadna. Vsak lahko ima 
razli~en odnos do skupnega dobra.

 Vem, da ima marsikdo med nami do-
volj svojih skrbi in ne more spremljati 
ostalega dogajanja. Bolj me `alostijo 
posamezniki, ki se dru`beno aktivira-
jo z `eljo prikazovati vse pridobitve v 
izrazito negativni lu~i, ~eprav so bili 
ve~krat pozvani h konstruktivnemu 
iskanju re{itev in delovanju za sku-
pno dobro. Po nekaj letih sem tudi 

sam opustil  iluzije, da je mo~ vedno 
dose~i enotnost,  pa vendarle nikoli 
ne bom pristal na logiko, da je vse 
na{e dobro, vse njihovo pa zani~. Svet 
ni ~rno bel in k sre~i tudi siv ni. Vedno 
te preseneti kak ̀ arek pozitivnih barv. 
Tako je tudi pri na{em delu. Poleg {te-
vilnih upravi~enih in neupravi~enih 
kritik se najdejo tudi pohvale, ki ti 
dajejo motivacijo za bodo~e delo in 
ti velikokrat poka`ejo, da si na pravi 
poti, da mnogi ljudje opazijo tudi ti-
ste majhne stvari, ki delajo te kraje {e 
lep{e, {e bolj na{e.

Vsem ob~ankam in ob~anom `elim, 
da bi skozi vse dni znali u`ivati v 
majhnih stvareh, toplih ljudeh in v 
stisnjenih dlaneh. Vsem `elim mi-
ren in lep bo`i~ v krogu najdra`jih. 
Vsem ~estitam tudi ob prazniku sa-
mostojnosti in enotnosti. Praznik, ki 
ga na{a dr`ava slavi v spomin na dan 
razglasitve plebiscita, kjer smo se z 
neverjetno enotnostjo skupaj odlo~ili 
za na{e skupno dobro. Tudi kasneje 
je dr`ava na krilih enotnosti dosegla 
velike premike in postala polnoprav-
na ~lanica v {tevilnih mednarodnih 
zdru`enjih ter dosegla ugled v sve-
tu. Na to dr`avo smo zagotovo lahko 
ponosni. Mi, dr`avljani, pa lahko tej 
dr`avi s svojimi dejanji in strpnostjo 
vrnemo enotnost, saj je bolj{i jutri 
na{ skupen cilj.

 V letu, ki prihaja, vam `elim dobre-
ga zdravja in naj vas sre~a spremlja 
skozi vse dni. Naj vam leto naklo-
ni sre~ati prave ljudi, ki bodo v vas 
pustili dobre sledi in seveda tudi vi v 
njih.

Mitja HORVAT, 
`upan
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IZ OB^INSKEGA URADA

Ko smo se v Sloveniji pred le-
tom dni soo~ili z mno`i~nim 
prihodom migrantov na meje, 
si kljub jasnemu zavedanju o 
resnosti polo`aja in skrbnim 
pripravam verjetno nih~e med 
nami ni prav dobro predstavl-
jal, kak{en izziv nas ~aka. 

Toda dr`ava, lokalne skup-
nosti in ob~ine, humanitarne 
in nevladne organizacije ter 
prostovoljci smo pokazali, da 
lahko na dr`avni in lokalni 
ravni tudi v tovrstnih izrednih 
razmerah dobro in usklajeno 
sodelujemo. 

MIGRACIJE SO ODSEV SEDANJEGA ^ASA

@al so se uresni~ile napovedi, da pojav 
migracij ni bil enkraten pojav, ampak 
je dejstvo, s katerim bomo morali naj-
ti na~in za sobivanje. @e samo zave-
danje, da so migracije odsev ~asa, v 
katerem `ivimo, je klju~en korak pri 
oblikovanju re{itev. Slovenija si vse-
skozi prizadeva tudi za iskanje sku-
pnih, dolgoro~no naravnanih re{itev 
na evropski ravni, ki bi pripomogle k 
u~inkovitemu obvladovanju migracij, 
ter solidarno prevzema del odgovorno-
sti v okviru projekta premestitve oseb, 
ki potrebujejo mednarodno za{~ito.
Poudarimo naj, da so razmere v na{i 
regiji trenutno stabilne, vendar pa je 
dogajanje v naslednjem obdobju te`ko 
napovedati. Pri~akujemo lahko, da bo 
do nezakonitih prehodov meja prihaja-
lo ves ~as in da se bo njihovo {tevilo v 

prihodnje {e pove~evalo. 
Zato so pristojni organi `e pripra-
vili nabor ukrepov, prilagojenih ve~ 
razli~nim scenarijem. Medtem ko so 
varnostni ukrepi usmerjeni predvsem 
v dosleden in intenziven nadzor na 
meji, bomo z organizacijskimi ukrepi 
migrantom, ki bodo pri{li na obmo~je 
na{e dr`ave, zagotovili ustrezno oskr-
bo in obravnavo v skladu z nacionalno 
in mednarodno zakonodajo. 
Zavedamo se, da prihodi migrantov 
– tudi zaradi strahu pred ponovitvijo 
lanskih mno`i~nih prihodov – marsikje 
po dr`avi, {e posebej pa na obmejnih 
obmo~jih, v ljudeh zbujajo nelagodje. 
Ravno zato, ker ne `elimo, da bi pre-
hodi migrantov ~ez hrva{ko-slovensko 
mejo vznemirjali prebivalstvo in njihov 
vsakdan, posku{amo situacijo re{evati 

na ~im bolj kontroliran na~in. 
Eden pomembnej{ih ukrepov je tudi 
vzpostavitev sprejemno-registracijskih 
centrov ob meji s Hrva{ko. Smiselno 
je namre~, da migranti, ki jih je poli-
cija zaznala pri nezakonitem prehodu 
meje, med obravnavo ostanejo ~im 
bli`je meji in morebitnemu kraju vrni-
tve, tj. Hrva{ki.
Poudarjamo, da bodo ti centri vzpo-
stavljeni le, ~e se bo {tevilo migrantov, 
ki jih je policija zaznala pri nezako-
nitem prehodu meje, tako pove~alo, 
da jih ne bo mogo~e obravnavati v 
obstoje~ih policijskih enotah. Centri 
bodo za~asne narave, zaprtega tipa in 
vseskozi pod nadzorom policije. Mi-
granti bodo v centru najve~ do 72 ur, 
njihovo gibanje pa bo omejeno.
Sprejemno-registracijski center bo raz-
deljen na sprejemni del, kjer se bodo 
izvajali policijski postopki, in na bi-
valni del. Vse prevoze v center in iz 
njega bo opravljala policija in s tem 

@elimo vam, da bi se vam uresni~ile vse `elje,
pri~akovanja in sanje, tudi tiste,

ki ste jih postavili visoko nad oblake. 

Sre~no 2017!

Ob~inske svetnice in svetniki modre liste

V dnevih, ko se poslavljamo 
od starega in s pričakovanjem

 zremo v novo,
se tudi mi pridružujemo 

dobrim željam.

Želimo Vam vesele praznične dni, 
v novem letu pa obilo zdravja, 

sreče, zadovoljstva in miru.

Občinski urad Občine Duplek
in Režijski obrat Občine Duplek

SREČNO 2017
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USPE[NA AKCIJA 
»PE[EC«
V okviru nacionalne akcije »Pe{-
ci«, ki poteka pod sloganom 
»Bodi preVIDEN«, smo organizi-
rali skupne preventivne dogod-
ke, ki so potekali isto~asno v 
ve~ kot 60 slovenskih ob~inah, 
in sicer v ~etrtek, 6. oktobra 
2016, med 17. in 19. uro. 
V izvajanje akcije smo se aktivno 
vklju~ili tudi v Ob~ini Duplek, kjer smo 
~lani Ob~inskega sveta za preventivo 
in vzgojo v cestnem prometu ter pro-
stovoljci ob sodelovanju policistov 
s Policijske postaje Maribor I izvajali 
preventivne aktivnosti v Zgornjem in 
Spodnjem Dupleku ter v Dvorjanah. 
Pri tem smo opozarjali pe{ce na var-
no ravnanje v prometu ter na uporabo 
odsevnikov, pe{cem in kolesarjem pa 
razdelili ve~je {tevilo odsevnih trakov 
in kresni~k. Prav tako smo v sodelo-
vanju s policijo opozarjali voznike na 
upo{tevanje pe{cev in na dosledno od-

stopanje prednosti pred prehodom za 
pe{ce. Z akcijo smo `eleli opozoriti na 
ranljivost in veliko ogro`enost pe{cev, 
med katerimi so posebej izpostavljeni 
starej{i nad 54 let, saj se ve~ina pro-
metnih nesre~ pe{cev zgodi znotraj 

naselij, pogosto pri pre~kanju ceste.

Namen akcije je bil:
- osve{~anje pe{cev in ostalih 

udele`encev v prometu glede upo-
rabe odsevnikov,

zagotovila nadzor nad migranti ter 
najve~jo mo`no varnost za okoli{ko 
prebivalstvo. V centrih bo zdravstveno 
osebje poskrbelo za nujno medicinsko 
pomo~, poskrbljeno pa bo tudi za otro-
ke in mladoletnike brez spremstva. 
Dr`ava posku{a pri re{evanju mi-
grantske problematike ves ~as ohra-
njati ravnote`je med obveznostmi, 
ki jih ima do migrantov po doma~i in 
mednarodni zakonodaji, ter varnostjo 
doma~ega prebivalstva. Vlada je in bo 
naredila vse, kar je v njeni mo~i, da do 
ve~jega obsega nezakonitih migracij 
na na{em ozemlju ne bi pri{lo, pred-
stavniki pristojnih dr`avnih organov 
pa so v stalnem stiku s predstavniki 
vseh klju~nih ob~in in lokalnih sku-
pnosti. 

Naloga, ki je pred nami, je zahtevna, 
terja veliko odgovornosti in naporov, 
zato se ob tej prilo`nosti ponovno za-
hvaljujemo vsem, ki ste prispevali h 
konstruktivnemu re{evanju migracij-
ske krize. 

Urad Vlade RS za komuniciranje
 
Informacije o aktualnem dogajanju na 
podro~ju migracij in odzivu Slovenije nanje 
so na spletni strani pomoc.beguncem.gov.si.

Aktivnosti akcije »Pe{ec« Foto: Arhiv SPVCP
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- opozarjanje na varno ravnanje 
pe{cev v prometu in upo{tevanje 
klju~nih pravil (pre~kanje ceste, 
hoja po plo~niku, varnost otrok),

- opozarjanje voznikov motornih vo-
zil na upo{tevanje pe{cev znotraj 
naselij in na dosledno odstopanje 
prednosti pred prehodi za pe{ce,

- razdeljevanje odsevnih trakov in 
drugih odsevnikov z namenom 
izbolj{anja varnosti pe{cev,

- poostren nadzor nad ravnanjem 
voznikov in pe{cev s strani policije.

Pe{ci spadajo med ranljivej{e udele- 
`ence v prometu, zato je skrb vseh 
ostalih nujna in potrebna. V zadnjih  
letih je naraslo {tevilo prometnih ne-
sre~ z udele`bo pe{cev v naselju, med 
drugim tudi na prehodih za pe{ce.
Glavni vzroki prometnih nesre~ z 
najhuj{imi posledicami za pe{ce so 
neupo{tevanje in odvzem prednosti, v 
veliki meri tudi nepravilnost pe{ca pri 
pre~kanju vozi{~a ter neprilagojena 
oz. prehitra vo`nja voznikov. Najve~ 
prometnih nesre~ z udele`bo pe{cev 
se zgodi v jesensko-zimskih mesecih. 
Tudi zato smo preventivne vzgojne ak-
tivnosti v tem in prihodnjih mesecih {e 
dodatno okrepili.

Vsem pe{cem in tudi kolesarjem 
priporo~amo, da dosledno uporabljajo 
odsevna telesa in tako sebi zagotovijo 
ve~jo vidnost, s tem pa tudi varnost v 
prometu.

Marjan VRBNJAK,
predsednik SPVCP

Leta in korake puščamo za seboj, 
le  spomini ne tonejo  v pozabo. 

A že na obzorju žarijo zvezdice nove dobe.
Naj prinesejo nam zdravja, sreče, miru,

zadovoljstva, ljubezni in svetlobe! 
 

PRIJETNE BOŽIČNE PRAZNIKE
IN VSE NAJLEPŠE V LETU 2017

VAM ŽELI 
ŽENSKA REKREACIJA KORENA

Poostren nadzor policije  Foto: Marjan Vrbnjak

Osve{~anje pe{cev  Foto: Marjan Vrbnjak
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KMETIJSTVO IN TURIZEM
MISLI, UJETE MED DELO, 
STROKO IN PRIHAJAJO^E LETO
Urejen zunanji prostor ali vrt je vselej izra`al 
stanje in potrebe dru`be. Vrtove in parke kot 
velika dela, ki so razkazovala mo~ lastnika, so 
neko~ naro~ali vladarji, cerkveni veljaki in drugi 
~lani najvplivnej{ega sloja dru`be.
Tudi danes je morda podobno, hkrati pa veliko bolj zaple-
teno. Prostor kot omejen vir je preve~krat prezrt in prema-
lo spo{tovan. Gradnja objektov in urejanje njihove okolice 
se vse bolj drobita v manj{e enote, pri na~rtovanju pa ima 
kapital v primerjavi z veljavnimi prostorskimi predpisi, stro-
kovnimi smernicami in uveljavljeno dobro prakso morda 
preveliko mo~.
Pri~a smo {tevilnim in hitrim spremembam in temu se mo-
ramo prilagoditi tudi tisti, ki se poklicno ukvarjamo z ure-
janjem prostora.
Podro~je hortikulture je tako zanimivo, ob{irno in podvr-
ženo mnogim spremembam, da se za vsakogar najde ne-
kaj, ~emur se je vredno posve~ati. Pojavljajo se novi trendi, 
spreminja in dopolnjuje se zakonodaja, vedno bolj skrbimo 
za naravo in okolje, sledimo trajnostnemu razvoju ...
Kadar govorimo o kvalitetnem bivanjskem prostoru, je ure-
jen zunanji prostor klju~en faktor. Tako javne kot zasebne 
urejene zelene povr{ine so pomembne za ~lovekovo do-
bro po~utje in funkcioniranje v prostoru in so vsekakor 
odlo~ilen spremljevalec razvoja turizma.
Stroka se ho~e in mora pribli`ati javnosti in naro~nikom, 
prilo`nosti povezovanja z vseh strani bi moralo biti veliko ve~.
Dinami~no spreminjanje diverzitete in svoboda odprtosti nas 
pove`eta z mirujo~o naravo. Raznolikost predstavlja pred-
nost, vrt postane prostor relaksacije, inspiracije, dru`enja in 
u~ilnica na prostem ne glede na vreme 
ali letni ~as. 
Govorimo o dragoceni vrednosti rastlin 
za ~loveka in druge uporabnike. ^lo-
vek je `e od nekdaj del narave in bolj 
kot smo oddaljeni od nje, ve~je te`ave 
imamo z zdravjem in po~utjem. Zelenje 
v delovnem okolju dokazano vpliva na 
uspe{nost podjetij in posameznikov, 
tako bi lahko pod dru`beno odgovorne 
projekte {teli tudi skrb za urejen odprti 
prostor. 
V leto{njem letu smo krajinski arhitekti 
skupaj z ostalimi strokami in predstav-
niki ob~in veliko razpravljali in ugota-
vljali na sre~anjih in konferencah tudi v 
sosednjih dr`avah. Menim, da {e vedno 
nimamo dovolj uresni~enih vizij na{ih 
sre~anj in konferenc, kar je {koda za nas 

in na{e okolje. Ker pa smo trdo`ivi, zagnani in zaljubljeni v 
to, kar po~nemo, se {e zdale~ ne mislimo ustaviti. 
Drage ob~anke in ob~ani, vsak izmed nas lahko veliko pri-
pomore k {e lep{emu, bolj zelenemu in cveto~emu kraju, 
v katerem `ivimo. To so moje krajinsko-arhitekturne in vr-
tnarske `elje za prihajajo~e leto. Se vidimo med zelenim!

Klementina TEMENT,
dipl. in`. krajinske arhitekture

Urejen vrt tudi pozimi    Foto: Klementina Tement
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SVETLOBNI KOREN LAHKO 
GOJIMO TUDI DOMA
O svetlobnem korenu smo letos lahko prebrali 
precej ~lankov v razli~nih revijah. ^eprav zgleda 
gojenje te ~ude`ne rastline zahtevno, vendarle 
ni in jo lahko gojimo kar doma.
Pa poglejmo nekaj pomembnih zna~ilnosti te zdravilne ra-
stline. Svetlobni koren je vzpenjavka in je podoben visoke-
mu fi`olu. Zraste od 2 metra visoko in ve~, ~e ima ustrezno 
oporo. Po opori se vzpenja v nasprotni smeri urinega kazal-
ca, zato ga moramo previdno usmeriti, ko raste. Uporaben 
je podzemni del rastline, torej koren, ki je dolg med 30 cm 
in pol meta z mnogimi stranskimi koreninicami. V obmo~jih 
brez zmrzali je svetlobni koren {e dalj{i, saj ga pustijo v 
zemlji. ^e rastlino gojimo pravilno, je koren odebeljen in 
raven, ~e pa nima dovolj globine, da bi delal koren, se zvi-
juga in ostane kraj{i. Od zunaj je rjavkaste barve, njegova 
notranjost pa je bela in rahlo sluzasta. 

Za~etek gojenja 
Za~nemo lahko z bubilami, to je z drobnimi semeni, ki na-
stanejo, ko se beli cvetovi zapro. Na mestu belih in mo~no 
di{e~ih cvetov se oblikujejo kot droben `ir velike bubile, 
s katerimi se rastline vegetativno razmno`ujejo. V ~asu 
pozne pomladi (aprila) iz bubil po`enejo koreninice. Te 
damo v vnaprej pripravljena korita, ki smo jih napolnili s 
kremen~evo mivko in kompostom. 
 

Svetlobni koren − od leve proti desni: bubile, tanj{i koren (tudi 
sadike) in gomolj svetlobnega korena        Foto: Ana Vovk Kor`e

V kolikor imamo lokacijo na severni ali vzhodni strani, je 
bolje, da presadimo na vrt sadiko kot pa seme, saj so sadike 
`e bolj odporne. V maju in juniju delajo sadike biomaso, od 
julija do oktobra pa se oblikuje koren, ki ga poberemo v ok-
tobru, mesec prej pa poberemo bubile, to so sadike rastline. 
Nekje proti koncu oktobra nastopi ~as za pobiranje bubil in 
korenin, ~e gre za drugo leto gojenja, pa ̀ e tudi gomoljev. V 
kolikor je zemlja dovolj kvalitetna s kremen~evim peskom, 
lahko `e prvo leto pridelamo gomolje. Ko poberemo bubile, 
odre`emo rastlino pribli`no 5 cm nad zemljo, jo razre`emo 
in damo na kompost.

Pridelava svetlobnega korena
Vse se za~ne pri semenu oziroma v tem primeru pri vegetativ-
nem razmno`evalnem materialu. To so zra~ni gomolj~ki (bu-
bile) ali pa enoletni gomolji. Zra~ne gomolj~ke, ki jih nabere-
mo, skrbno shranimo v temnem, vla`nem, a vseeno zra~nem 
prostoru v glineni posodi, ki jo pokrijemo ter gomolj~ke tako 
za{~itimo pred {kodljivci, kot so mi{i in podgane.
Svetlobni koren lahko gojimo na ve~ na~inov:
- lahko uporabimo plasti~en sod, visok 100–120 cm in s 

preluknjanim dnom;
- lahko pripravimo zaboj 100–120 cm vi{ine, 50 cm {irine 

in poljubne dol`ine glede na koli~ino bubil ali korenin. Tri 
stene naj bodo stalne, na sprednji strani pa omogo~imo, 
da lahko pribli`no 50 cm od zgoraj navzdol odstranimo 
deske;

- v zemljo lahko izkopljemo jamo 100–120 cm globine in 
30 cm {irine, lahko pa samo za eno leto uporabimo zaboj 
50–60 cm vi{ine in 40–50 cm {irine in s tem pridelamo 
korenine, ne pa {e gomolje;

- v prvih treh primerih pribli`no 80–90 cm gojitvenega pro-
stora napolnimo s kremen~evo moko ali peskom, nato do-
damo pribli`no 20 cm slame, nato pa {e pribli`no 20–30 
cm vrtne zemlje s kompostom. Slama je obvezna sestavi-
na, saj tako ne me{amo zemlje s kremen~evim peskom, v 
katerem raste svetlobni koren.

Svetlobni koren lahko gojimo tudi tako, da ga posadimo v lonec s 
pe{~eno zemljo, potrebuje pa oporo            Foto: Ana Vovk Kor`e

Najnovej{a metoda gojenja svetlobnega korena, pri kateri 
so njegovi zdravilni u~inki optimalni, pa je naslednja: v ze-
mljo izkopljemo 60–70 cm globoko in 50 cm {iroko jamo in 
jo zasujemo s kremen~evim peskom. Najbolje je, ~e upora-
bimo re~ni kremen~ev pesek, ker so zrnca okrogle oblike 
in ne pride do zbitja materiala. Okoli jame postavimo 30 
cm visok okvir, v katerega najprej polo`imo pribli`no 20 
cm slame in nato {e pribli`no 20 cm vrtne zemlje s kompo-
stom, tako da ta sega do vrha okvirja. 

V kolikor se odlo~imo za zaboj, ga naredimo v velikosti 100 
cm vi{ine, 50 cm {irine in poljubne dol`ine. Sprednjo stran 
zaboja uredimo tako, da lahko pri spravilu svetlobnega ko-
rena od zgoraj odstranimo deske v vi{ini 30 cm, da odstra-
nimo zemljo in slamo ter za~nemo z izkopom gomoljev. Za-
boj napolnimo s kremen~evim peskom (priporo~ljiv je re~ni 
kremen~ev pesek) do pribli`no 70 cm, nato polo`imo 20 cm 
slame in nato {e 20 cm vrtne zemlje s kompostom. Zaradi 
energije, ki jo oddaja les, le-ta vpliva na slab{o kvaliteto 
svetlobnega korena.
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Svetlobni koren mora biti na son~ni strani in v koritih; raste vedno 
v zelo pe{~eni zemlji, zato uporabljamo kremenovo mivko    

Foto: Ana Vovk Kor`e

Odlo~imo se, da vsako leto pustimo v zemlji enega ali dva 
gomolja, da bomo imeli mati~no rastlino, ki nam bo dajala 
ve~je in bolj kvalitetne bubile. V tako pripravljen zaboj skrb-
no posadimo mlade rastlinice ali pa lanskoletne gomolje v 
razdalji okoli 15 cm, lahko v dve ali tri vrste.
Na za~etku postavimo tudi oporo za vzpenjanje rastline. To 

so lahko bambusove palice, ki jih zapi~imo v zaboj (pri tem 
pazimo, da ne po{kodujemo gomoljev ali korenin), lahko pa 
uporabimo tudi na zaboje privija~eno oporo iz lat, na katere 
lahko zave`emo vrvice ali mre`o za vzpenjanje. Ta opora 
naj bo visoka do 2 m. Bubile ali korenine posadimo na dan 

za korenino, v ~asu padajo~ih luninih lokov.

Zdravilni u~inki svetlobnega korena
[tevilne zdravilne u~inke svetlobnega ko-
rena {e vedno prou~ujejo, mnogi so tudi `e 
znanstveno potrjeni. Krepi imunski sistem, 
ima mo~no protivnetno delovanje, varuje 
pred tumorjem, pomaga pri osteoporozi, pri 
zni`anju krvnega sladkorja in holesterola, 
ima visok potencial antioksidantov, vpliva na 
izbolj{anje nekaterih presnovnih motenj, kot 
sta hiperglikemija in debelost, spodbuja delo-
vanje prebavnega trakta. Spodbuja delovanje 
vranice, `elodca, plju~ in ledvic, pospe{uje 
prekrvavitev, vzbuja tek, ve~a `ivljenjsko 
energijo in spodbuja dolgo`ivost, dviga duha 
in razsvetli razum ter ohranja odprte kanale 
za pretok energij. Gomolj se lahko u`iva sve`, 
surov, nariban kot dodatek zelenim solatam 
ali v enolon~nicah, lahko se doda tudi kruhu. 
Uporablja se tudi posu{en, lahko pa ga zmle-
tega dodajamo posameznim zeli{~em. Glede 
na izredno vrednost svetlobnega korena, si ga 
lahko pridela vsak sam!

Za zaklju~ek − starodavno vedenje
Dr. Rudolf Steiner je svetlobni koren prepo-
znal kot rastlino vi{je energijske ravni. Menil 
je, da ima sposobnost shranjevanja svetlobnih 
etrov; ~lovek po u`ivanju ob~uti energijsko 
napolnjenost, ne le sitost. Steiner je trdil, da je 
duhovni razvoj Evrope obti~al, odkar pozna-
mo krompir, ki bi se moral nadomestiti s sve-
tlobnim korenom. Rudolf Steiner je leta 1924 
organiziral poljedelski te~aj za velike kmeto-
valce v Nem~iji, na katerem je opozoril na re-
sne posledice uporabljanja kemi~nih sredstev, 

Svetlobni koren lahko u`ivamo surovega ali pe~enega kot 
krompir, le da je ~as priprave 10 minut; da nam veliko energije, 
predvsem popoldan, zato ima motivacijsko mo~     

Foto: Ana Vovk Kor`e

Ob prihajajočih praznikih želimo vsem obiskovalcem 
Kmečke TRŽNICE Duplek  in ostalim občanom vesele 

božične praznike, v letu 2017 obilo zdravja, 
osebne sreče in zadovoljstva

 
    Hvala za zaupanje!          

Na enem mestu najdete kakovostno ponudbo kmetijskih 
pridelkov iz domačih krajev. 

Tržnica posluje vsako soboto med 8 in 12 uro

Se priporočamo!

Kupujmo domače - slovensko!
Franc Fras
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umetnih gnojil in {kropiv v poljedel-
stvu ter na nespo{tovanje naravnih 
ciklov v kmetijstvu, ki se je vse bolj in-
dustrializiralo. Trdil je, da »nadson~ni« 
planeti Mars, Jupiter in Saturn sevajo 
svoje sile − energijo globoko v zemljo, 
od koder jih kremen~aste kamenine 
sevajo nazaj v prst, v kateri rastlina 
korenini. Rastlina ima te sile na razpo-
lago od »nadson~nih« planetov in jih 
vgradi v svoje plodove kot sile vitalno-
sti. Prav tako druga »podson~na« tele-
sa − Luna, Merkur in Venera − sevajo 

drugo vrsto energije, ki jo privla~i nase 
apnenec v tleh. Rastline, ki sprejemajo 
to energijo, pridobijo z njo sposobnost 
tvorbe semen, ki dobro kalijo. Energije 
podson~nih planetov posredujejo spo-
sobnost dobre reprodukcije ali »sile re-
produkcije«. Delovanje so izmerili ob 
son~nih mrkih. Rudolf Steiner je pred-
postavljal, da imajo tako kot ~lovek in 
`ivali tudi rastline neko svojo »oseb-
nost« − posebnost. Na omenjenem 
poljedelskem te~aju je izjavil: »Konec 
tega stoletja bodo na{a `ivila tako pra-

KOMUNALA
NEKATERE KOMUNALNE PRIDOBITVE V LETU 2016

zna, da za ~lovekovo prehrano ne bodo 
ve~ uporabna, polnila bodo le njegov 
`elodec, a resni~no prehranjevati ~lo-
veka ne bodo ve~ mogla.« Leto 1924 je 
tako za~etek druga~nega poljedelstva, 
ki se imenuje biolo{ko-dinami~no po-
ljedelstvo oz. biodinami~no poljedel-
stvo, ki ga je s t. i. setvenimi koledarji 
{e nadgradila Maria Thun.

dr. Ana VOVK KOR@E, 
Mojca VOTOLEN in Franc FRAS

Asfaltirali smo ob~insko javno pot {t. JP 583570 Vurberk 
(Pirnik – Vodan) na Vurberku

Asfaltirali smo makadamski del cesti{~a ob~inske javne poti {t. JP 581570 
Sp. Duplek (Bezgovje)

Pri~eli smo s I. etapo rekonstrukcije ob~inske lokalne ceste 
LC 081020 ZG. DUPLEK – ZIMICA – KORENA v Zimici

Zgradili smo kanalizacijsko omre`je z M^N in ponikovalnimi polji za 
ve~stanovanjske in druge objekte na naslovu Vurberk 90, 93, 95

Gradimo primarno kanalizacijsko omre`je z 
dvema ~rpali{~ema v Zapolutkah v Zg. Dupleku

Sanirali smo javno vodovodno omre`je v Mali Zimici
Vse foto: Marjan Topi~
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Izvedli smo rekonstrukcijo dela 
dr`avne regionalne cesto R3-710/1292 
Maribor-Vurberk-Ptuj, v Sp. Dupleku, z 
so~asno izgradnjo novega mostu ~ez 
Korenski potok, izgradnjo rondoja, iz-
gradnjo javne razsvetljave, plo~nikov 
in kolesarskih stez ter izgradnjo nove-
ga fekalnega ~rpali{~a v Sp. Dupleku.

Marjan TOPI^

Sre~anje dveh svetov 

Svoj prvi ~astni krog skozi Rondo - 
letnica gradnje 2016, na Regional-
ni cesti R3-710/129 Maribor-Vur-
berk-Ptuj, v kraju Spodnji Duplek, 
je zapeljal  RENAULT Juvaquatre 
BFK4, letnica izdelave 1938 - last 
[tajerski avto dom d.o.o.  

Voznik: Stanko KRAJNC iz Ciglenc!

Nov priklju~ek Ciglen{ke ceste na dr`avno regionalno cesto R3-710/1292        Foto: Marjan Topi~

ZAHVALA

Ob rekonstrukcije ceste R3-710 bi se rada zahvalila 
`upanu Mitji Horvatu, vodji projekta Marjanu Topi~u 
in izvajalcu, podjetju VOC Celje d. o. o., za dobro, 
kvalitetno in pravo~asno izvedena dela na rekonstruk-
ciji priklju~ka Ciglen{ke ceste. Kljub zahtevnim delom 
smo lahko nemoteno opravljali vsa opravila, ~eprav 
se je na{a kmetija nahajala tako reko~ sredi gradbi{~a.

Jana ROJKO z dru`ino

Foto: Marjan Topi~
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EKOLO[KI KOTI^EK
SRE^ANJE Z ANTONOM KOMATOM
Predavanje Antona Komata »Na{e zdravje korenini v prsti« v oktobru je bilo relativno dobro obis-
kano (glede na {tevilne so~asne prireditve v bli`nji okolici). Vsi, prav vsi bi morali sli{ati, kaj vse 
zanimivega nam je predavatelj povedal. 
Govoril je o prsti, torej o zemlji, ki nam s pomo~jo sonca in vode daje plodove, ki jih potrebujemo za `ivljenje. 
 

 Predavanje Antona Komata   Foto: Franc Fras 

Na to, ali bo na{e `ivljenje zdravo ali 
bolno, v veliki meri vplivamo mi sami, 
ko se odlo~amo, kako bomo skrbeli za 
zdravje prsti na{ih vrtov in njiv. 
Anton Komat je povedal, da so na{e 
njive brez de`evnikov, ker smo jih 
uspeli z umetnimi gnojili, preparati 
proti plevelu ter s preparati proti vsem 
mogo~im {kodljivcem uni~iti. Vsi pa 
vemo, kako zelo so de`evniki koristni 
za prst, a pre`ivijo lahko le v zdravi 
zemlji. V zemlji igrajo zelo pomembno 
vlogo, saj jo rahljajo in pridelujejo ro-
dovitno zemljo ter se hranijo z odmr-
limi rastlinami. Pri obdelavi bi morali 
preverjati, ali na{ vrt in njiva {e »`ivi-
ta« oziroma ali so poleg ostalih `ivih 
bitij v prsti tudi de`evniki. 
»Lahko je modrovati,« bo kdo rekel, 
»a v praksi smo prisiljeni delovati na 
na~in, ki nam zagotovi dovolj velik do-
hodek.« Tak izgovor je lahko kratkega 
diha. 
A ~e se malo zamislimo, ugotovimo, da 
lahko tudi pridelava na bolj sonaraven 
na~in da dober dohodek, celo ve~ji od 
intenzivnega kmetovanja. Ne smemo 
pozabiti, da tudi v Sloveniji izredno hi-
tro raste prodaja ekolo{ko pridelanih 
pridelkov, ki so na~eloma tudi dra`ji 
kot tisti s kmetij z intenzivno in mo-

nokultrurno pridelavo. Ker potro{nja 
ekolo{kih pridelkov hitro raste, v Slo-
venijo uvozimo kar 80 odstotkov vse 
prodane ekolo{ko pridelane zelenjave 
in sadja v na{ih trgovinah. Prodajna 
ni{a je torej velika, le izkoristiti jo je 
treba.
^lani dru{tva Melisa ostajamo opti- 
misti~ni in nameravamo gospoda Ko-
mata ponovno povabiti, da nam pred-
stavi {e kak{no aktualno temo, kako 
ohranjati ~lovekovo zdravje z zdravo 

Sre~anje na polju: da bi ohranili ̀ ivljenje v tleh, moramo skrbeti za ravnovesje − le ̀ iva 
in zdrava tla (tudi z de`evniki) omogo~ajo zdrav pridelek              Foto: Franc Fras

pridelavo vrtnin in pridelkov na na{ih 
vrtovih in njivah, in sicer `e kmalu, v 
februarju ali marcu 2017.
Iskreno Vas vabimo, da se odzovete 
na{emu povabilu in se nam na preda-
vanju pridru`ite. 

Za dru{tvo Melisa − Irena LENI^
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DRU@BENE DEJAVNOSTI
PISMO, KI JE PREPRI^ALO PREDSEDNIKA DR@AVE

Zg. Korena, 14. september 2016
Spo{tovani predsednik Republike Slovenije g. Borut Pahor!

Sem Julija Jelatancev, u~enka 8. razreda O[ Korena. Pi{em Vam v imenu u~encev na{e {ole. [ola se nahaja v Zg. Koreni 
v ob~ini Duplek, ki je od Maribora oddaljena okrog 20 km. Ravnatelj {ole pa je g. Darko Rebernik. Na{a {ola je zelo 
stara, saj smo s ponosom praznovali njeno  200-letnico. Dana{njo podobo je {ola dobila leta 1997. [ola je do danes 
do`ivela in pre`ivela marsikaj. V njej so se {olale generacije mladih ljudi s svojimi sanjami, `eljami in mladostni{kimi 
te`avami. Tudi mi nismo izjema. Na{a najve~ja `elja je bila, da bi dobili novo jedilnico s  kuhinjo, kajti razredi vi{je 
stopnje smo se stiskali v majhni jedilnici, kjer je bilo prostora kve~jemu za 20 u~encev, nas pa je bilo okrog 50. Naj-
huje je bilo ob malici stati in se boriti za prostor, ki ga sploh ni bilo. ^akalna vrsta je bila vsako jutro zelo dolga. Ko si 
pri{el do malice, je bilo v~asih `e konec glavnega odmora. Novo jedilnico so nam obljubljali kar nekaj let, vendar so 
bili stro{ki za na{o majhno ob~ino previsoki. Letos pa se je kon~no nekaj spremenilo. Od obljub so pri{li k dejanjem.

Ob koncu lanskega {olskega leta  smo izvedeli, da se bo med poletnimi po~itnicami pri~ela gradnja nove jedilnice s 
kuhinjo.  Bili  smo zelo ponosni in veseli. Med po~itnicami smo se sprehajali mimo {ole in z radovednostjo opazovali, 
kako gradnja napreduje. Po koncu po~itnic je bilo najve~je vpra{anje, kak{na je nova jedilnica.

Ko je zazvonil zvonec za prvo malico v novem {olskem letu in to v novi jedilnici, je v odmoru nastala velika gne~a, 
saj je vsak od nas `elel biti prvi v na{i novi jedilnici. Ob prvem pogledu na jedilnico smo vsi postali bolj{e volje in 
pozitivno presene~eni, saj je bila prostorna in lepa. Prostora je bilo za vse, posedli smo se in pomalicali.

Nova jedilnica je za nas u~ence velika in pomembna pridobitev. V mesecu oktobru bi `eleli z  Vami proslaviti to za nas 
zelo pomembno  pridobitev. Ker Vas vsi zelo ob~udujemo in spo{tujemo, bi bili zelo veseli, ~e bi se  udele`ili na{e 
prireditve in na tak na~in z nami delili neizmerno sre~o in veselje.

V upanju, da se vidimo, Vas lepo pozdravljamo.
Julija Jelatancev

u~enka 8. razreda O[ Korena

S PREDSEDNIKOM  
DR@AVE SMO SE 
VESELILI NOVE 
PRIDOBITVE
 Na Osnovni {oli Korena se je 
zgodil velik dogodek, ki smo 
ga ~akali `e ve~ let. Letos se je 
namre~ kon~ala gradnja novega 
prizidka s kuhinjo in jedilnico. 
Slavnostno smo jo odprli s prav 
posebnim gostom, predsed-
nikom Republike Slovenije, g. 
Borutom Pahorjem, ki smo ga s 
pismom povabili u~enci.
 @e vrsto let so generacije u~encev in 
u~iteljev govorile o novi jedilnici, ki 
je bila tedaj le `elja. Na{a prej{nja 
jedilnica je bila majhna in zaprta, v 
njej sta bila vedno gne~a in hrup. Ob 
vsakem obroku smo mislili na novo, 
prostornej{o jedilnico, ki smo si jo vsi 
`eleli.

 V lanskem {olskem letu so se za~ele 
spremembe. Nekega {olskega dne 
je g. ravnatelj stopil v razred in nam 
povedal, da bodo {olske omarice pre-
stavljene zaradi pri~etka gradnje pri-

zidka. Vsi smo se zelo razveselili in 
raz{irili veliko novico ostalim. Ob kon-
cu {olskega leta smo `e veselo spre-
mljali napredovanje gradnje. [olsko 
leto se je kon~alo z upanjem, da bomo 

Slavnostna otvoritev nove kuhinje s predsednikom Borutom Pahorjem   Foto: Viljem Klemen~i~
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na prihodnji prvi {olski dan `e videli 
jedilnico.
 Ob koncu avgusta smo u~enci po 
po{ti prejeli vabila na prvi {olski dan. 
Vsi smo pomislili na jedilnico. Na prvi 
{olski dan, ko smo se po po~itnicah 
spet videli spo~iti in veseli, so se 
med mno`ico u~encev {irile govorice 
o kon~ani novi jedilnici. Vsi smo bili 
radovedni in polni upanja. Ko smo 
pri{li v {olo, se sprehodili do razredov 
in opazili nova velika vrata, smo se 
vsi kar ustavljali in radovedno gleda-
li skozi steklena vrata. Videl se je del 
nove jedilnice. Ko je zazvonil zvonec 
za malico, je na hodniku nastala ve-
lika gne~a, saj si je vsak izmed nas 
`elel prvi malicati v novi jedilnici. Ko 
smo vstopili v jedilnico, smo bili zelo 
navdu{eni in veseli. Bila je velika in 
lepa. V miru smo z velikim veseljem 
pomalicali.
 Jedilnico smo morali slavnostno otvori-
ti. Veselili smo se prireditve. Povablje-
nih je bilo veliko ljudi. U~enci in u~itelji 
smo pri{li na idejo, da bi na ta za nas 
velik dogodek lahko povabili samega 
predsednika dr`ave. Sklenili smo, da 
pismo napi{emo u~enci. To je bila za 
nas velika ~ast. Pismo smo res napisa-

li in ga poslali predsedniku dr`ave, g. 
Borutu Pahorju. ^ez nekaj ~asa so nam 
sporo~ili, da se bo predsednik otvori-
tve udele`il. Bili smo zelo veseli in se 
`e veselili velikega dne.
 Potekale so {e zadnje priprave na 
slavnostno otvoritev in `e se je telo-
vadnica polnila z gosti. Otvoritev je 

potekala odli~no. Bila je polna veselja 
in nasme{kov. S predsednikom dr`ave 
smo se veselili nove pridobitve.
 Tega dne ne bomo zlahka pozabili. Za 
nas u~ence je to velika pridobitev, na 
katero smo zelo ponosni. 

Julija JELATANCEV

ODLI^JE GUSTAVA 
[ILIHA ZA LETO 
2015  RAVNATELJU 
\ANU NOVAKU
Letos je bil med dobitniki od-
li~ja Gustava [iliha  tudi na{ 
ravnatelj \ano Novak, ki je 
odli~je prejel ob svetovnem 
dnevu u~iteljev na slavnostni 
prireditvi 5. oktobra  2016 v 
Narodnem domu. Med dobitniki 
odli~ij je imel na{ ravnatelj na 
podelitvi seveda {tevilno pod-
poro ~lanov kolektiva, ki so mu 
iz srca ~estitali.
Pedago{ki delavci Osnovne {ole Du-
plek smo predlagali ravnatelja zavoda 
O[ Duplek \ana Novaka za prejemnika 
odli~ja Gustava [iliha za leto 2015, ki 
ga najuspe{nej{im pedago{kim delav-
cem vrtcev in osnovnih {ol vsako leto 
podeljuje Poslovna skupnost osnovnih 
{ol in vrtcev Maribor.

Utemeljitev za prejem odli~ja
\ano Novak  je obiskoval osnovno 
{olo in zaklju~il srednjo Pedago{ko 
{olo v Mariboru. [tudij je nadaljeval 
in zaklju~il na Pedago{ki akademiji v 
Mariboru s predmetnega podro~ja fizi-
ka in tehnika. [e v ~asu {tudija se je 
zaposlil na O[ Pesnica, v nadaljevanju 
pa {e na O[ Slave Klavore in Angela 
Besednjaka. Med delom se je dodatno 

izobra`eval na Pedago{ki fakulteti v 
Reki, kjer je diplomiral in postal pro-
fesor proizvodno-tehni~nega pouka. 
Delo u~itelja je opravljal 10 let, ko se 
je zaposlil na O[ Duplek, kjer opravlja 
delo ravnatelja `e 23 let in {e vedno 
pou~uje tehniko.
Kot u~itelj je z u~enci dosegal lepe 
uspehe na u~nem podro~ju. Svoje 
znanje so dokazovali na razli~nih tek-

Predsednik Borut Pahor na otvoritvi   Foto: Viljem Klemen~i~

Podelitev odli~ij Gustava [iliha  Foto: Arhiv O[ Duplek
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movanjih, ki jih je organizirala Ob~ina 
Maribor, udele`ili pa so se tudi tek-
movanja na dr`avnem nivoju v orga-
nizaciji ZOTKE. Zavedajo~ se pomena 
spoznavanja novih pristopov, oblik in 
na~inov dela se je udele`eval razli~nih 
seminarjev, delavnic in drugih oblik 
izobra`evanja in si tako pridobil do-
datna poklicna znanja in izku{nje. Pri-
dobil je tudi izobrazbo za pou~evanje 
ra~unalni{tva v {oli. Znanja je zavzeto 
in ustvarjalno prena{al v {olsko pra-
kso in med kolektiv, ki ga vodi kot 
ravnatelj. 
Pridobil je tudi dodatno izobrazbo pre-
davatelja za realitetno terapijo in za 
multiplikatorja za akcijsko raziskova-
nje in samoevalvacije v {oli ter v vrtcu. 
Kot zunanji sodelavec Zavoda Republi-
ke Slovenije za {olstvo je v obdobju 
petih let sodeloval pri predavanjih in 
delavnicah za u~itelje in vzgojitelje, 
svoje znanje pa je prena{al v mnoge 
kolektive po Sloveniji. Eno izmed no-

vosti, ki jih je vnesel v kolektiv kot rav-
natelj, je objavil v strokovni literaturi, 
objavljeni v Priro~niku za ravnatelje, 
ki je iz{el pri Zalo`bi Forum Media. 
Spodbujal je u~itelje k sodelovanju v 
mnogih ve~letnih projektih, kot so npr. 
Ogledalo, Mre`a {ol, Unicefov projekt 
Povej, Bralna pismenost in Formativno 
spremljanje.
Delo, ki ga opravlja kot ravnatelj, mu 
daje polno novih vodstvenih izzivov, 
saj tako skupaj s kolektivom ustvarja 
pogoje za odli~ne rezultate skupnega 
dela u~iteljev in u~encev. V vseh teh 
letih, odkar je \ano Novak ravnatelj, 
so predvsem u~itelji dobivali veliko 
strokovnih priznanj za opravljeno delo 
tudi izven na{ega zavoda. Na{e delo 
temeljili na ustvarjalnosti, inovativnos-
ti in dobrih medsebojnih odnosih. 
Odli~no sodelujemo tudi z Ob~ino Du-
plek na razli~nih podro~jih, za kar gre 
veliko zaslug pripisati prav na{emu 
ravnatelju. Kulturne prireditve v kra-

ju se ne zgodijo brez na{ih u~encev 
in nas u~iteljev, k ~emur nas ravnatelj 
nenehno spodbuja. Sam je na Ob~ini 
Duplek tudi {tiri leta vodil Svet za pre-
ventivo v cestnem prometu, odli~no 
pa sodeluje z ob~inskim svetom in 
razli~nimi dru{tvi v kraju.
Z velikim ponosom moramo zapisa-
ti tudi, da je med na{imi u~itelji to 
presti`no priznanje za delo v vzgoji 
in izobra`evanju prejelo `e kar nekaj 
na{ih sodelavcev: [tefka Gri~nik, Maks 
Vele, Sonja Ritonija, Lidija [uen, Neven-
ka Jesenik, Zdenka Duh, Miljana Pal~i~ 
in leto{nji nagrajenec \ano Novak. 

Vsem u~iteljem, posebej pa {e pre-
jemnikom priznanja, iskrene ~estit-
ke za njihovo vestno, inovativno in 
po`rtvovalno pedago{ko delo.

Martina MIKEC AVBER[EK, 
predsednica sveta zavoda

HUMANITARNI PROJEKT MIRNO 
MORJE – »FLOTA MIRU IN 
TOLERANCE«
Tudi letos sem bila spremljevalka trem u~encem 
{ole Duplek in tako sem osem dni pre`ivela z 
njimi na jadrnici, ki je plula v jesenskih dneh po 
mirnem in razburkanem Jadranskem morju.
Jadralsko izku{njo smo za~eli v marini Dalmacija v 
Suko{anu, kjer so se nam na jadrnici pridru`ili {e dve 
u~enki in u~iteljica z O[ Marije Vere Kamnik ter krmar na{e 
jadrnice Marte X. 

V osmih dneh smo prepluli pribli`no 190 navti~nih milj – 
NM (1 navti~na milja je 1,85 km), to pomeni 32 NM na dan.
Povpre~na hitrost jadrnice je bila od 4 do 5 NM/h ali od 4 do 
5 vozlov, to pomeni, da smo v povpre~ju pluli 8 ur na dan.

1. dan:
Prevzem jadrnice ob 18.00 v Suko{anu, no~na vo`nja:  
Suko{an – Pa{man – Biograd na moru (10 navti~nih milj)

2. dan:
Biograd na moru- Vrgada- Murter-Kaprije-Tijat-Zmajan-Zla-
rin-Marina Frapa,Rogoznica 
(50 navti~nih milj)

3. dan: 
Frapa, Rogoznica-Drvenik mali-Drvenik veli- otok [olta, Ma-
slenica (20 navti~nih milj)

4. dan: 
[olta-^iovo-Ka{tela (20 navti~nih milj) 

5. dan 
Ka{tela – celodnevne aktivnosti vseh 
(ve~ kot 1200) udele`encev projekta. 

6. dan 
Ka{tela-prepluli ka{telanski zaliv in zapiskali v pozdrav- 
^iovo-Veli Drvenik- Mali Drvenik-Zlarin-Prvi~ 
(50 navti~nih milj) 

7. dan:
Prvi~-Tijat-Murter-Vrgada-Pa{man-Suko{an 
(40 navti~nih milj)

@ivljenjske izku{nje, ki so jih pridobili u~enci – pomo~ pri 
kuhanju, vsakodnevnih opravilih, pomo~ vrstnikom in spre-
jemanje odgovornosti zase in svoja dejanja – jim bodo osta-
le v spominu za vse `ivljenje.

Humanitarni projekt Mirno morje 
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U~enci so se u~ili tudi izjemno pomembnih ve{~in – spreje-
manja sebe in drugih, u~enja enakopravnosti.
Med otroki so se spletle mo~ne vezi prijateljstva in celo prve 
ljubezni.

Projekt »Mirno morje« ima ve~stranski pomen. Veliko ~asa 
je bilo namenjenega pedago{kemu delu, {e posebno pa 
velja v projektu izpostaviti njegovo socialno komponen-
to, upo{tevanje in spo{tovanje druga~nosti, unikatnosti, a 
hkrati enakovrednosti vsakega posameznika. 

Izku{nja in sodelovanje v tem projektu sta res nekaj po-
sebnega, to potrjujejo tudi odzivi sodelujo~ih otrok. Menim, 
da bi morali tovrstno do`ivetje omogo~iti ~im ve~ u~encem 
na{e {ole.

Na snidenje spet drugo leto in MIRNO MORJE!

Nina Mohar KRAJNC,
O[ Duplek

URA SLEPOTE
Mednarodna zveza slepih je leta 1970 razglasila 
15. oktober za mednarodni dan bele palice, ki je 
pripomo~ek slepih ljudi. 
Medob~insko dru{tvo slepih iz Maribora se je odlo~ilo, da 
povabi vse zainteresirane v svojo hi{o na dogodek Sprehod 
v temi. Vabilo smo dobili tudi na na{o {olo in se z veseljem 
odzvali, saj je ena od ~lanic dru{tva mama na{ega u~enca. 
Kako smo se s prevezo na o~eh in z belo palico v rokah 
sprehodili po posameznih prostorih hi{e na Gospejini ulici, 
prikazujejo spodnje fotografije in vtisi u~encev. 

Anica TOPLAK,
 O[ Korena

POZDRAV IZ 
UREDNI[TVA

Rok za oddajo ~lankov je 
najkasneje 1. marca 2017. 

Prosimo vas, da ~lanke 
oddate v Wordovem 

dokumentu, 
kjer ozna~ite, kje se 

posamezna slika nahaja, 
slike pa oddate posebej v 

jpg. formatu. 
Slike morajo biti zaradi 
kvalitete vsaj 300 dpi 

lo~ljivosti.

Uredni{ki odbor

O[ Duplek pred jadrnico  Foto: Arhiv O[ Duplek

Ura slepote  Foto: Anica Toplak
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V ~etrtek, 15. septembra 2016, je Dom Danice Vogrinec 
Maribor odprl vrata Ve~generacijskega centra DANica. 
Ve~generacijski center se nahaja v Domu kulture v Dvorja-
nah v ob~ini Duplek. Center je sredi{~e, ki zdru`uje vse tri 
generacije na{e dru`be: mlado, srednjo in starej{o. 
V ve~generacijskem centru potekajo raznolike aktivnosti, ki 
so vzpostavljene na pobudo in `elje krajanov in se iz mese-
ca v mesec venomer dopolnjujejo in soustvarjajo.
Ob ponedeljkih in ~etrtkih telovadimo z gospodom Bine-
tom [trucljem iz Bini Akademije. Vaje so primerne za tiste 
v najbolj{ih letih in za vse, ki `elijo storiti kaj za zdravje in 
bolj{e po~utje. Na telovadbi se venomer tudi nasmejimo in 
napolnimo s pozitivno energijo. Gospod Bine se potrudi, da 
vaje izvajamo pravilno, da ne pride do po{kodb, da krepimo 
mi{ice in nas hkrati pou~uje o pomenu gibanja in pitne vode 
za zdravo `ivljenje.
    

Telovadba z Binetom [trucljem iz Bini Akademije

Ob telovadbi imamo v ve~generacijskem centru `e 
kar nekaj ute~enih aktivnosti.

Ro~nodelski kro`ek je terapija za du{o in prostor za na{o 
domi{ljijo ter ustvarjalnost. Gospa Marija Jan~i~ nas na 
kro`ku spodbuja h kreativnosti in nam poka`e, kako naredi-
ti lepe in kvalitetne izdelke. Da nam ustvarjalne urice mine-
jo hitro, kreativno in zabavno, si ob tem {e skuhamo kavico, 
predvsem pa smo ob koncu ponosni na svoje izdelke.
Gospa Marija Lavuger nam dvakrat na mesec popestri dan s 
svojim igranjem na harmoniko in prav lepo nam je, ko sku-
pina pevcev ubrano zapoje. Stare ljudske pesmi nam obu-
dijo {tevilne spomine, zato se nemalokrat nasmejimo tudi 
kak{ni {ali in anekdoti. 
Vsak torek v centru poteka brezpla~no pravno svetovanje 
pod okriljem Rde~ega kri`a Dvorjane, ki ga izvaja gospa 
Ines Vra~ko. Kdor potrebuje nasvet, se predhodno najavi na 
telefonsko {tevilko: 031 302 992.

Vsak mesec ~ajanka za zdravje in vesele srede

V ve~generacijskem centru se enkrat na mesec dobimo tudi 
na ~ajanki, kjer nam gospa Milica Lubej iz dru{tva Melisa 
predstavi eno izmed zdravilnih rastlin. Opi{e nam njene 
lastnosti, zdravilne u~inke ter nas pou~i o na~inu njene 

VE^GENERACIJSKI CENTER DANica DUPLEK
priprave in uporabe. Ob doma~em ~aju ne manjka zdravih 
doma~ih dobrot. V decembru nas ~aka predstavitev bore~a 
in peke doma~ega kruha. Govorili bomo tudi o tem, kdaj 
nam kruh nosi zdravje in blagostanje, kdaj pa nam {koduje. 

Vsako sredo nas obi{~e mlada generacija − otroci iz Osnov-
ne {ole Dvorjane, ki prihajajo z gospo Dunjo Gosten~nik. Ob 
sredah je v ve~generacijskem centru obilo veselja, ustvar-
jalne energije ter `elje po u~enju. Ob medgeneracijskem 
dru`enju se otroci nau~ijo veliko novih stvari ter ustvarijo 
{tevilne izdelke: lu{~ijo fi`ol, koruzo, izdelujejo slike iz se-
men, papirnata drevesa, pe~ejo pi{kote. Ko otroke obi{~e 
Gospa Marinka ^u~ko, je ~as za pravlji~no urico, zgodbica 
pa je za udele`ence pou~na ter zanimiva. Z otroki sodelu-
jejo tudi ~lanice Rde~ega kri`a Dvorjane in njihove babice.
                

Otroci ustvarjajo

Dvakrat na mesec se v centru dobimo na ra~unalni{kem 
te~aju, kjer na{i pridni uporabniki vztrajno in z zanimanjem 
izpopolnjujejo svoje znanje ra~unalni{tva. Seveda se ne da 
ni~esar nau~iti ~ez no~, vendar pa bodo s svojo motivacijo 
in vztrajnostjo kmalu postali pravi ra~unalni{ki vede`i.

    

Ra~unalni{ki te~aj v VGC DANica

Vsak mesec nas v VGC-ju obi{~eta tudi `upan ob~ine Du-
plek, gospod Mitja Horvat, in direktor Doma Danice Vogri-
nec Maribor, gospod Marko Slavi~. Ob kavici in v prijetnem 
vzdu{ju poklepetamo o preteklih dogodkih ter govorimo o 
predlogih, `eljah in na~rtih za prihodnost.
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Enkrat na mesec tudi ple{emo − tako v parih kot posa-
mezno. Plesnih korakov nas u~i gospod Borut Krepek. V 
spro{~enem vzdu{ju smo se `e veliko nau~ili in vedno se 
veselimo novega plesnega sre~anja.
Vsako jutro od sedme do devete ure je v Ve~generacijskem 
centru DANica ~as za INFO to~ko, to je ~as, ko pomagamo 
re{iti vsakr{no zagato.
V VGC-ju pa po~nemo {e veliko drugih stvari − od tega, da 
klepetamo, popijemo ~aj ali kavo, v~asih odigramo tudi pi-
kado, namizni nogomet, namizni tenis, nastopamo na odru, 
beremo Ve~er na tablicah, praznujemo rojstne dneve in se 
dru`imo. Najbolj smo v ve~generacijskem centru veseli 
otrok, ki pridejo po {oli in se na toplem in varnem dru`ijo 
ob raznolikih aktivnostih.
V ve~generacijskem centru se dru`imo tudi v ~asu priredi-
tev, predavanj, delavnic in izletov. 
V novembru so nas obiskale Ljudske pevke in nas po~astile 
s svojim prihodom.
Imeli smo tudi potopisna predavanja, izlet z Oldtimerji, lotili 
smo se kme~kih opravil, se dru`ili na tematskih ve~erih.
V novembru nas je obiskalo dru{tvo So`itje in pripravilo 
predavanje o varnosti starej{ih v cestnem prometu. Bilo je 
izredno zanimivo, saj smo obravnavali kro`i{~a, avtoceste 
in se u~ili, kako se odzvati v dolo~enih situacijah, da bomo 
na cesti varnej{i. 
Gospod Gregor Krepek, ~lan Rde~ega Kri`a Dvorjane, nam 
je predstavili defibrilator, ponovili pa smo tudi prvo pomo~.
  

Predstavitev defibrilatorja

Oldtimerji so nam pripravili kostanjev piknik, na 
katerem smo se dru`ili vsi VGC-jevci in u`ivali 
na lep son~en dan, s svojo prisotnostjo so nas 
po~astili tudi predstavniki Doma Danice Vogrinec 
Maribor.
Dru`enje ob »evergrinih« iz gramofonskih plo{~ 
nas je popeljalo v {estdeseta in sedemdeseta leta. 
Na{e glasbeno dru`enje je bilo obogateno z degu-
stacijo odli~nih vin gospoda Kurnika, ki se je za 
nas izredno potrudil. Gospa Polona Lah in gospod 
Boris Dem{i~ pa sta obljubila, da nam bosta tak 
ve~er {e kdaj pripravila. Bilo je veliko plesa, spo-
minov, zato se tak{nega ve~era ponovno veselimo.
Obiskali so nas tudi zaposleni iz Sensilaba in nam iz-
merili sestavo na{ega telesa ter nas spomnili, da mo-
ramo narediti {e kaj zase. Zanimanja je bilo veliko, 
tako da bomo dogodek zagotovo {e kdaj ponovili.

Delavnico izdelovanja adventnih ven~kov in novoletnih 
vo{~ilnic sta pripravili gospa Irena Leni~ iz dru{tva Melisa 
in gospa Marija Jan~i~. Delavnica je bila dobro obiskana, iz-
delki pa pre~udoviti, saj je bilo materiala za izdelovanje ve~ 
kot dovolj.      

Izdelava adventnih ven~kov                Vse foto: Manuela Strm{ek

Konec novembra smo imeli tudi predavanje na temo demen-
ce, ki je bilo zanimivo in dobro obiskano. Predavala nam je 
gospa Marija Kru{i~ iz Zveze dru{tev upokojencev Slovenije.
December bo prav tako pester in zanimiv, predvsem pa poln 
zaklju~kov in zabav ob koncu leta. [e naprej bomo pridno 
telovadili, se u~ili ra~unalni{tva in prepevali, pili ~aj in se 
u~ili o njegovih zdravilnih u~inkih, plesali in ustvarjali v 
ro~nodelskih delavnicah, na{lo pa se bo {e marsikaj zani-
mivega.
Radi bi vas povabili na nekatere decembrske aktivnosti. So-
ustvarite prazni~no vzdu{je z nami tudi vi.
23. december 2016 bomo leto sklenili z bo`i~nim pohodom 
Bini Akademije. Na pohod prinesite dobro voljo, bo`i~ne ka-
pice in lu~ke, po pohodu pa se bomo pogreli s ~ajem pri 
Manueli v ve~generacijskem centru. Dobimo se ob 16.00 
pred Domom kulture VGC DANica Dvorjane. 

Za konec bi vam rada osebno in v imenu vseh, ki smo v 
VGC-ju, za`elela obilo lepega in dobrega v letu, ki prihaja s 
tem vo{~ilom:

Ko se zazrem v prazni~ne lu~i,
se zavem,

kako hitro ~as be`i
in kako nenadno lahko prav vse se spremeni …

Takrat zaprem o~i
in si za`elim,

da karkoli bo pri{lo,
za vas in zame dobro bi bilo,

da zdravje bo naklonjeno
in da sre~o bi imeli,

od obilja, ljubezni in smeha
bi cveteli!

Sre~en bo`i~ 
in vse dobro v letu, ki prihaja!

Manuela STRM[EK
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TUDI LETOS 
ZABAVA NA LEDU 
V dosedanjih sezonah se je po-
kazalo, da postane drsali{~e 
priljubljeno zbirali{~e mlaj{ih 
in tudi starej{ih obiskovalcev 
iz na{e ob~ine in od drugod. 
Zato je `e ~etrto sezono zapored v 
centru Spodnjega Dupleka na obmo~ju 
asfaltnega platoja ob tenis igri{~u po-
skrbljeno za zabavo na drsalkah za 
male in velike. Od decembra do kon-
ca februarja se boste lahko vse dni v 
tednu dru`ili pod {otorom na in ob 
drsali{~u, spremljali razli~ne prireditve 
in dogodke, namenjene vsem gene-
racijam, ali pa boste lahko ob toplem 
napitku samo poklepetali s prijatelji in 
znanci.
V preteklih sezonah smo drsali{~e za 
obdobje treh mesecev najeli. Ker pa 
so ~lani ob~inskega sveta izrazili po-
budo, da bi bilo drsali{~e smiselno ku-
piti, namesto da vsako leto pla~ujemo 
najemnino, smo v okviru prora~unsko 

Drsali{~e      Foto: Viljem Klemen~i~ 

odobrenih finan~nih sredstev za enain-
trideset tiso~ evrov realizirali nakup ra-
bljene opreme monta`nega drsali{~a. 
Na podlagi poziva, ki je bil objavljen 
na spletni strani Ob~ine Duplek, sta 

bila za skrbnika drsali{~a in ponudnika 
gostinskih storitev na drsali{~u v se-
zoni 2016/2017 izbrana M in M, Miha 
Rojko s. p. ter TI MI ON d. o. o., ki sta 
se edina prijavila.

Natalija JAKOPEC

SANIRANA 
TUDI FASADA 
KULTURNEGA DOMA 
VURBERK
Sanacijo Kulturnega doma Vur-
berk smo razdelili v dve fazi. 
Prva, ki je bila usmerjena v pre-
novo notranjosti, je bila izve-
dena v letu 2015, letos maja pa 
smo za~eli z drugo fazo. 
V prvi fazi smo  zamenjali stavbno 
pohi{tvo, vla`ni ometi so bili odstra-
njeni in namesto njih izvedeni su{ilni, 
odstranjena je bila lesena stenska oblo-
ga, izvedene so bile nove elektri~ne 
instalacije, urejene nove sanitarije ter 
vizualno prenovljena notranjost dvora-
ne in hodnik proti lokalu. 

Izvedbo druge faze, to je sanacije fa-
sade in ureditev odvodnjavanja, smo 
za~eli hkrati s projektom prenove vo-
dovodnega omre`ja in izgradnje kana-
lizacije s tipsko malo ~istilno napravo 
za ve~stanovanjski objekt na naslovu 
Vurberk 90, 93, 95, s katerim se kul-
turni dom stika. 

Po zaklju~enih strojno-instalacij-
skih delih smo v septembru za~eli z 
ru{itvenimi deli in odstranili pode-
ste ob objektu, izvedli demonta`o 
vertikalnih in horizontalnih `lebov, 
demonta`o lesenega napu{~a in odbili 
preperel fasadni omet. Sledile so sana-
cija fasadnih sten z nanosom su{ilnih 
ometov in prepojitev zidu s hidrofob-
nosilikonsko teko~ino ter ureditev od-
voda vod s strehe z monta`o horizon-
talnih in vertikalnih `lebov. Sanacijska 
dela smo zaklju~ili v za~etku novem-

bra, medtem ko bo zaradi ugodnej{ih 
vremenskih pogojev izvedba novega 
fasadnega opleska s paropropustnimi 
silikatnimi barvami izvedena v spomla-
danskem ~asu prihodnjega leta. Prav 
tako bi, v kolikor bodo prora~unska 
sredstva dopu{~ala, prihodnje leto 
`eleli izvesti {e sanacijo ostre{ja in ob-
novitev talne obloge v dvorani. 

Natalija JAKOPEC

Kulturni dom Vurberk po izvedeni sanaciji  Foto: Natalija Jakopec
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Lutkovna predstava 
otrok Zavoda 
Dornava
V torek, 18. oktobra 2016, so nas na 
na{o `eljo obiskali u~enci in u~itelji 
Zavoda Dornava. To so otroci, ki so se 
rodili z zmerno, te`jo ali te`ko motnjo 
v du{evnem razvoju. Predstavili so se 
z igro Kdo je napravil Vidku sraj~ico. 
U~enci in u~itelji smo bili nad uprizori-
tvijo zelo navdu{eni. Pokazali so nam 
del svojega izobra`evanja in zabave 
ter da se znajo kljub motnji nau~iti ne-
kaj, kar je zanimivo tudi drugim otro-
kom. Po odli~no zaigrani igri smo se 
imeli mo`nost dru`iti z njimi. Najbolj 
zgovorna je bila deklica Barbara, ki ko-
municira s pomo~jo ra~unalnika, prila-
gojenega svojim zmo`nostim − in to 
z o~mi. Ob pogovoru in spoznavanju 
smo se imeli lepo. U~iteljice so nam 
predstavile tudi del~ek metod in dela 
pri u~enju otrok s posebnimi potreba-
mi. Zelo smo veseli, da smo jih imeli 
prilo`nost spoznati in si ogledati nji-
hovo predstavo.

Julija JELATANCEV

Lutkovna predstava otrok Zavoda Dornava  Foto: Anica Toplak 

Nadarjeni u~enci O[ Korena smo na 
{olo povabili u~ence Zavoda Dornava, 
ki so precej druga~ni od nas, saj so 
se tak{ni `e rodili. @ivijo v podobnem 
okolju kot mi, spoznavajo podobno 
snov, vendar na svoj na~in, ki nam ga 
predstavlja Julija v spodnjem besedilu. 
Na koncu so u~enci tretjega razreda 
podarili u~encem Zavoda Dornava ris-
bice, ki so jih bili zelo veseli. 
Za la`jo predstavo pa so besedilu do-
dane tudi fotografije.
                                                                                                                                                 

Anica TOPLAK

Letošnje leto je bilo v znamenju srebrnega jubileja 
naše države. V zadnjih 25 letih smo doživeli veliko in 

občutno napredovali. Mislili smo, da gre lahko samo še na bolje, 
a so se doma in po svetu začele pojavljati razpoke. 

Pred nami so novi izzivi in preizkušnje, na katere moramo 
biti pripbiti pripravljeni in narediti vse, da bo Slovenija spet prostor 

pravičnosti in domovina za vse.

Želimo vam blagoslovljen božič, veliko družinske 
sreče in ljubezni ter ponosno praznovanje 

Dneva samostojnosti in enotnosti. 
V novem letu pa želimo veliko miru, 
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Občinski Odbor SDS DuplekObčinski Odbor SDS DuplekObčinski Odbor SDS Duplek

紁攀氀椀洀漀 瘀愀洀 瘀攀猀攀氀 椀渀 洀椀爀攀渀 戀漀縁椀ഁ 琀攀爀 猀爀攀ഁ渀漀
椀渀 最氀愀猀戀攀 瀀漀氀渀漀 ㈀　㜀℀

态琀愀樀攀爀猀欀椀 昀愀欀椀渀椀                     欀漀渀琀愀欀琀㨀 　㌀㔀㈀㘀㐀㤀　

Hitro, hitro mine čas,
kaj v tem letu čaka nas?
Vsaka zvezda eno željo,
za veselje, zdravje, srečo!
Vse težave pozabimo,
novih dni se veselimo!

VESEL BOŽIČ TER ZDRAVO LETO 2017
VAM ŽELI 

KO RK KORENA 

ŠTEFKA LJUBOJEVIČ, PREDSEDNICA 
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IZ  VA[KIH SKUPNOSTI
PRAZNIK SV. MARTINA V 
DVORJANAH
^lani va{ke skupnosti Dvorjane smo letos Martinovo nedeljo 
obele`ili 13. novembra 2016 v Dvorjanah. 
S pomo~jo dru{tva Oldtimer klub Duplek smo organizirali 
zdaj `e tradicionalno pogostitev, ki se je odvila pred cer-
kvijo Sv. Martina po drugi sveti ma{i. Dobrote, kot so vino, 
mo{t, ~aj, kruh, klobase, zaseka, jajca, kanapeji, roglji~ki 
in razli~ne vrste peciva, so prispevali krajani Dvorjan in 
okoli{kih krajev – vsem se ob tej prilo`nosti iskreno zahva-
ljujemo. Zahvaljujemo se tudi Pihalnemu orkestru Duplek za 
popestritev dogajanja ter vsem ostalim za pomo~ pri izved-
bi. Bili smo veseli, da se je dogodka udele`ilo veliko ljudi in 
vas pri~akujemo tudi naslednje leto.

^lani va{ke skupnosti Dvorjane

Okrep~ali smo se tudi z roglji~ki, kanapeji, klobasami, zaseko in jajci

Krajani so spekli najrazli~nejse vrste pecivaDobrote sta poskusila tudi ̀ upan Mitja Horvat in vinska kraljica

Tudi letos smo se zbrali z namenom, da oskrbimo na{o 
farno cerkev Sveti Martin v Dvorjanah z novoletno jelko. 
Zahvalili bi se Cvetki in Hermanu Rode, ki sta jelko po-
darila, in podjetju Kemdi d. o. o., ki je omogo~ilo njeno 

varno in strokovno odstranitev ter postavitev ter vsem, ki 
so pomagali pri sami organizaciji.

Farani Sv. Martina

Foto: Katja Rabrenovi~

SMREKA ZA SVETEGA MARTINA

Vse foto: Barbara Krajnc
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ŠPORT

[portno dru{tvo Jablance je v soboto 
5. novembra 2016 za zaklju~ek pole-
tne sezone priredilo dru{tveno tekmo 
na 7, 13 in 25 m skakalnici. Med se-
boj so se pomerili skakalci dru{tva. 
Po kon~anem tekmovanju so vsi tek-
movalci prejeli pokale, ki jih je prispe-
val  Milan Poto~nik, sicer veteranski 
tekmovalec [D Jablance. Dru`enje se 
je nadaljevalo ob peki kostanjev in v 
spro{~enem dru`enju star{ev in njiho-
vih otrok.

Tekmovalci nadaljujejo s treningi na 
prostem in v telovadnici O[ Korena, 
trenirajo pa tudi v telovadnici O[ Kuz-
ma. Odpravili pa se bodo tudi v Nordij-
ski center Planica, kjer je `e vse pripra-
vljeno za mlade tekmovalce. Vsi tudi 
`e nestrpno pri~akujejo prve sne`inke.

Mojca VRBNJAK

ZAKLJU^EK POLETNE SEZONE

Skakalnice jeseni

Miha Kikec na skakalnici

Skakalci s trenerjem Benjaminom Murkom    Vse foto: Anja Jakopec
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PONOVNI USPEHI NA[IH 
KARATEISTOV
Karate bo postal leta 2020 olimpijski {port, zato 
smo se delno tudi iz tega razloga za~eli udele`e-
vati tekmovanj pano`ne Karate zveze Slovenije, 
ki deluje v okviru OKS-a. Prvo tekmovanje nove 
sezone je tako bilo Maribor OPEN 2016, kjer je 
nastopilo 40 klubov iz {estih dr`av. 
Kvaliteta nastopov (teh je bilo 386) je bila na visokem ni-
voju. Na{ klub je tokrat nastopil s samo tremi dekleti in z 
`eljo, da preizkusimo formo na za~etku sezone. Hera A. 
Masten ter Sara in Vita Rojs so imele v posameznih na-
stopih kar 24 sotekmovalk. Najbolje se je izkazala Sara Rojs, 
ki je klonila proti favoritinji in kasnej{i zmagovalki Eli Petan 
iz Bre`ic. Dekleta so nastopila tudi v ekipnem delu, kjer so 
se veliko bolje izkazale in v finalu izgubile proti odli~ni eki-
pi iz Zagreba. Pokazale so svoje znanje ter zaslu`eno dobile 
srebrno medaljo in se povzpele na stopni~ke. 

Na{a dekleta − Sara, Vita, Gaja in Tja{a Rojs ter Hera A. Masten 
in Teja Kova~  Foto: Matej Verbo{t

Euro East Hajdina 2016
Udele`ili smo se tudi turnirja Euro East v Hajdini, kjer je 
nastopilo sto tekmovalcev iz Hajdine, Dupleka, Kungote, 
[entilja, Slovenske Bistrice, Murske Sobote, Maribora, Sev-
nice in Mislinje. Za ve~ino na{ih ~lanov je bilo to prvo tek-
movanje nove sezone in tudi skoraj vsi so se ga udele`ili. 
Dosegli smo neverjeten uspeh, saj so skoraj vsi na{i ~lani 
stali na stopni~kah v svojih kategorijah, na kar smo zelo po-
nosni. Osvojili smo 8 zlatih, 8 srebrnih in 5 bronastih 
medalj. Skupaj kar neverjetnih 21, kar nas je okronalo za 
najuspe{nej{i klub tekmovanja. S tem tekmovanjem je na{ 
karate klub v svojem kratkem obstoju dosegel skupno ne-
verjetnih 200 odli~ij z raznih tekmovanj.
Prva je po zlati kolajni posegla Jana Rojs, ki je z vsakim 
tekmovanjem bolj{a. Z odli~nim nastopom v katah nas je 
prepri~ala Karin Ludvik in osvojila drugo mesto, ~eprav 
je bila v na{ih srcih gotovo zmagovalka svoje kategorije. 
Ema Kova~ ni imela konkurence, saj je bila veliko bolj{a 
od nasprotnic in je suvereno zmagala. Kategorijo deklic, 
starih med 10 in 13 let, so zdru`ili, kar je pomenilo ve~jo 
konkurenco v tej kategoriji kat, a tudi to ni zaustavilo 

Lane @ugman in Lucije Mesarec, ki sta stali na najvi{jih 
stopni~kah. Med na{imi tekmovalci, ki so tekmovali samo v 
katah, so bili tudi Beke in Benjamin Krasni~i ter Jan Lud-
vik. Beke je osvojil drugo, Benjamin pa tretje mesto, med-
tem ko se je Jan moral zadovoljiti s petim mestom. Ni bil 
edini, saj je tudi Nik Mesarec osvojil peto mesto v katah, 
~eprav smo upali na bolj{i rezultat glede na njegovo trenu-
tno formo. Tudi Aslan in Elmedin Krasni~i sta odli~no 
nastopila in osvojila srebrni medalji. 
Na{a »starej{a« dekleta so nastopila in pokazala, kaj so se 
nau~ila. Tako so v isti kategoriji nastopile Vita Rojs, Hera 
A. Masten in Sara Rojs. Sara je povsem zaslu`eno zma-
gala, medtem ko je bila Vita tretja. Hera se je morala zado-
voljiti s ~etrtim mestom. Tudi Teja Kova~ se je vrnila na 
tekmovanja in osvojila tretje mesto ter je morala priznati 
premo~ tekmovalk iz [entilja. V ekipnem delu Vita, Sara in 
Hera niso imele konkurence v svoji kategoriji. Nastopile so 
pa tudi med kadetinjami in osvojile tretje mesto, kar je bil 
odli~en dose`ek.
Na{ klub je imel {e ve~ ekip, ki so odli~no nastopile. Tako 
so Lana @ugman, Lucija Mesarec in Ema Kova~ prvi~ 
skupaj nastopile in dosegle kar drugo mesto. Ekipa Beke, 
Aslan in Benjamin je prvi~ nastopila v tej postavi in osvoji-
la prvo mesto v svoji kategoriji. In uspehov {e ni bilo konec, 
saj so sledile {portne borbe. Vita Rojs je pokazala svoj ta-
lent in prepri~ljivo zmagala. Hera in Sara sta se sre~ali tudi 
v tej kategoriji, a {ele v finalu, do katerega sta pri{li brez 
ve~jega truda. Naposled je zmagala Sara in tako dobila {e 
eno zlato medaljo. Teja Kova~ je po pavzi znova nastopila 
v {portnih borbah. Kot mlada kadetinja se je morala boriti s 
starej{imi mladinkami, ki so bile zdru`ene v kategoriji. Po-
kazala je talent in videti je bilo, da bo kmalu znova zmago-
vala tudi v tej kategoriji. V finalu je izgubila proti prvakinji, 
ki je bila kar {tiri leta starej{a od nje.
 Od na{ih fantov sta v {portnih borbah nastopila Miha Ma-
jer in Matic Herga. Matic je imel te`ko konkurenco in je 
utrpel tudi la`jo po{kodbo. Miha se je odli~no boril in po-
kazal velik pogum, kar je bilo na koncu dovolj za {e eno 
tretje mesto. Veliko na{ih najmlaj{ih je nastopilo drugi~ in 
osvojilo medalje, na kar smo posebej ponosni. ^estitamo 
vsem za {e en uspeh!

Na{a dekleta − ekipa Karate kluba WKSA Duplek
Foto: Matej Verbo{t

Novice ob~ine DUPLEK 21



Kostanjev piknik
Ob pomo~i star{ev smo organizirali t. i. kostanjev piknik v 
Vinoto~u Rojs v Selcah. Star{i in otroci smo se dru`ili do po-
znih ur in se ponovno imeli super. Zahvaljujemo se dru`ini 
Rojs in vsem ostalim za organizacijo in izvedbo piknika, ki 
je uspel v polni meri. 

Sevnica open 2016
Na{i ~lani Karate kluba WKSA Duplek so se v soboto, 19. 
novembra 2016, udele`ili 16. tradicionalnega karate turnir-
ja v Sevnici. Praznujejo 40 let delovanja in v ta namen jim 
je dan pred tekmovanjem predsednik dr`ave Borut Pahor 
izro~il posebno priznanje. Tekmovanje je potekalo samo v 
katah, tako da {portnih borb ni bilo, a se je vseeno tekmo-
vanja udele`ilo ve~ kot 120 tekmovalcev. V nekaterih kate-
gorijah je bilo tudi ve~ kot 10 tekmovalcev.

Ema Kova~ je nastopila odli~no in osvojila tretje mesto, 
kar pa na `alost ni uspelo Luciji Mesarec. Jana Rojs in 
Karin Ludvik sta bili v isti kategoriji, kjer sta imeli veliko 
nasprotnic. Karin je izgubila proti favoritinji in kasnej{i zma-
govalki, a je nato gladko zmagala v repasa`u in zaslu`eno 
osvojila tretje mesto. Jana je morala v tej kategoriji najve~ 
pokazati in je tako postala podprvakinja. Tudi na{a najbolj{a 
dekleta, Vita Rojs, Sara Rojs in Hera A. Masten, so imela 
veliko tekmovalk, kar pa jih ni zaustavilo, tako da je Sara 
Rojs dosegla drugo mesto, Hera pa tretje. Posebej so po-
trudile tudi v t. i. kata teamu, kjer nastopajo hkrati, in so 
dosegle drugo mesto. Karin Ludvik, Ema Kova~ in Jana 
Rojs so tudi nastopile ekipno, a je bil to njihov prvi skupni 
nastop. Toda pokazale so neverjetno `eljo in znanje ter celo 
zmagale v svoji kategoriji in zaslu`eno dobile pokal. Med 
dekleti je nastopila tudi Lana @ugman, ki je pokazala velik 
napredek, kar je bilo dovolj za drugo mesto.

Fantom pa tokrat ni {lo najbolje. Natopila sta Nik Mesa-
rec in Jan Ludvik, ki nista dosegla odli~ij. Jan si je nabi-
ral dragocene izku{nje, Nik pa s svojim nastopom ni uspel 
prepri~ati sodnikov. 

Sara Rojs, Hera A. Masten in Vita Rojs s pokalom
Foto: WKSA Duplek

PRVO  KOLO [OLSKE KARATE LIGE 2016/2017

Na{i karateisti in karateistke so prvi~ nastopili na 
tekmovanju Karate zveze Slovenije in v konkurenci 
120 tekmovalcev dosegli kar 14 medalj.

Potekalo je 1. kolo {olske karate lige in nastopilo je veliko 
dobrih tekmovalcev, s katerimi so se na{i karateisti in kara-
teistke sre~ali prvi~, a so vseeno dosegli velik uspeh. Naj-
prej so se tekmovalci pomerili v katah, kjer je Karin Ludvik 
nastopila med prvimi in dosegla odli~no drugo mesto. Po 
drugem mestu je posegla tudi Lana @ugman, ki je z vsako 
tekmo bolj{a. Med na{imi dekleti – med Vito Rojs, Hero A. 
Masten, Saro Rojs in Lucijo Mesarec − se je vnel pravi 
boj, katera bo bolj{a. Nazadnje sta si tretje mesto delili Hera 
in Lucija, Sara pa je posegla po zlati medalji. A ni bila edina, 
ki je osvojila zlato medaljo, saj je tudi Jana Rojs premagala 
vse svoje tekmice.

Sledilo je tekmovanje v ekipnih katah, kjer smo imeli kar 
dve ekipi. Ekipa Karin Ludvik, Ema Kova~ in Jana Rojs je 
dosegla tretje mesto in pokazala velik potencial. Na{a prva 
ekipa − Sara in Vita Rojs ter Hera A. Masten − pa je ne-
koliko nesre~no dosegla drugo mesto, saj bi glede na svoj 
nastop gotovo morala zmagati v svoji kategoriji. V priho-
dnje se bodo gotovo {e bolj potrudile in premagovale svoje 
nasprotnice tudi v finalu. 

Sledile so {portne borbe oz. kumite. Nik Mesarec in Vid 
Kova~evi~ sta si delila tretje mesto, saj sta oba izgubila 
proti fizi~no {ibkej{ima, a izku{enima nasprotnikoma. Po-
kazala sta zelo dobre boje in gotovo bosta v prihodnje tudi 
zmagovala. Matic Herga je nastopil odli~no in ostale pov-
sem nadvladal v svoji kategoriji. Hera A. Masten in Sara 
Rojs sta se sre~ali v finalu {portnih borb in si razdelili prvo 
in drugo mesto. Nato je Vita Rojs povsem z lahkoto zma-
gala v svoji kategoriji do 40 kilogramov in tudi ona dobila 
zlato medaljo. Ponovno ~estitamo za velik uspeh!

Na{a ekipa na otvoritvi tekmovanja Foto: WKSA Duplek

Matej VERBO[T,
trener
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HAPKIDO KLUB JUNG 
DO VABI K VPISU NOVIH 
^LANOV
Cilj Hapkido kluba JUNG DO je, da nudi otrokom 
in mladostnikom kvalitetno pre`ivljanje prostega 
~asa, pribli`ati jim `eli osnove {porta ter rekreativ-
ne oblike borilnih ve{~in. Starej{im ~lanom in ~la-
nicam pa `eli omogo~iti rekreativno obliko vadbe 
in znanje s podro~ja samoobrambe. Pridru`ite se 
nam lahko vsak torek in ~etrtek v ~asu treningov. 
Dodatne informacije dobite na telefonski {tevilki 
041 543 513. 

Marko TAV^AR

BINI AKADEMIJA ZA VSE 
GENERACIJE
Ljubezen do {porta, spo{tovanje svojega telesa, 
sprememba na~ina `ivljenja, pozitivna energi-
ja − to so segmenti, ki nas povezujejo in na{o 
akademijo {e pove~ujejo. Ne zanimata nas ne po-
litika ne verska pripadnost, zanima nas zdravo 
`ivljenje, zato sodelujemo v na{i akademiji ljud-
je vseh generacij, starej{i, mlaj{i in otroci, stari 
od 3 do 80 let.
Borilna ve{~ina aikido za otroke v na{i akademiji nemote-
no in neprekinjeno deluje `e 4 leta. Otroci trenirajo dvakrat 
tedensko v dveh starostnih skupinah, in sicer od 3 do 7 let 
in od 7 do 14 let. Z rednimi treningi pridobijo na kondici-
ji, mo~i, gibljivosti, vzdr`ljivosti in motoriki. Ker aikido ni 
tekmovalen {port, otroci radi trenirajo, saj nekateri ne `eli-
jo tekmovalnosti, `elijo si le {portnega in borbenega duha. 
Najmlaj{i se z borilno ve{~ino aikido spoznavajo skozi igro, 
starej{i se u~ijo tehnik aikida, spo{tovanja, reda in disci-
pline. Ker pridno trenirajo ~ez celo leto, bomo v decembru 
polagali pasove in s tem pridobili vi{ji kyu! 
Spo{tovani star{i, svojega otroka lahko vpi{ete v na{o aka-
demijo kadarkoli v letu v ~asu treninga. Treningi potekajo 
vsak torek in ~etrtek od 16.30 do 18.30 v prostorih telova-
dnice O[ Draga Kobala v Brezju!

Aikido za odrasle in samoobramba za `enske 
 Aikido ni samo za mo{ke. Na tatamijih je vse ve~ ne`nej{ega 
spola, saj se ̀ enske vse bolj zavedajo, da so v zadnjem ~asu 
velikokrat ogro`ene ter posledi~no tudi napadene in aikido 
je tista borilna ve{~ina, ki je v teh primerih izredno uporab-
na. Na rednih treningih se nam lahko pridru`ite kadarkoli v 
letu, in sicer vsako sredo od 17.00 do 18.30 v prostorih za 
borilne {porte O[ Lenart.

Funkcionalna skupinsko vodena HI/LO aerobna vadba 
in TABATA WORKOUT (20/10) High intensity trening
Januarja bomo v na{i akademiji upihnili `e drugo sve~ko, 
saj na{e [portno dru{tvo BI&NI Fit praznuje svoje drugo leto 

Dopoldanski pohod vade~ih VGC Duplek Danica      Foto: Bine [trucl

No~ni pohod ~arovnic SD BI&NI Fit po Krajinskem parku Drava 
ob~ine Duplek                   Foto: Valerija [trucl

Po odli~ni vadbi so punce vedno dobre volje in nasmejane Foto: Bine [trucl
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uspe{nega delovanja. Pomen funkcionalne HI/LO aerobne 
vadbe je v mo~i, gibljivosti in vzdr`ljivosti. Vse vaje se iz-
vajajo z lastno telesno maso in s pripomo~ki (`oge, palice, 
drsniki, elasti~ni trakovi) glede na lastno zmogljivost. Vad-
ba je primerna za ljudi vseh starosti, saj prehajamo med 
izvajanjem vaj od nizke do visoke intenzivnosti.
 Vse premalo se zavedamo, kaj pomeni zdrav slog `ivljenja, 
s ~imer pozabljamo na na{e najve~je bogastvo − ZDRAVJE. 
In zakaj gibanje? Preprosto iz ve~ razlogov, saj postane-
mo z leti bolj leni, utrujeni in »{portno zaspani«. Rek »saj 
ne zmorem ve~, sem prestar/a« ne obstaja, vsaj zame ne. 
Povem vam, da lahko imamo tudi pri zrelih sedemdesetih 
letih lepo grajeno in zdravo telo. Potrebujemo le motivaci-
jo, voljo, red in disciplino ter spo{tovanje svojega telesa. V 
doma~em, prijetno toplem naslonja~u znamo prav vsi filo-
zofirati, pametovati in se smiliti sami sebi. Zakaj bi »zakisa-
li« svoja telesa, polnili ~akalnice zdravstvenih ambulant in 
bili v breme drugim? ^e se ~lovek zapira sam vase, ne `ivi 
zdravo, se ne prehranjuje zdravo in se ne giba, je brez ener-
gije, kondicije, poru{i se njegov imunski sistem (ve~ja je 
mo`nost razli~nih obolenj, hipertenzije, osteoporoze, dia-
betesa tipa 1, 2 itd.). Tak{ni ljudje postanejo »nesramni« do 
tistih, ki imajo urejen in zdrav `ivljenjski slog ter vedo, kaj 
pomeni gibati se in zdravo prehranjevati! Torej, naredimo 
nekaj zase in za svoje telo ter pri~nimo z redno vadbo (vsaj 
3-krat tedensko) `e danes. Za tiste, ki `elijo {e ve~ in so 
bolj kondicijsko pripravljeni, je odli~en TABATA WORKOUT 
(20/10), ki je trening za celo telo, kjer lahko v 30 minu-
tah anaerobne vadbe prese`emo svoje lastne zmogljivosti 
(fmax 110 %). Bodite del~ek na{e akademije tudi vi. Pridite, 
gibajte se in migajte z nami vsak torek in ~etrtek ob 20.30 v 
ve~namenski dvorani (v Baraki) v Spodnjem Dupleku, vsak 
petek ob 19.00 v Domu krajanov Rogoznica (Ptuj) ter vsako 
sredo ob 20.00 v Gasilskem domu Staro{ince.

Novosti v Bini akademiji v letu 2017
Prehransko svetovanje, izdelava prehranskega na~rta in je-
dilnikov, izdelava razli~nih diet (ketogena dieta, paleo die-

Vsem ob~ankam in ob~anom ob~ine Duplek 
`elimo lep in miren bo`i~ ter 

sre~no, uspe{no, zdravo 
in zadovoljno novo leto 2017. 

[portno dru{tvo BI&NI Fit

ta, dieta z nizkim GI, shuj{evalna dieta), program huj{anja 
pod strokovnim nadzorom ter za vse teka~e vesela teka{ka 
jutranja sobota. Vse to najdete v na{i akademiji `e v janu-
arju 2017!

Ve~generacijski center DANica Duplek v sodelova-
nju z Bini akademijo
Kaj pomenita redno gibanje in skrb za svoje telo tudi v 
poznih zrelih letih, vedo na{e vade~e »borke«, ki pridno, 
vestno in z veliko pozitivne energije telovadijo `e od sep-
tembra v Ve~generacijskem centru DANica Duplek v Dvor-
janah. Vadba je primerna za starej{e ljudi in ljudi s poseb-
nimi potrebami. Vse vaje izvajamo z manj{o intenzivnostjo 
(fmax 60 %) z lastno telesno maso in s pripomo~ki. V vadbo 
smo vklju~ili tudi pohodni{tvo, {portno hojo in nordijsko 
hojo. Pridru`ite se nam lahko vsak ponedeljek in ~etrtek ob 
9.00 v Ve~generacijskem centru DANica Duplek (Kulturni 
dom Dvorjane).
Vse o nas in na{ih dogodkih lahko spremljate na na{i novi 
spletni strani www.biniakademija.com,  preko e-maila bi-
netrucl@gmail.com, lahko se nam pridru`ite na facebook 
straneh Bini akademija, [portno dru{tvo BI&NI-Fit ali [D Ai-
kido klub Duplek oziroma nas pokli~ete telefonsko {tevilko 
070 823 510 (Bine).

Bine [TRUCL,
predsednik [portnega dru{tva BI&NI Fit, 

ustanovitelj Bini akademije

MARATON ZA TISTE, KI NE 
MOREJO TE^I
Zaklju~ek teka{ke sezone se za marsikaterega 
teka~a kon~a na najve~ji slovenski teka{ki prire-
ditvi, to je na ljubljanskem maratonu. Tudi zame 
je bil to vi{ek in zaklju~ek teka{ke sezone za 
leto 2016. Udele`ila sem se ga {esti~ po vrsti. 
Doslej sem tekla na polmaratonih (21.098 m). Lani sem na 
pol-maratonski razdalji dosegla tudi nov osebni rekord s 
~asom ena ura, {estin{tirideset minut in devetintrideset se-
kund. Letos pa sem se odlo~ila te~i najdalj{o – maratonsko 
razdaljo (42.195 m), ki marsikateremu teka~u predstavlja 
neuresni~ljivo `eljo.

Med jesenskimi teki po na{ih hribih in gozdovih sem se 
odlo~ila, da bo ta maraton imel poseben namen. Pretekla 
sem ga za vse tiste, ki ne morejo te~i. Ko te~em, vedno 
srkam vase izjemno pozitivno energijo, saj te~em z vese-

ljem in u`itkom. Naj bo tekma ali trening, prete~ene kilo-
metre vedno nekomu namenim. Tokrat sem posebej vseh 
42.195 m namenila prijatelju Petru Zajc, ki je bil malo pred 
ljubljanskim maratonom operiran na hrbtenici. Ni lep{ih 
ob~utkov, ko lahko kaj podarim ali naredim nekaj v dober 
namen. Kak{en privilegij, ki mi ga je podarila narava, saj je 
tek naravno gibanje. 

V za~etku oktobra sem {e trenirala, potem malo po~ivala − 
in `e je nastopil tisti dan, 30. oktobra 2016, in z njim 21. 
ljubljanski maraton. Napoved vremenarjev je bila spodbu-
dna. Rekla sem si: poskusila bom to izkoristiti. Zgodaj zju-
traj sva se z mo`em Vilijem odpeljala v Ljubljano do h~erke 
Jerneje. Z velikimi `eljami vseh doma~ih, da mi uspe, sem 
~utila tudi malo napetosti. Po prihodu na start sem se umi-
rila in se najprej dobro razgibala. Postavila sem se v cono, 
ki je ustrezala moji pripravljenosti. Pobo`alo me je sonce 
in jesenske barve so mi dajale dodatno energijo za dober 
tek. Adrenalin se mi je {iril po celem telesu. Nastajala je 
vedno ve~ja gne~a in za~elo se je … 
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Ko smo tekli po Dunajski cesti, mi je 
kar nekaj teka{kih prijateljev za`elelo 
sre~no pot. Vedeli so, kak{na naporna 
pot me ~aka. Bila sem odlo~na. Rekla 
sem si: uspelo mi bo, saj te~em za ti-
ste, ki ne morejo … In odtekli so na-
prej. Jaz pa sem se komaj zadr`evala, 
da ne bi za~ela prehitro. Za tak{no 
po~etje se na maratonu namre~ drago 
pla~a z bole~inami ali s pred~asnim 
odstopom. 
Naenkrat sem bila pred Jernejinim blo-
kom na Bratov{evi plo{~adi, kjer me je 
~akala z izotoni~nim napitkom in spod-
budnim navija{kim duhom. »Dajmo, 
mami, uspelo ti bo!« Veselo sem vzela 
napitek in odtekla naprej. Na naslednji 
okrep~evalnici sem morala vzeti lon~ek 
z vodo in seveda sem ve~ polila kot spi-
la, saj med tekom te`ko pijem iz lon~ka. 
Tudi to se bo {e treba nau~iti. Kilome-
tri so tekli kot po maslu in polovi~ka 
(21.098 m) je bila za mano. Noge so 

bile ~vrste, glava bistra, telo pa zrav-
nano, kot da bi pretekla le kak{en ki-
lometer. Tu pa tam sem pogledala na 
uro in tempo je bil vedno enak. To je to! 
Odli~no sem se po~utila, {e za humor 
sem imela ~as. Na dvaindvajsetem ki-
lometru me je ~akal Vili z izotoni~nim 
napitkom in gelom. Ob zavedanju, da 
je treba dodajati energijo in vodo, sem 
na vsaki okrep~evalnici pila. 
Med teka~i velja pravilo, da se pravi 
maraton za~ne komaj po tridesetem 
kilometru, saj se {ele takrat vidi, kdo je 
dejansko dobro pripravljen in bo imel 
dovolj energije za tek do cilja. Sama 
sem se po~utila odli~no in noge so mi 
tekle kot {e nikoli do zdaj. Na osem-
intridesetem kilometru sem pogledala 
na uro in `e videla novo zmago. 

Izjemno se mi je vtisnil v spomin tek 
~ez Tromostovje v centru Ljubljane, saj 
so nas spodbujali {tevilni navija~i. Za-

hvalila sem se jim z mo~nim vriskom 
in dvigom rok ter v sprintu odtekla 
proti cilju, ki je bil tako reko~ za ovin-
kom … Na modri preprogi v cilju sem 
poskakovala,  jokala,  vriskala in zdelo 
se mi je, da bi lahko {e tekla in tekla 
in tekla. Dosegla pa sem tudi odli~en 
~as. Ura je namre~ pokazala tri ure, 
devetin{tirideset minut in pet sekund. 
V kategoriji med `enskami od 55 do 
60 let je to pomenilo tretje mesto, kar 
je zame, torej za rekreativno teka~ico, 
seveda briljantno. Lastni osebni rekord 
maratona sem izbolj{ala za dodatnih 
{est minut. Kako mi je to uspelo, {e da-
nes ne vem. Morda pa zato, ker te~em 
tudi za tiste, ki ne morejo, kar mi vliva 
nekaj dodatne energije.

@elim vam lep adventno-bo`i~-
ni ~as in SRE^NO 2017!

Marija BRUMEN

Marija Brumen po maratonu   Foto: Dragica BekerMaraton za zaklju~ek teka{ke sezone  Foto: Dragica Beker

16. POKAL OB^INE 
DUPLEK V JUDU 
IN14. MEDNARODNI 
TURNIR – POKAL 
KOPER  2016
V soboto, 8. oktobra, smo or-
ganizirali 16. pokal ob~ine 
Duplek. Glede na prej{nja leta 
smo turnir prestavili za 14 dni 
in ker je bil prvi uradni turnir 
za kategorijo U18, se ga je ude-

le`ilo 324 tekmovalcev iz 36 
klubov Slovenije in tujine. 

Zahvala gre pridnim rokam star{ev 
na{ih tekmovalcev, da smo turnir 
sre~no, brez zapletov in predvsem hi-
tro speljali do konca. Hvala Ale{u za 
prevoz blazin, vsem ~asomerilcem, 
vodjem tekmovanja, prijavni slu`bi. 
Hvala tudi Ob~ini Duplek, Zavaroval-
nici Triglav, trgovini Spar ter Fotokopi-
ranju Koletnik Zdenka s. p. za veliko 
podporo. Za naslednja leta upamo in 
si `elimo, da bi kon~no lahko priredili 
turnir v doma~i dvorani.

Tekmovalci JK Dupleka so dosegli na-
slednje rezultate:
U10 de~ki: Neo Safin 3. mesto, Ga{per 
Kre{evi~ 5. mesto, Sergej Filipi~  5. me-
sto, Niko Grajfoner 3. mesto, Nil [ker-
bot 1. mesto.
U10 deklice: Sta{a Alekseja Kukovec 
2. mesto, Lara Tisa Jan~ar 5. mesto.
Neuradna tekma »najmlaj{i son~ki«: 
Elena Petrovi~ 1. mesto, Matija Kre{evi~ 
2. mesto ter Nika Auda 3. mesto.
 
Mlaj{i de~ki/deklice: Matija Filipi~ 2. 
mesto, Tilen Mulec 5. mesto, Katja Pin-
teri~  2. mesto, Lara Petrovi~ 1. mesto, 
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Nina Auda 1. mesto, Helena Mer~nik 2. mesto.
Starej{i de~ki: Filip Nipi~ 3. mesto, Timon Petrovi~ 7. me-
sto, Andra` Pinteri~ 9. mesto.
Kadeti/kadetinje: Sta{ Kokotovi~ 1. mesto, Davi Kralji} 5. 
mesto, Tajda Senekovi~ 2. mesto.
Skupno: 1. mesto JK Branik Broker, 2. mesto JK Impol, 3. 
mesto JK Duplek. 
    

16. pokal Dupleka             Foto: Peter Brumen

Judo klub 15. maj Marezige je pod pokroviteljstvom Me-
stne ob~ine Koper v nedeljo, 16. oktobra 2016, orga-
niziral 14. mednarodni turnir v judu Pokal Kopra 2016, 
ki se je odvijal v {portni dvorani Bonifika.  Tekmovanja 
se je udele`ilo 450 tekmovalcev iz 51 klubov. Za staro-
stni kategoriji U12 in U16 je bil to uradni turnir JZS. Na{i 
tekmovalci so tudi tokrat dosegli odli~ne rezultate. 
V starostni kategoriji U10 je Sergej Filipi~ osvojil 1. mesto.  
Pri mlaj{ih deklicah in de~kih U12 je Nina Auda (− 25 kg) 
osvojila 1. mesto, Helena Mer~nik (− 25 kg) in Lara Pet-
rovi~ (− 52 kg) sta osvojili 2. mesto, Tilen Mulec (− 55 kg) 
in Matija Filipi~ (+ 55 kg) pa 3. mesto.
Pri mlaj{ih kadetih U16 je Sta{ Kokotovi~ (− 55 kg) osvojil 
2. mesto, David Kralji} (+ 81 kg) 3. mesto, Filip Nipi~  
(− 60 kg) pa 9. mesto.

Peter BRUMEN

IR[I^EV MEMORIAL, 5. MEDNARODNI POKAL 
BIHA^ 2016  IN JUDO PRLEKIJA OPEN 2016
~lani Judo kluba Duplek so se v soboto, 22. oktob-
ra 2016, udele`ili  turnirjev  v Ljutomeru in Biha~u.  
V Ljutomeru se je v organizaciji {portnega dru{tva Prle{ka 
{ola odvijal uradni turnir JZS za starostno skupino U16 
Judo Prlekija open 2016. Za JK Duplek so nastopili trije 
tekmovalci. Najbolj{e se je odrezal Sta{ Kokotovi~, ki je 
v kategoriji do 55 kg osvojil 3. mesto, David Kralji} je 
v kategoriji nad 81 kg osvojil 4. mesto, Filip Nipi~ pa 
je v kategoriji do 60 kg tekmovanje kon~al na 5. mestu. 
 
Mlaj{i tekmovalci v starostnih skupinah U10 ter U12 so se 
udele`ili mo~nega mednarodnega turnirja v Biha}u v orga-
nizaciji JK Una Biha} ter dosegli odli~ne rezultate. Starostna 
kategorija U10: Nil [kerbot 3. mesto ter Niko Grajfo-
ner po porazu v prvem kolu brez uvrstitve.
Starostna kategorija U12: Nina Auda ter Lara Petrovi~ 1. 

mesto, Helena Mer~nik ter Tilen Mulec 2. mesto, Katja 
Pinteri~ ter Matija Filipi~ 3. mesto. Vsi so pokazali odli~ne 
borbe in navdu{ili trenerko in nas gledalce. 

  

Biha} 2016        Foto: Peter Brumen

35. Ir{i~ev memorial
V soboto, 5. novembra 2016, se je v Dvorani Tabor odvijal 
tradicionalni, `e 35. mednarodni turnir v judu za starostni 
kategoriji kadeti/kadetinje ter ~lani/~lanice, ki ga organizira 
JK @elezni~ar iz Maribora. Skupaj je nastopilo 120 tekmoval-
cev iz 23 klubov.
V starostni kategoriji kadetov in kadetinj do 18 let sta Sta{ Ko-
kotovi~ (− 55 kg) in Tajda Senekovi~ (− 63 kg) osvojila 3. me-
sti, David Kralji} pa je v kategoriji nad 90 kg osvojil 4. mesto.  
Pri ~lanicah sta Kristina Vr{i~ (− 52 kg) ter Tajda Seneko-
vi~ (− 63 kg) osvojili 1. mesti.
                                                                                                                         Peter BRUMEN 

Vi{inske priprave Rogla 2016 
V ~asu krompirjevih po~itnic smo se od 28. oktobra do 1. 
novembra  2016 s starostnima kategorijama U16 in U18 
udele`ili mednarodnih priprav na Rogli, ki jih organizira 
JK Oplotnica. Treninge je vodil Grega Brod, selektor mo{ke 
~lanske reprezentance. Priprave so bile odli~en za~etek v 
sezono tekem in priprav v {olskem letu 2016/2017. Da pa 
nismo bili samo v dvorani, smo se malo tudi potepali.
    

Rogla 2016       Foto: Kristina Vr{i~
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KORO[KA OPEN 2016 IN KUP YAMA-ARASHI  
2016
V soboto, 12. novembra  2016, so se tekmovalci 
JK Dupleka udele`ili  turnirjev v Slovenj Gradcu 
in  Temerinu v Srbiji. 
Starej{i tekmovalci so se udele`ili trenutno najmo~nej{ega 
turnirja v Sloveniji Koro{ka open v organizaciji judo kluba 
Acron Slovenj Gradec. Tekmovanje je potekalo dva dni in se 
ga je udele`ilo preko 1000 judoistov iz 30 dr`av. 
V starostni kategoriji kadetov U18 se je izmed na{ih tek-
movalcev najbolje odrezal Sta{ Kokotovi~, ki kljub od-
li~nim borbam ni posegel po stopni~kah. Sta{ je najprej 
zabele`il dve zmagi nad Schirardijem (ITA) in Kne`evi}em 
(SER), v osmini pa poraz proti Danteju (ITA). Sta{ se je 
tako uvrstil v repesa`ne boje, kjer je najprej zabele`il eno 
zmago proti Chornaku (UKR), nato pa poraz proti Hovhan-
nisyanu (BEL) ter je na koncu zaslu`eno osvojil 7. mesto. 
V kategoriji nad 90 kg je David Kralji} osvojil 7. mesto 
(2 poraza proti Zhabborovu (KAZ) in Violi}u (CRO)), Taj-
da Senekovi~ pa je v kategoriji do 63 kg najprej zmaga-
la proti Bajcsevi (HUN), nato pa izgubila proti Mirzakhme-
tovi (KAZ) in ostala brez repesa`nih (popravnih) bojev. 
V torek, 15. novembra  2016, so se starej{i tekmovalci 
udele`ili dveh treningov v Slovenj Gradcu v sklopu pri-
prav, ki jih organizira Judo klub Acron Slovenj Gradec.  
 
Najmlaj{i tekmovalci so se udele`ili tekmovanja Kup Ya-
mi-arachi v Temerinu v Srbiji v starostnih kategorijah U8 in 
U10. Pri U8 je v kategoriji do 38 kg Niko Grajfoner osvojil 
3. mesto. Pri U10 sta v kategoriji do 28 kg nastopili Nina 
Auda, ki je osvojila 7. mesto, ter Helena Mer~nik, ki je 
osvojila 5. mesto. Nil [kerbot je v kategoriji do 42 kg ostal 
brez uvrstitve, Tilen Mulec pa je v kategoriji nad 50 kg 
osvojil 2. mesto.

Peter BRUMEN
  

NAGAOKA 2016 IN MEDNARODNI KUP LIKA 
2016
V soboto, 19. novembra  2016, in v nedeljo, 20. 
novembra 2016, je potekal 53. mednarodni judo 
turnir Nagaoka 2016, teden dni kasneje  pa 24. 
mednarodni Kup Lika 2016 v Zagrebu.
Nagaoka se je v organizaciji Judo kluba Olimpija  odvijal v 
Hali Tivoli. V soboto so se tekmovalci pomerili v starostnih 
kategorijah U12, U14 in U16, v nedeljo pa v U18, U23 ter v 
~lanski kategoriji. 

V soboto je JK Duplek nastopil v kategorij U12 s peti-
mi tekmovalci. 1. mesti sta dosegli Nina Auda (− 25 
kg) in Lara Petrovi~ (− 52 kg) , 2. mesti Helena Mer~-
nik (− 25 kg) in Katja Pinteri~ (+ 52 kg), Tilen Mu-
lec pa je v kategoriji do 55 kg osvojil 7. mesto.  
V nedeljo je v kategoriji kadetov 2. mesto osvojil Sta{ Ko-
kotovi~ (− 55 kg), 3. mesto pa sta dosegla Tajda Seneko-
vi~ (− 63 kg) ter David Kralji} (+ 90 kg). Tajda Seneko-
vi~ je nastopila tudi v starostni kategoriji mlaj{ih ~lanic, kjer 
je osvojila 2. mesto.

V soboto, 26. novembra  2016, se je JK Duplek 
udele`il mo~nega turnirja 24. mednarodni Kup Lika 
2016  v dvorani Sutinjska vrela v Zagrebu na Hrva{kem. 
Nastopilo je 663 tekmovalcev iz 73 klubov iz 10 dr`av. JK 
Duplek je nastopal v starostnih kategorijah U10, U12 ter 
U14 s sedmimi tekmovalci in dosegel naslednje rezultate: 
v starostni kategoriji U10 je Nil [kerbot dosegel 5. mesto, 
Niko Grajfoner pa 9. mesto. V starostni kategoriji U12 je 
Nina Auda dosegla 2. mesto, Helena Mer~nik 3. mesto, 
Lara Petrovi~ 2. mesto ter Tilen  Mulec 2. mesto. V staro-
stni kategoriji U14 je Timon Petrovi~ izgubil v prvem kolu 
in ostal brez nadaljnjih bojev.

Peter BRUMEN

MIKLAV@EV TURNIR ZA NAJMLAJ[E 
V MARIBORU
V soboto, 3. decembra 2016, se je z odvijala tekma 
Miklav`ev turnir za na{e najmlaj{e tekmovalce, to 
je za vse na{e za~etnike, ki {ele pogumno stopajo v 
svet juda. 
Organizator je bil JK @elezni~ar Maribor in je pripravil res iz-
vrstno tekmo. Tekmovalo se je po prilagojenih pravilih »sumo 
borbe« ter na gibalnem poligonu. V borbah so bili razdeljeni 
po skupinah glede na starost, te`o ter stopnjo znanja. Vsi so 
izredno u`ivali v dru`enju in tekmovanju. Na koncu so do-
bili vsi zaslu`ene medalje in nekaj ~okoladnih dobrot. 
V vrt~evski skupini je od na{ih tekmovalcev nastopil Matija 
Kre{evi~, ki je premagal vse nasprotnike in osvojil 1. mesto. 
Pri {olarjih pa so Nik Zagoranski, Gal Zupan~i~, Jan 
Glavica, Ana Toplak in Elena Petrovi~ osvojili 1. mesta, 
Nika Auda in Kaja Ir{i~ 2. mesti ter Ga{per Kre{evi~, 
Neo Safin, Leo [abeder, Sergej Kulund`i~, Viva Ribi~ 
Brumen, Klara Mulec, Lana Plazar, Taja Kokol in Lan 
Bra~ko 3. mesta.
Za ve~ino otrok je bilo to prvo tekmovanje in zato si {e po-
sebej zaslu`ijo pohvalo za pogum in borbenost na blazini!

Najmlaj{i ~lani JK Dupleka        Foto: Peter Brumen
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Glede na to, da smo bili skoraj vsak 
teden na kak{ni tekmi, v~asih tudi 
isto~asno na dveh straneh, smo ve-
seli, da se leto, ki je bilo polno uspe-
hov v vseh kategorijah za JK Duplek, 
bli`a koncu. [e naprej nas spremljajte 
v `ivo ter na na{em Facebook profilu, 
kjer lahko v galeriji zasledite slike ter 
video posnetke na{ih bojev. Za na-
slednje leto si `elimo {e ve~ uspehov 
ter ~im manj po{kodb, vam pa `elimo 
sre~en bo`i~ in veselo ter zdravo novo 
leto 2017. 
 Peter BRUMEN

IZ DEJAVNOSTI DRUŠTEV
PESTRO LETO 
V [PORTNEM 
DRU[TVU ZIMICA
Leto 2016 se po~asi zaklju~uje 
in ~lani [portnega dru{tva Zi-
mica se zelo radi spominjamo 
vseh leto{njih prireditev oziro-
ma dogodkov, ki smo jih orga-
nizirali za vas. 
Na vseh prireditvah ste nas vi, dragi 
ob~ani in ob~anke, z va{o pozitivno 
energijo, nasmejanostjo in veseljem 
navdihovali za nove dogodke, ki jih ne 
bo manjkalo niti v letu 2017. 

Kresovanje 
Kresovanje 2016 je potekalo ob obilici 
veselja, nasmejanosti in plesa. Za vse 

to so z `ivo glasbo poskrbeli ~lani an-
sambla [aljivci, k vzdu{ju pa smo pri-
spevali tudi ~lani [portnega dru{tva Zi-
mica, saj smo obiskovalce z veseljem 
pogostili s pija~o in jeda~o. Z napihlji-
vimi igrali pa smo najbolj razveselili 
otroke, ki so se neumorno veselili in 
igrali dolgo v no~.
^lani dru{tva `e kujemo na~rte za kre-
sovanje 2017 in verjemite, ne bo vam 
`al, ~e se nam boste 30. aprila 2017 
pridru`ili.

Dru`insko-rekreativni kolesar-
ski maraton
Na lepo, son~no prvo soboto v sep-
tembru 2016 so se kolesarji podali na 
16 km dolgo progo po ob~ini Duplek. 
Kolesarili so prav vsi, od najmlaj{ih pa 
vse tja do starej{ih kolesarjev. Proga 
je bila organizirana tako, da so imeli 

kolesarji sladek postanek pri Kremku 
v Sp. Dupleku. Kepica sladoleda je sla-
stno okrep~ala kolesarje in tako so vsi 
prispeli na cilj − na igri{~e v Zimici. 
Tam smo jih ~lani pogostili z doma~im 
narezkom in s pija~o. Sledilo je popol-
dansko dru`enje, otroci pa so na na-
pihljivih igralih ponovno dokazali, da 
jim tudi po kolesarjenju ne zmanjka 
energije in veselja. 
Za pomo~ pri prireditvi se [portno 
dru{tvo Zimica zahvaljuje Sladoledarni 
Kremko iz Sp. Dupleka, Pustolovske-
mu parku Vurberk, Restavraciji Kmeti~ 
iz Voli~ine, Okrep~evalnici Simoni~ iz 
Jablanc, Zavarovalnici Sava ter Bar caf-
feju Luna iz Zimice.

Kostanjev piknik
Oktobra, ko se je jesen v naravi `e kar 
dobro kazala, smo organizirali kosta-

Kresovanje 2016  Foto: Smiljan Korez Dru`insko-rekreativni kolesarski maraton 2016    Foto: Smiljan Korez
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njev piknik. Da bi dogodek nekoliko 
popestrili, smo udele`encem piknika 
pripravili tudi no~ni pohod na Hum z 
ro~no izdelanimi laternami. 
Pri{la je torej sobota, in sicer tak{na, 
kot je bila napovedana: turobna, 
`alostna, meglena in tudi s kraj{imi 
de`evnimi izpadi. Ampak mi smo bili 
na mestu in prav ni~ se nismo ozirali 
na vreme. Laterne so bile pripravlje-
ne, kostanj se je pekel, poskrbeli smo 
tudi za mo{t, kuhano vino in ~aj. @al 
pa so prireditve na prostem odvisne 
od vremena in je bila tako udele`ba 
slab{a. Ampak kljub temu lahko 
re~emo, da je kostanjev piknik uspel, 
saj smo ob dobro pe~enih kostanjih in 
taborni{kem ognju klepetali {e dolgo 
v no~. 

Za konec bi se [portno dru{tvo Zimi-
ca `elelo zahvaliti vsem spodaj nave-
denim sponzorjem oziroma posame-
znikom, ki so nam skozi celotno leto 
2016 na kakr{enkoli na~in pomagali. 
Za va{e prispevke, pomo~ in nasvete 
se {e enkrat iz srca zahvaljujemo.
Pomagali so nam: Gradbeni{tvo Mu-
lec, Jo`e Mulec s. p., Avto storitve in 
vzdr`evanje vozil, Bo{tjan Vohl s. p., 
R Mobil, Robert Arnu{ s. p., Novosen, 
Branko Ruis s. p., Tlakovanje San, Sta-
nislav Vohl s. p., Bar caffe Luna, Drago 
[nut s. p., Sigrad, splo{no gradbeni{tvo 
Silvo ^uri~ s. p., Komunala Slovenske 
gorice, L. B. D., Barbara Mulec s. p., 
Elektro storitve, Bogdan Morandel s. 
p., Okrep~evalnica Simoni~, Valerija 
Bezjak s. p., Simto d. o. o., Modno fri-

zerstvo Irena, Irena Benko s. p., Mesni-
ca Blatnik, Alojzija Blatnik s. p., Sa{o 
Koro{ec s. p., Du{anka Namestnik s. 
p., Drozg Marjan s. p., Black Dragons 
Duplek, Sladoledarna Kremko, Pustolo-
vski park Vurberk, Restavracija Kmeti~ 
iz Voli~ine, Zavarovalnica Sava, Dixi 
d. o. o., Koletnik Zdenka s. p., Branko  
@avcer, Vohl Marijan, [keta Du{an, Pa-
valec Milan, Ivo Kurnik, Jo`e Bregovi~, 
Borut Menciger, Silvo [travs, PGD Ko-
rena, Marjan [traus, Branko Senekovi~, 
Simona Krajnc, PGD Dvorjane.
Posebna zahvala pa gre `upanu ob~ine 
Duplek, ki zna prisluhniti na{im potre-
bam.

Sa{a RUIS,
[portno dru{tvo Zimica

PREDSTAVILI  SO NA[E PLESE 
V NEM^IJI
 
Folklorno  skupino  KUD Breznar Ton~ek iz Korene so  
Slovenske turisti~ne organizacije, [tajerske turisti~ne 
zveze in Zavoda za turizem Maribor povabili, da se v 
za~etku oktobra udele`i slavnostnega dogodka ob 25. 
obletnici samostojne dr`ave Slovenije v Nürnbergu.

Skupaj s predstavnico Slovensko-nem{kega gospodar-
skega zdru`enja Geris, gospo Sonjo Ro{kar, smo izvedli 
promocijo na{e lepe in gostoljubne de`ele Slovenije. 
Folklorniki smo se predstavili s plesi, ki so bili raziskani 
v na{em kraju in bli`nji okolici. Odplesali smo slede~e: 
mazurko, {tajeri{, {pic polko, krajc polko, dvojni val~ek 
in  konjski ples.

Folklorniki iz Korene na »slovenskem dnevu« v Nürnbergu, 
8. oktobra 2016 Foto: Nevenka Kau~i~

Po kon~anem nastopu so na{i muzikantje zaigrali {e nekaj 
val~kov in polk. Z veseljem so se nam pridru`ili tudi ~lani osta-
lih treh folklornih skupin, ki delujejo v Nem~iji.

Folklorniki se predsedniku [tajerske turisti~ne zveze, gospodu Ja-
nezu Ribi~u, zahvaljujemo za povabilo. Ta dogodek nam bo ostal 
v lepem spominu.

Folklorna skupina 
KUD Breznar Ton~ek Korena
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KEGLJA^ICE 
IN KEGLJA^I 
DU DUPLEK 
POKRAJINSKI 
PRVAKI
Konec septembra se je kon~a-
la liga Z.P.Z.M. Na{e keglja~ice 
so ligo kon~ale zelo uspe{no, 
saj so prvi~ postale prvakinje. 
Mo{ka ekipa je `e ~etrti~ prvak 
lige.
Leto{njo trgatev smo opravili zelo 
uspe{no. Po spomladanski pozebi ni 
kazalo dobro, a se je na koncu vse po-
pravilo. Na{e sode smo napolnili, tako 
da imamo doma~o kapljico za dru`enje 
in tekmovanja. Zahvaljujemo se tudi 
gospe Kocbek za podarjeno grozdje. 
Posebna zahvala gre tudi gospodu Pe-
trincu za oskrbo brajd in urejanje oko-
lice. Smo pa z lepim dru`enjem na{o 
trgatev popestrili z dobro kapljico in 
malico, ki nam jo je ''~astila'' predse-
dnica za naslov dr`avnih prvakov.
17. novembra smo pripravili 1. Marti-
nov pokal in povabili na{e pobrateno 

dru{tvo iz [entilja pri Velenju, prijate-
lje iz Destrnika, od katerih smo pre-
jeli za darilo klopotec, in prijatelje iz 
Andra`a. Najprej smo se pomerili na 
keglji{~u, nato pa nazdravili z na{im 
novim vinom in se ob dobro pe~enem 
odojku veselili do poznih ve~ernih ur. 
Milko Kapun je zapel in predstavil svo-
jo novo skladbo. Bilo je zelo veselo.
Bli`ajo se prazniki in `e se pripravlja-
mo na sre~anje z Bo`i~kom. Vsako 

leto nas obi{~e in tako zaklju~ujemo 
leto 2016, ki je bilo za keglja~e zelo 
uspe{no. Ekipno in posamezno smo 
osvojili rekordnih 57 pokalov, 15 me-
dalj in 4 priznanja. Iskrene ~estitke 
vsem! 
Vsem `elim lepe bo`i~ne praznike, 
v novem letu 2017 obilo zdravja, 
dru`enja in veliko {portne sre~e!

Branko BRATU[A

PET LET DETELJCE
Dru{tvo upokojencev  Duplek 
sodeluje  z Medgeneracijskim 
dru{tvom za samopomo~ Dra-
va. Na obmo~ju ob~ine Duplek 
delujeta skupini Deteljce in 
Sne`inke.

Deteljce
Junija 2011 je bila v partnerstvu 
med Dru{tvom upokojencev Duplek, 
Ob~ino Duplek in Medgeneracijskim 
dru{tvom za samopomo~ Drava usta-
novljena Skupina starih ljudi za samo-
pomo~ Deteljce, ki jo vodiva prosto-
voljki iz Medgeneracijskega dru{tva 
za samopomo~ Drava Alja Bauman in 
Petra Cerin{ek. Skupina se sre~uje `e 
ve~ kot pet let. 
^lanice skupine Deteljce se sre~ujemo 
vsak torek od 15. do 17. ure v prosto-
rih Dru{tva upokojencev Duplek. Na-
men sre~evanja skupine je pogovor 
o temah, ki nas povezujejo in v ka-
terih aktivno sodelujemo. Skozi po-
govor negujemo kulturo poslu{anja, 

ki temelji na enakovredni obravnavi, 
prijaznosti, pripravljenosti poslu{ati 
… V skupini imamo mo`nost ter 
prilo`nost podeliti svoja razmi{ljanja 
in mnenja, krepita se medsebojna 
medgeneracijska povezanost in soli-
darnost, hkrati pa skozi delo v sku-
pini zadovoljujemo potrebe po pri-
padnosti, sprejetosti, razumevanju, 
zabavi, u~enju itd. 

Mnenja o po~utju v skupini Deteljce so 
zaupale:
Marinka: V skupini poslu{amo dru-
ga drugo. Svoje prijateljice bodrimo, 
prisluhnemo si v dobrem in slabem. 
Ko sem zbolela, sem Deteljce zelo 
pogre{ala … Zelo sem bila vesela 
vo{~ilnice Deteljc z `eljo po hitrem 
okrevanju. Na sre~anjih imamo vedno 
znova nove teme, pogovarjamo se o 

@enska in mo{ka A ekipa keglja~ev DU Duplek  Foto: Arhiv keglja~i Duplek

Skupina Deteljce  Foto: Silva Javornik
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zdravem `ivljenjskem slogu, ob~asno 
telovadimo …
Slavica: V dru{tvu smo bili zelo veseli, 
da je do sre~anja z MDS Dravo pri{lo. 
Skupaj smo ustvarili MINI medgene-
racijski center. Na sre~anja rada pri-
hajam, zadovoljna sem. Druga drugi 
prisluhnemo in `elim si, da bi v takem 
vzdu{ju nadaljevali.
Jelena: Kaj mi skupina pomeni? Skupi-
na mi pomeni dru`enje, zanimive po-

Skupina Sne`inke
Po ve~letnem uspe{nem sre~e-
vanju Deteljic je bilo zanimanje 
za tak{no obliko dru`enja sta-
rej{ih precej{nje, zato je bilo 
samo {e vpra{anje ~asa, kdaj 
bo za~ela v na{em DU delovati 
vsaj {e ena skupina. 
To se je zgodilo 2. februarja 2015, ko 
je bila ustanovljena skupina Sne`inke. 
Vodenje te skupine sem prevzela jaz 
(Lojzka Sodec), kot sovoditeljica se mi 
je pridru`ila Betka Ir{i~. ^lanice sku-
pine se sre~ujemo vsak ponedeljek, 
in sicer ob 15. ali 16. uri (odvisno od 
letnega ~asa).
Sre~anja pri~nemo s telovadbo, nada-
ljujemo s pogovori o najrazli~nej{ih 
temah, obujamo spomine na dogodke 
iz preteklosti, prebiramo pesmi, deba-
tiramo o razli~nih knjigah, ki smo jih 
prebrale, skupaj praznujemo rojstne 
dneve. Z veseljem kdaj tudi skupaj za-
pojemo, {e posebej, ~e nas s harmo-
niko spremlja Marija Lavuger. Skupaj 
hodimo tudi na kraj{e izlete.
Aktivno smo se vklju~ile v projekt 
Zmigaj se, pri katerem smo se nau~ile 
pravilno telovaditi, temeljito smo se 
seznanile tudi z zdravo prehrano. Pre-
den se razidemo, si povemo {e kak{no 
{alo, pri ~emer se obi~ajno iz srca na-
smejimo. Zavedamo se, da je smeh 
lahko `e pol zdravja. 
Kar nekaj na{ih ~lanic se je v skupi-
no vklju~ilo na priporo~ilo znanke ali 
prijateljice in ~e je katera pred prvim 
sre~anjem {e razmi{ljala (tako so nam 
na enem izmed dru`enj same zaupa-
le), ~e mi ne bo v{e~, pa~ prihodnji~ 
ne bom ve~ pri{la, je danes druga~e. 
Prav vse se {e vedno redno sre~ujemo, 
ker se v skupini po~utimo zares do-
bro, o ~emer pri~a to, kar so o na{em 
dru`enju povedale na{e ~lanice:

govorne teme, u~enje druga od druge, 
informiranje …
Tilika: Skupina mi pomeni veliko. 
Marsikaj sli{im. Doma sem pa sama.
Danica: Na za~etku sem imela pomi-
sleke, kako se bom po~utila v skupini. 
Sedaj se po~utim dobro in sprejeto.
Mirica: Rada pridem na sre~anja. Tu-
kaj se razgovorim.
Bredica: V skupini se po~utim fanta- 
sti~no. Ostanimo tak{ne, kot smo, z 

mislijo sodelovanja in povezovanja.
Angela, najstarej{a ~lanica skupine: 
Sre~na sem, rada prihajam na sre~anja, 
saj se dru`imo in se imamo rade.
Katica: Sre~na sem, da sem v tej sku-
pini. Tu se sprostim.

Petra CERIN[EK,
 voditeljica skupine Deteljce

»Kljub pomanjkanju prostega ~asa 
(imam kar pet vnukov) sem takoj ob 
prvem sre~anju ugotovila, da so taka 
sre~anja prav to, kar potrebujem. V 
~ast mi je, da sem sovoditeljica, ~eprav 
je to tudi obveznost. Lepo je, ko nare-
dim nekaj zase in dru`bo, hkrati pa se 
{e izobra`ujem.«

»Na sre~anja se zaradi potrebe po 
dru`enju vozim celo iz mesta, ker je 
tu bolje, saj je vse dobro organizirano, 
skupaj gremo na izlete, druga z drugo 
smo prijazne in spo{tljive.«

»V skupino sem se vklju~ila na po-
vabilo. Pred prvim sre~anjem nisem 
bila prepri~ana, ali mi bodo tak{na 
dru`enja v{e~. Pa so mi, zato sem 
ostala del skupine. Lepo je, ko se po-
govarjamo in si izmenjujemo izku{nje, 
pa tudi ~en~e …«

»^eprav res nimam veliko ~asa, rada 
hodim na sre~anja, saj mi je tukaj zelo 
lepo.

Na za~etku sem bila skepti~na, zdaj pa 
mi je super, saj si delimo tako veselje 
kot `alost.«

»Pri{la sem na povabilo voditeljice. Res 
sem na za~etku oklevala, saj nisem 
zase nikoli imela ~asa. Zdaj pa mi je res 
’fajn’ iti malo od doma, ~eprav ostane 
doma posoda nepomita – lepo je tudi, 
ko posodo doma pospravijo drugi.«

»Ovdovela sem, sama sem v hi{i, bila 
sem osamljena. Marija me je povabila, 
da se pridru`im skupini. Zdaj rada pri-
hajam, rada se dru`im, lepo mi je.«

»Zelo mi je v{e~, saj si na sre~anjih {iri-
mo obzorje, izvemo marsikaj novega, 
se skupaj veselimo in smo iskrene dru-
ga do druge.«

»Obiskujem obe skupini in v obeh je 
res lepo. Pogoji za delo skupin so do-
bri, zanimanja za taka sre~evanja je 
veliko, zato bomo z veseljem pomaga-
le ustanoviti {e kak{no skupino.« 

Skupina Sne`inke  Foto: Silva Javornik
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»^lanice obeh skupin smo se `e tudi 
sre~ale. Ob prijetnem in prijaznem 
dru`enju smo se prav vse strinjale, 
da so tak{na sre~anja (redna teden-
ska v skupini) pravo zdravilo za nas, 
starej{e.«

Ker sta obe delujo~i skupini polno 
zasedeni, zanimanje za tak{en na~in 
sre~evanja pa je kar precej{nje, zbira-
mo prijave za ustanovitev tretje skupi-
ne. Hkrati vabimo in i{~emo osebo, ki 
bi bila pripravljena novo skupino tudi 
voditi. Vse informacije o tem lahko do-

bite v pisarni DU Dupleka.

Ker se bli`a prazni~ni ~as, vam vse 
~lanice obeh skupin `elimo, da ga 
pre`ivite mirno in ~im lep{e, v novem 
letu pa vse dobro.

Lojzka SODEC,
voditeljica skupine Sne`inke  

O  DEJAVNOSTI 
DRU[TVA 
UPOKOJENCEV  
DUPLEK V LETU 
2016
V DU Dupleku se `e vrsto let 
trudimo, da bi na{i ~lani `ive-
li ~im bolj polno in aktivno.  
Vklju~ujejo se lahko v raz-
novrstne sekcije, pogovor-
na sre~anja, prostovoljstva, 
dru`abna sre~anja, na voljo za 
uporabo so nam lepi dru{tve-
ni prostori, veliko zanimivih 
dejavnosti nam nudi tudi novi 
Medgeneracijski center DANica 
Duplek v Dvorjanah. 
Mo`nosti je res veliko, potrebno jih je 
le ~im bolje izkoristiti. Vsako leto orga-
niziramo tudi nekaj izletov.
Lani smo se v novembru (v okviru izle-
ta v neznano) sprehodili po Vara`dinu 
in se nato prijetno zabavali v lokalu na 
Hrva{kem, nedale~ od slovenske meje. 
Na{emu zadnjemu dru`enju na izletu 
je 31. decembra sledilo tradicionalno 
skupno silvestrovanje, ki je bilo tako 
kot vedno zelo prijetno in veselo.
V februarju smo z literarnim ve~erom 
po~astili kulturni praznik. Prisluhnili 
smo lahko pesmim in prozi na{ih ~la-
nic. V marcu smo se `enske skupaj 
poveselile ob na{em prazniku – dne-
vu `ensk, mo{ki pa so lahko obiskali 
na dan mu~enikov (10. marca) Voja{ki 
muzej Slovenske vojske − Kadetnica 
v Voja{nici generala Rudolfa Maistra 
v Mariboru (ogled oro`ja in voja{ke 
opreme). V aprilu smo uspe{no izvedli 
ob~ni zbor in se po uradnem delu tudi 
nekoliko poveselili. 

V maju smo organizirali 
dvodnevni izlet v tujino. 
Prvi dan smo obiskali Slovensko Po-
rabje, ozemlje na Mad`arskem, kjer 

`ivi slovenska manj{ina. Sprehodili 
smo se po slovenskih vaseh Andov-
cih, [tevanovcih (ogled muzeja @ele-
zna zavesa), Gornjem Seniku, sredi{~u 
Porabja Mono{tru in Sopronu, kjer 
smo preno~ili. Naslednji dan smo se 
odpravili na avstrijsko Gradi{~ansko. 
Obiskali smo sredi{~e Eisenstadt 
(ogled dvorca Esterhazy), mesto Rust 
in Ne`idersko jezero, ob obali katere-
ga smo imeli v prijetni restavraciji tudi 
kosilo. 
V juniju smo se odpravili na najju`nej{e 
obrobje na{e dr`ave – v Belo krajino, 
enega izmed biserov na{e de`ele, ki 
ga ̀ al premalo poznamo. Ogledali smo 
si [ok~ev dvor (muzej na prostem) v  
@uni~ih, razveselili smo se doma~inov 
v tradicionalnih belokranjskih obla~ilih 
in pogostitve s poga~o in pija~o za 
dobrodo{lico, spoznali smo se z zgo-
dovino Belokranjcev, z njihovo obrtjo. 
V Adle{i~ih smo na njivi ob~udovali 
cveto~i lan in se seznanili z obdelavo 
lanu od »tu~enja« do tkanja, ogledali 
smo si tudi, kako izdelujejo belokranj-
ske pisanice, v muzeju pa smo bili 
navdu{eni ob pogledu na prekrasne 
vezenine. V restavraciji ob Kolpi smo 
se dobro okrep~ali, ustavili pa smo se 
{e v Rosalnicah, kjer smo obiskali {e 
zanimiv kompleks Tri fare. 
V avgustu smo se odpravili na Svete 
Vi{arje, na stoletja znano romarsko 
pot na tromeji med Slovenijo, Avstrijo 
in Italijo, o ~emer pa smo v prej{njih 
Novicah `e pisali. V novembru smo se 
odpravili na izlet v neznano. Najprej 
smo se ustavili v Zg. Kungoti. Pred 
njihovim medgeneracijskim centrom 
nas je prijazno sprejel predsednik 
Dru{tva upokojencev Zg. Kungota 
(Edi Sever), ki nam je povedal veliko 
zanimivega o centru, nato pa smo si 
ga {e ogledali. Potem smo se ustavili 
{e v Sve~ini, kjer smo v gradu obujali 
spomine na preteklost ob ogledu raz-
stave Zbirka s podstre{ja (stari porce-
lan, stekleni izdelki, razli~ni stari go-
spodinjski pripomo~ki, stari stroji itd.). 

Ob~udovali smo razstavljene obleke 
vinskih kraljic in njihove fotografije, 
zanimiva je bila tudi razstava likovnic 
Dru{tva upokojencev Kungota ter raz-
stava fotografij DU ZPPZ Maribor. Pot 
nas je nato vodila do Zg. Velke, kjer 
nas je pred cerkvijo Marije Sne`ne pri-
jazno sprejel gospod `upnik. Povedal 
nam je veliko zanimivega o cerkvi, kra-
ju in znanih mo`eh iz teh krajev. Ob 
spremljavi orgel smo pred odhodom 
skupaj zapeli nekaj pesmi. Dobre vo-
lje smo se odpeljali do Ro`engrunta 
(v ob~ini Sv. Ana), kjer smo se na 
Turisti~ni kmetiji Miheli~ dostojno po-
slovili od mo{ta (s krstom vina) in se 
ob dobri hrani, pija~i in glasbi veselo 
zavrteli. 

Dan odprtih vrat 
Na{e dru{tvo je 26. oktobra organizi-
ralo dan odprtih vrat in sicer pred in 
v lepih dru{tvenih prostorih, namenje-
nih {portnim in dru`abnim sre~anjem. 
Dan je bil namenjen predstavitvi de-
lovanja dru{tva in vseh sekcij, in si-
cer na{im ~lanom in vsem drugim, ki 
jih to zanima. Zadovoljni smo, ker je 
bila udele`ba zelo dobra in ker so nas 
s svojo prisotnostjo razveselili tudi 
na{ `upan, prijatelji pobratimi iz DU 
Voli~ine in DU [entilja pri Velenju ter 
Manuela, vodja Medgeneracijskega 
centra DANica Duplek (Dvorjane).
Vse navzo~e je najprej pozdravila 
predsednica Marinka ^u~ko, nato pa 
je posebej izpostavila dobro sodelo-
vanje dru{tva z Ob~ino, s prijateljski-
mi dru{tvi upokojencev in z drugimi 
dru{tvi (Rde~im kri`em, gasilci, Oldti-
merji, Meliso …), z Medgeneracijskim 
centrom DANica, O[ Duplek in vrtcem, 
vrtcem iz Korene, ZDUS-om in z Zgor-
njepodravsko Pokrajinsko zvezo DU 
Maribor. Za izredno prizadevnost se je 
zahvalila vsem vodjem sekcij, pover-
jenikom in prostovoljcem, ki v okviru 
projekta Starej{i za starej{e obiskuje-
jo in prena{ajo sporo~ila o delovanju 
dru{tva na domove tistih upokojen-
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cev, ki se iz razli~nih razlogov ne mo-
rejo aktivno vklju~evati v dejavnosti 
dru{tva. 
Tudi na{ `upan Mitja Horvat je priso-
tne pozdravil in tako kot vedno pove-
dal kar nekaj spodbudnih besed o do-
brem sodelovanju z na{im dru{tvom. 
Pozdrave in `elje po dobrem sodelo-
vanju z dru{tvom tudi v bodo~e je v 
imenu ZDUS-a in Zgornjepodravske Po-
krajinske zveze DU Maribor prisotnim 
prenesla Slavica Golob, biv{a predse-
dnica in sedanja ~astna podpredsedni-
ca na{ega dru{tva. 
Nekaj prijaznih besed so nam namenili 
tudi ostali gostje (prijatelji iz Voli~ine 
in [entilja pri Velenju). Manuela nas 
je seznanila z mnogimi mo`nostmi 
vklju~evanja v aktivnosti in dru`enja 
v Medgeneracijskem centru DANica in 
nas povabila, da jih ~im bolj izkoristi-
mo kot uporabniki in izvajalci. Veseli 
smo bili, ker je s seboj pripeljala po-
sebnega gosta, Maksa Veleta, biv{ega 
pomo~nika ravnatelja duple{ke {ole. 
Delovanje sekcij so nam predstavi-
li predsedniki ali njihovi namestni-
ki in prisotne povabili, da se jim 
priklju~imo v ~im ve~jem {tevilu. V 
dru{tvu delujejo naslednje sekcije: 
MPZ, keglja{ka, ribi{ka, strelska, lite-
rarna, ro~nodelska, tri telovadne. Na 
novo je ustanovljena {e {ahovska, 
v novembru je ponovno za~ela z de-
lom ro~nodelska. Ve~ina sekcij deluje 
po `e ustaljenih urnikih, zato le za 
zadnji omenjeni dodajamo ~as in pro-
stor delovanja. Vabimo vas, da se nam 
pridru`ite, in sicer ob ponedeljkih (ob 
16. uri) v prostorih v {portno-rekrea-
cijskem objektu na {ahovskih partijah, 
prav tako ob ponedeljkih (ob 17. uri) 
pa tisti, ki vas zanima ro~no delo, v 

prostorih dru{tva v pisarni DU (Cesta 
ob Dravi 6).   
Tajnica dru{tva Silva Radi} nas je se-
znanila z mo`nostmi letovanja v 
razli~nih letnih ~asih v hotelu ZDUS-a, 
in sicer v hotelu Delfin v Izoli.
Ogledali smo si lahko tudi prilo`nostne 
razstave posameznih sekcij (fotografi-
je, priznanja in pokale, ki so jih osvo-
jili posamezniki ali ekipe, ro~nodelske 
izdelke, literarne prispevke …). Ura-
dnemu delu dneva je sledilo prijetno 
dru`enje prisotnih.

Skrb za zdravje
Tudi skrb za zdravje nam ni tuja. Pred 
kratkim smo lahko prisluhnili zanimivi-
ma in pou~nima predavanjema o raku 
na debelem ~revesu in danki ter o pa-
cientovih pravicah. S predavanji bomo 
nadaljevali tudi v prihodnjem letu, saj 
se zavedamo pomembnosti zdravja in 

preventive – marsikatero zdravstveno 
te`avo lahko namre~ re{imo, ~e smo o 
njej pou~eni in jo za~nemo re{evati do-
volj zgodaj. To je {e posebej pomemb-
no za nas, starej{e. Vabimo (ne le upo-
kojence, ampak vse krajane), da se 
nam pridru`ite tudi v januarju, ko bo 
tema zares aktualna in `ivljenjska, saj 
bo posve~ena strpnosti, ki je {e kako 
pomembna za medsebojne odnose in 
dobro po~utje vseh. 

Pred nami so dnevi, ko si izrekamo 
veliko lepih `elja. Pridru`ujemo se jim 
tudi mi. @elimo vam, da jih pre`ivite 
~im lep{e s tistimi, ki jih imate najra-
je. @elimo vam miren bo`i~, prijeten 
skok v novo leto, predvsem pa veliko 
zdravja, strpnosti in medsebojnega 
spo{tovanja v prihajajo~em letu. 

 Zdenka KODRI^

Foto: Silva JavornikDan odprtih vrat v DU Duplek Foto: Silva Javornik Martinovanje DU Duplek
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KOMEMORACIJE PRED DNEVOM 
SPOMINA NA MRTVE
Pred prvim novembrom so se pri spomenikih v 
ob~ini Duplek odvijale komemoracije, na katerih 
smo se spominjali vseh tistih, ki so dali svoja 
`ivljenja za domovino ali umrli zaradi vojnega 
nasilja. 
Komemoracije so se odvijale v petek, 28. oktobra  2016, 
torej natanko leto dni po na{i obljubi, da jih ne bomo nikoli 
pozabili. Skoraj polovica ~lanov Zdru`enja borcev za ohra-
njanje vrednot NOB ob~ine Duplek se je udele`ila leto{nje 
komemoracije, ki smo jo pri~eli ob 11. uri pri spomeniku v 
Zgornjem Dupleku. 
Tudi letos je bil govornik  Oto Jenu{. Poudaril je, kako zave-
dni so bili vsi, ki so se bili za bolj{i jutri pripravljeni boriti in 
za dosego tega cilja dati tudi svoja `ivljenja. Dati `ivljenje 
za svobodo drugih je najve~, kar lahko naredi posameznik, 
zato takim posameznikom upravi~eno re~emo junaki. Na{a 
dol`nost  je, da jim vsaj enkrat letno izka`emo spo{tovanje 
in pri spominskih obele`jih z ro`icami in sve~ko po~astimo 
spomin nanje. 
Ko smo zbrano poslu{ali govornika in bili z mislimi pri ti-
stih, ki smo jih poznali ali smo o njih sli{ali od svojih pred-
nikov, prijateljev ali znancev, so se nam tiho in mirno ter 
z vsem spo{tovanjem do padlih pridru`ili u~enci osnovne 
{ole Bratov Greif (enota @ite~ka vas) in njihove u~iteljice. 
Presenetili so nas, saj nismo pri~akovali, da bodo skupaj 
s svojimi u~iteljicami pripravili kulturni program in tako 
dokazali, da se zavedajo, kako lepo je `iveti v svobodni 
dr`avi, za katero so mnogi dali svoja `ivljenja.

Kulturni program pri spomeniku v Zg. Dupleku 
Foto: Marija Slana

U~encem in njihovim u~iteljicam se je za presene~enje in iz-
vedbo kulturnega programa zahvalil predsednik Zdru`enja 
borcev za ohranjanje vrednot NOB Mihael Verbo{t. 
S komemoracijami smo nadaljevali tako, da smo najprej 
naredili postanek pri spomeniku »Pri Kukovi~evih«, se 
nato odpeljali k spomeniku v Dvorjane in nato k {oli in na 
pokopali{~e v Zgornji Koreni, ki je bila vsa v pri~akovanju 
predsednika dr`ave Boruta Pahorja. Pri vseh spominskih 
obele`jih smo z globokim spo{tovanjem, cvetjem in sve~ko 
ter z minuto molka po~astili spomin na padle. 

Prevzeti od spominov in dogodkov celotnega dne smo se 
odpeljali v Jablance do Turisti~ne kmetije Simoni~. Vsi smo 
v srcu nosili tisti prijeten ob~utek, ki ga lahko pri~arajo le 
otroci.  Nih~e namre~ ni vedel za program, ki so ga pripravili 
osnovno{olci in njihovi u~itelji. Prav zato je bil program za 
udele`ence ~udovito presene~enje, ki ga ne bomo pozabili 
in za kar smo jim hvale`ni. Spomnimo se, da smo leto dni 
nazaj ugotavljali, kako pomembno bo pomladiti na{e vrste. 
Zdaj lahko re~emo, da smo na dobri poti. Udele`ba u~encev 
na komemoraciji je dokaz, da so jim njihove u~iteljice pri-
kazale vojno kot zgodovinsko resnico. Prepri~ani smo lah-
ko, da bodo ti u~enci, nekateri so {e prvo{ol~ki, kasneje 
postali na{i ~lani. 
Predsednik se je prisotnim zahvalil za udele`bo na kome-
moraciji in v svoji zahvali omenil, da narod, ki ne prizna 
svoje preteklosti, nima bodo~nosti.

Mihael VERBO[T,
predsednik ZB NOB Duplek

PRAVNA SVETOVANJA
V prostorih Kulturnega 
doma v Dvorjanah or-
ganizira KO RK Dvorja-
ne brezpla~na pravna 
svetovanja za ob~ane 
ob~ine Duplek, in sicer 
v torek med 17. in 18. 
uro. Zavedamo se, da 
pravni nasveti niso po-
ceni, zato smo veseli, 
da vam s prijazno odve-
tnico gospo Ines Vra~ko 
(telefonska {tevilka: 
031 382 992) lahko to 
omogo~imo.
Vabljeni vsi, ki potrebujete kakr{enkoli nasvet.

Marina TOPLAK, predsednica
KO RK Dvorjane

 

Ko se pri`gejo prazni~ne lu~i sredi bele mrzle zime,
prijateljstvo ogreje nam dlani in `elja 

vzpne se iz srca v vi{ine,
vse, kar je slabo, z novim letom naj zbledi,
vse, kar je dobro, naj za vekomaj ostane, 

naj raste in cveti.

Naj v miru sre~a vas objame, to `eli vsem 
ob~ankam in ob~anom ob~ine Duplek 

KO RK Dvorjane.  

Odv. Ines Vra~ko
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RIBI^I SE NE DAMO
V Krajinskem parku Drava v ob~ini Duplek je tudi 
manj{i ribnik, ki ga uporablja za svoje potrebe 
Dru{tvo upokojencev Duplek. To je tisti predel 
na{e lepe ob~ine, ki ga poleg ribi~ev uporabljajo 
tudi sprehajalci, teka~i in vsi ljubitelji narave. 
To je prostor, za katerega se je vredno boriti in tudi 
anga`irati. Po stoletnih poplavah v letu 2012 se je ribnik 
precej spremenil. Drava je prinesla ogromno mulja in odne-
sla vse, kar smo imeli na tem kraju tedaj, tudi ribe. Na tem 
prostoru je imelo Dru{tvo upokojencev Duplek svoj dom za 
prireditve, sekcija keglja~ev svoj {portni objekt in sekcija 
ribi~ev ribi{ko hi{ko. Vse to nam je vodna ujma odnesla in 
vsi, ki smo se tam neko~ dru`ili, praznovali in se veselili ob 
razli~nih praznovanjih, osebnih ali tudi {portnih, smo tako 
reko~ skoraj obupali.

V letu 2014 smo po~asi dvignili glave in se za~eli spra{evati, 
ali ne bi spet in znova naredili tisto, kar so `e na{i predho-
dniki. To pa je, postavili bi se ponovno na noge, sanirali 
nastalo {kodo, zgradili na novo objekte, s katerimi bi lahko 
nadaljevali svoje poslanstvo, da bi zdru`ili ljudi dobre vo-
lje, predvsem pa krajane ob~ine Duplek. 

 

Stanje po poplavi 2012 Foto: Jo`e Taler

Ostal nam je le zabojnik, in {e ta je bil v zelo slabem stanju, 
saj je voda zalila tudi tega in nam odnesla ve~ino uporabnih 
predmetov. Voda nam je uni~ila vodovod, elektri~no nape-
ljavo do objekta, odnesla vse, kar je lahko plavalo.

V letu 2014 se je pri~ela sanacija nastale {kode. Keglja~i so 
zgradili nov dom, ribi~i pa smo v tem letu s pomo~jo VGP 
Drava prestavili zabojnik na novo lokacijo, ki je {e bli`je 
ribniku. Upamo lahko le, da nam bo v prihodnje vodna 
ujma prizanesla.

Leta 2015 smo s pomo~jo VGP Drava delno odstranili mulj 
iz ribnika, ponovno prekrili zabojnik in uredili njegovo no-
tranjost. Istega leta je podjetje VGP Drava zaklju~ilo dela 
na vodni pregradi (nasip) in ribi~i smo tega leta dogradili 
nadstre{nico ob zabojniku ter polo`ili temeljni kamen za 
skladi{~e in sanitarije.

V letu 2016 smo zaklju~ili gradbena dela, ostalo nam je 
{e vzdr`evanje okolja in skrb za ribe, za njihovo prehrano 
in tudi zdravje. A da bi vse potekalo tako kot pred popla-
vami, je le iluzija. Ta prostor ni ve~ tak, kot je bil takrat. 
Mogo~e je lep{i, mogo~e je bolj prijazen za sprehajalce, 
pohodnike in tudi za nas ribi~e. Vsekakor pa je druga~en 
od prej{njega. 

@e v letu 2015 smo imeli te`ave z muljem v ribniku, ki ga 
nismo v celoti odstranili. V leto{njem letu se je zgodba po-
novila. Ponovno je pri{lo do pogina rib in ponovno so nam 
pri popravilu {kode oziroma sanaciji vode pomagali gasilci 
PGD Dvorjane in Korena. Za njihovo pomo~ se {e posebej 
zahvaljujemo.

 
Ribi~i ob~ine Duplek  Foto: Marijan Slani~

Z zgornjo fotografijo smo `eleli zabele`iti le en utrinek iz 
na{ega ribi{kega dru`enja. Na fotografiji seveda niso vsi 
~lani ribi{ke sekcije KLEN, pa~ pa samo tisti, ki smo bili v 
tistem trenutku pa~ tam. Sicer pa je ~lanov 24 in vsak od 
nas prispeva svoj dele` k dobremu vzdu{ju in k temu, da 
vse poteka tako, kot mora.

V naslednjem letu si `elimo, da bi dokon~no odstranili iz 
ribnika mulj in bi na{im ribam omogo~ili udoben dom. Ker 
smo pri tem finan~no omejeni, prosimo za ideje glede od-
stranitve mulja, predvsem pa za tehnologijo oziroma stroj-
no pomo~. Do sedaj se je anga`irala Ob~ina Duplek, pred-
vsem na{ `upan Mitja Horvat, prav tako pa tudi prej{nja 
predsednica Dru{tva upokojencev Duplek Slavica Golob ter 
tudi sedanja predsednica Marinka ^u~ko.

V leto{njem letu smo poleg tekem gostili ribi{ke ~lane 
Dru{tva invalidov Maribor. Organizirali smo tekmo v ~asu 
Duple{kega tedna in v gosteh smo imeli slikarsko kolonijo 
ter ne nazadnje tudi osmo{olce iz O[ Duplek.
In seveda nas pri na{ih prizadevanjih vidijo tudi {tevilni 
sprehajalci, teka~i in kolesarji.

Vsem donatorjem, ki so nam pri na{ih ciljih izredno poma-
gali, se prisr~no zahvaljujemo.

Za prihodnje leto si ̀ elimo podobnih ali celo bolj{ih ribi{kih 
rezultatov doma in v gosteh. @elimo si sanacije ribnika, 

Novice ob~ine DUPLEK 35



predvsem pa aktivnega sodelovanja vseh ribi~ev RS KLEN 
ter tudi {ir{e dru`bene skupnosti. Tudi v prihodnje bomo 
vzdr`evali to pre~udovito okolje, ki slu`i tako nam kakor 
tudi ob~anom, hkrati pa bi prosili obiskovalce, da ne hranijo 
rib in da za seboj pospravijo vso potrebno in tudi nepotreb-
no embala`o.

Milan KONRAD,
vodja sekcije

Prejemniki pokala s predsednico DU Duplek Marinko ̂ u~ko
Foto: Milan Konrad

KRATKO IN JEDRNATO O DELU 
KO RK DVORJANE V LETU 2016
KO RK Dvorjane je prostovoljna humanitarna or-
ganizacija, ki deluje v ob~ini Duplek.
V organizacijo smo vklju~ene ~lanice, ki `elimo pomagati 
so~loveku. Odzivamo se na njihove stiske in potrebe, saj 
smo so~utne in solidarne.
Udele`ujemo se sestankov v ob~ini, Obmo~nega zdru`enja 
Rde~ega kri`a Maribor in sej OO RKS − OZ Maribor. 
V letu 2016 smo se redno sestajali vsak ponedeljek ob 9. 
uri. Udele`ba je bila od 90 do 100 odstotna.
V letu 2016 smo od januarja do novembra opravili nasle-
dnja dela: delo in pomo~ beguncem v [entilju, udele`ba na 
dobrodelnem koncertu, sodelovali smo na pustni povorki, 
razdelili smo ro`e `enskam, starej{im od 75 let, delili smo 
`upanske (ob~inske) pakete in pakete EU.
 Imeli smo raz{irjeno sejo, po uradnem delu so za kulturni 
program poskrbeli Fantje izpod Vurberka in Tamara Vandur. 
Udele`ili smo se prvomajskega pohoda na Grmado, v tednu 
RK smo sprejeli mlade ~lane RK iz O[ Dvorjane, sodelovali 
smo pri projektu O[ [port {pas. Sodelovali smo na {portnih 
igrah v Rogozi, bili smo na sre~anju krvodajalcev v Ver`eju. 
Prispevali smo denarna sredstva za {olo v naravi za u~ence 
O[ Dvorjane in prispevali socialno ogro`enim otrokom na{e 
ob~ine za letovanje v Punatu. 
V maju smo zbirali obla~ila. V Pekrah so bile na{e ~la-
nice na sre~anju udele`encev, ki so delali z migranti. 
Sodelovali smo pri krvodajalski akciji v Koreni. V ~asu 
Duple{kega tedna smo v dvorani v Sp. Dupleku or-
ganizirali predavanje o stresu, revmi in nespe~nosti. 
Predaval je dr. Domen Kova~. Odli~nega, zanimive-
ga in pou~nega predavanja se je `al udele`ilo malo 
ob~anov.
 Dobili smo ob~insko priznanje za humanitarnost oz. 
projekt ob nabavi defibrilatorja, udele`ili smo se tra-
dicionalnega sre~anja krvodajalcev KO RK Vurberk. 
Organizirali smo preventivne preglede (Center pre-
ventivne diagnostike iz Ljubljane). Imeli smo super 
zabavo, ki jo je pripravila na{a Helena ob okroglem 
jubileju. Udele`ili smo se kolesarskega maratona na 
Vurberku.
 Od septembra imamo vsak torek v prostorih RK 

brezpla~na pravna svetovanja, ki jih opravlja za KO RK Dvor-
jane odvetnica  Ines Vra~ko (h~erka na{e ~lanice KORK). V 
dvorjanskem kulturnem domu smo dobili Ve~generacijski 
center DANica. Aktivnosti, ki se dogajajo v centru, se 
udele`ujemo vse ~lanice KO RK Dvorjane. Odzvali smo se 
tudi na predavanje Antona Komata »Na{e zdravje korenini 
v prsti«. To je bilo odli~no predavanje, ki ga je organiziralo 
dru{tvo Melisa Korena. Ob dnevu spomina na mrtve smo 
se spomnili na{ih biv{ih ~lanov RK in jim pri`gali sve~ke. 
Sodelovali smo pri krvodajalski akciji v Dupleku.
Decembra planiramo razdeljevanje koledarjev in pobiranje 
~lanarine ter obisk bolnih in starej{ih ob~anov v Dvorjanah 
in obdaritev.
Zahvaljujemo se Ob~ini Duplek, `upni{~u v Dvorjanah, 
Radiu Brezje, Radiu Slovenske gorice, Radiu Center, Radiu 
City, Radiu NET FM, sosednjim KO RK in si `elimo {e na-
daljnjega usklajenega sodelovanja, katerega glavni cilj je 
pomagati ljudem.
Na koncu {e misel, ki jo je zapisala na{a predsednica v 
programu dela za leto 2016:
»So trenutki in cilji, ki dajejo smisel prihodnosti, lepoto 
spominom in smisel `ivljenju, tako da je treba zraven pla-
niranega dela storiti marsikaj in imeti {iroko in dobrodu{no 
srce.«
In na{e ~lanice s predsednico Marino Toplak tak{na srca 
gotovo imamo.

Nada @MAK
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DKK USPEŠNO NAPREJ  
Dru{tvo Deda Käffer klub je pred ~asom prazno-
valo 20. obletnico svojega obstoja. V vseh teh 
letih so se stkale mo~ne vezi med ~lanstvom in 
utrdila se je pripadnost klubu. [tevilna sre~anja 
letos potrjujejo, da ima klub polno elana za na-
prej. Po aktivnostih je bilo leto bogato!

Veliko pridobitev za DKK pomenijo novi dru{tveni prostori. 
Po letih improvizacij in selitev ima dru{tvo svoj stalni pro-
stor za delo. Vodstvo se je pri tem zelo anga`iralo, dopri-
nesli pa so tudi vsi ostali ~lani dru{tva, vsak na svoj na~in.
  

Novi sede` DKK   Foto: Franc Fras

DKK {teje danes okoli 180 ~lanov, predseduje mu Branko 
Vajs. Sodeluje s sorodnimi dru{tvi v regiji in {ir{e − po le-
tnem koledarju zveze SVS, katere ~lani so. Udele`ujejo se 
sejmov, razstav, ob~inskih prireditev. ^lanom nudijo pomo~ 
pri urejanju dokumentacije za vozila. 
Na prvem dru{tvenem sre~anju spomladi so kovali na~rte za 
sezono. Veselje je strnilo vrste in dalo novega elana. Vsako 
leto ̀ e tradicionalno imenujejo kraljico; za letos si je laskavi 
naziv pridobila Ana [kerbot, ki je gostila dru{tveni piknik.
 Da bi ~ez leto sre~no prevozili kilometre, so se udele`ili 
blagoslova vozil, ki ga je opravil `upnik Edvard Vajda iz  
@upnijskega urada Sv. Andra` v Halozah, Gornji Leskovec. 
Tukaj{nji kraji so {ir{i javnosti znani po razgibanem kul-
turnem `ivljenju, po boksarski legendi Dejanu Zavcu in pu-
stnem liku − halo{kem korantu. 
Klub vsako leto sodeluje na ob~inskem praznovanju ob~ine 
Duplek s prireditvijo »Duple{ki reli« – s panoramsko vo`njo po 
krajih ob~ine. Gre za vo`njo z zanimivimi primerki starih vozil 
in motorjev, tudi tistih iz zgodnjih 50-ih let in {e starej{ih. 
 

Panoramska vo`nja v spremstvu vrlih motoristov      
Foto: Franc Fras 

Ogled kme~ke zbirke Slavka Ferli~a 
Ohranjeni so predmeti in orodja, ki so nekdaj slu`ili v skro-
mnih cimpra~ah za elementarno pre`ivetje ljudi na kmeti-
jah. Med drugim najdemo orodja starih rokodelskih obrti 
in opreme iz tistih ~asov, orodja za kuri{~a in kru{ne pe~i, 
pletarske izdelke iz vrbovca, leskovih vej, slame, koruznega 
li~ja in srobota, usnjene izdelke, tkane in lon~arske izdelke. 
V narodovem spominu so bogate sledi pustili pintarji, ci-
mermani, kova~i … 
  

Kme~ka zbirka Ferli~    Foto: Franc Fras

Stari primerki: vejalnik (bindmlin) iz leta 1906, obra~alni 
plug iz leta 1916, mlin − znamenite 100 let stare kamnite 
`rmlje za mletje zrnja, plu`nice s kolesi na lesenih osovi-
nah, brane, sejalnice in drugo – vse izpred vojnih let. Orod-
ja: klepa~i, kladiva za klesanje kamnov − kolarska, kova{ka, 
~evljarska in druga. Na ogled so {e vozovi ter pre{a za sti-
skanje grozdja in sadja na masivni hrastov tram – pre{pan. 
Zbirka ima bogato kulturno vrednost.
                                   
Zaklju~ek panoramske vo`nje je bil v znamenju krstov za 
kr{~ence − nove ~lane in prvi~ udele`ene na vo`nji ter za 
vozilo Opel Comodore 2,8, letnik 1968, ki je last Milana 
Mlakarja. 
 

Krst vozila in lastnika za sre~o   Foto: Franc Fras

Opel Commodore: na trgu je bilo ve~ razli~nih modelov 
z 2,2 in ve~ litrskimi motorji, 2 in 4 vratnimi izvedbami, 
coupe in cabriolet. Obnova vozila je trajala 23 let (zaradi 
odsotnosti lastnika je vozilo nekaj ~asa stalo v gara`i). Pred-
hodnik naj bi vozil le dolge proge, kar je vozilo ohranilo.
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V gosteh smo bili pri PGD Maribor − Pobre`je, ki je lani pra-
znovalo 110-letnico svojega obstoja. Posebej za ~lane DKK 
so odprli svoja vrata in predstavili delo, opremo in prostore 
dru{tva. Dru{tvo je v~lanjeno v DKK in so redno spremstvo 
na panoramskih vo`njah DKK – zato gre zahvala Darku Her-
gamasu, predsedniku PGD Maribor − Pobre`je.
V avgustu (dru{tveni reli) smo izvedli obisk Kinolo{kega 
dru{tva Ptuj. 
Jesensko sre~anje na reki Dravi je bilo polno do`ivetij. Od 
priprave plovil − ranc, vkrcavanja in plovbe po Dravi, ki je 
bila kot v starih ~asih. 
Udele`enci so podo`iveli del~ek 400 let stare tradicije spla-
varjenja po reki Dravi. Predniki so splavili pohorski les vse 
do ^rnega morja. 
Ohranjanje tehni~ne in kulturne dedi{~ine je poslanstvo, h 
kateremu so se ~lani DKK-ja zavezali ob ustanovitvi pred 
dvema desetletjema. V dru{tvu danes sodelujejo cele 

dru`ine, doprinos mladih se posebej priznava in nagrajuje. 
Klub raste! 

Franc FRAS

Veselje na Dravi    Foto: Iz arhiva

2017

IZJEMNO DEJAVNI DUPLE[KI 
»OLDTIMERJI«
  
Leto{nje leto je bilo zaznamovano s {tevilnimi 
aktivnostmi. S pridobitvijo zemlji{~a za potrebe 
dru{tva je dru{tvo naredilo korak za prihodnost. 
[tevilne akcije in sre~anja ~ez leto so se vtisnila 
udele`encem v lep spomin, dru{tvo je izpolnilo 
svoj program.

Dru{tvu predseduje Milan [amec, ki je tudi ustanovitelj. 
Dru{tvo izpolnjuje program Zveze SVS, organizirajo sa-
mostojne prireditve in sodelujejo s sorodnimi dru{tvi. 
V zadnjem ~asu se intenzivno vklju~ujejo v aktivnosti 
Ve~generacijskega centra DANica Duplek v Dvorjanah. Pre-
cej truda vlagajo v urejanje dru{tvenih prostorov. ^lanstvu 
nudijo pomo~ pri urejanju dokumentacije za vozila. Dru{tvo 
je imelo svoj ob~ni zbor, dopolnili so dru{tvene akte in za-
stavili program dela ter se na novo organizirali. 

Udele`enci sre~anja Duplek 2016   Foto: Franc Fras 

Dru{tvo aktivno sodeluje na ob~inskih prireditvah in ak-
cijah – letos so se udele`ili spomladanske ~istilne akcije, 
~i{~enja obre`ja reke Drave, kjer je sodelovalo 19 ~lanov 
dru{tva. Dru{tvo vsako leto sodeluje tudi na pustnem do-
gajanju v ob~ini Duplek. Njihov doprinos je velik, saj na po-
vorkah gledalce nagovarjajo z dru`beno aktualnimi temami 
oziroma liki. 
  

^i{~enje obre`ja reke Drave   Foto: Franc Fras
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Pomladni praznik jurjevo  in sre~anje kolesarjev 
Duplek 2016
S panoramsko vo`njo po doma~ih krajih in s sodelovanjem 
na prireditvi v Jurovskem dolu v ob~ini Sv. Jurij v Sloven-
skih goricah je dru{tvo obele`ilo jurjevo. Sodelovali so na 
»Jurjevih dnevih« v po~astitev 10-letnice ob~ine Sv. Jurij. 
Sodelovalo je 22 ~lanov.
Na sre~anju kolesarjev Duplek 2016 se je zbralo  46 ljubi-
teljev starih koles. Gostje so pri{li iz Tr`i~a, [kofje Loke in 
od drugod. Na ogled so bila {tevilna zanimiva stara kole-
sa, tudi najstarej{e kolo iz leta 1900. Obla~ila kolesarjev 
so bila ~asom koles primerna. Trasa je vodila na Vurberk 
({portni poligon) in naprej pod Vurberkom na doma~ijo Ka-
isersbergerjevih (prisr~en sprejem gostiteljev in prelep po-
gled od spodaj na nekdaj mogo~no gra{~ino). Pri vra~anju 
je sledil {e pou~ni obisk Vrtnarije Tement. 
Kolesarji v dru{tvu predstavljajo dober tim, pri obnovi sta-
re tehnike (koles) so zelo strokovni. Njihova kolesa so stara 
od 50 do 100 let in so razli~nih znamk. Sekcijo uspe{no 
vodi Stanko Krajnc, ki poseduje lastno zbirko koles. Sode-
lujejo tudi z dru{tvom starodobnikov in ljubiteljev starih 
koles Dimek Beltinci. 
14. mednarodni reli dru{tva starodobnikov in ljubiteljev 
starih koles Dimek Beltinci je bil mno`i~na prireditev z ve~ 
sto udele`enci. Trasa: Beltinci−Gan~ani, Renkovci, Turni{~e 
… Proga je bila dolga okoli 20 km. Kolesa so morala biti 
stara nad 50 let. V grajskih prostorih je hkrati potekala raz-
stava starodobnih koles »Po Dimekovi poti«.

Sre~anje kolesarjev v Beltincih   Foto: Iz arhiva

Sre~anje Duplek 2016
Po pozdravnem nagovoru Milana [amca in `upana Mitje 
Horvata je kolona krenila dogodkom naproti. Panoramska 
vo`nja je potekala po ob~ini in naprej v Zavrh na ogled 
spominske hi{e Kranvogel. Lastnik hi{e Roman Kranvogel 
iz Go~ove je preuredil staro vini~arijo v spominsko hi{o. 
 

Spominska hi{a v Zavrhu    Foto: Franc Fras

Uredil je zbirko kme~kega orodja in orodja starih obrti, po-
gonskih strojev in naprav, ki so nekdaj slu`ili na kmetijah. 
In kot ljubitelj stare tehnike ima {e zbirko starodobnih vozil, 
motorjev in koles. Obe zbirki sta vsebinsko bogati – edin-
stveni v teh krajih. Sicer pa kraj Zavrh s spominsko sobo in s 
17 metrov visokim razglednim stolpom kovinske konstruk-
cije goji spomin tudi na velikana na{ega naroda, generala 
Rudolfa Maistra − Vojanova, literata, pesnika in slikarja. 

Kmetijsko obrtni{ki sejem Lenart na hipodromu 
Polena
Ob prihodu na sejmi{~e je kolona zapeljala ~astni krog. Sle-
dil je sprejem pri direktorju sejma, g. Francu Lovren~i~u. 
Obisk je bil del spremljevalnega programa sejma: »Obi-
skali nas bodo tudi starodobniki, ki so med ljudmi zelo 
dobrodo{li,« je pisalo v oglasih sejma. Vra~anje na zaklju~ek 
v Sp. Duplek. Sre~anja Duplek 2016 so se udele`ili Tehni~ni 
urednik Glasila SVS Slavko Pislak in predstavniki ve~ prija-
teljskih klubov.

Dan prometne varnosti 
Prometna {ola Maribor si je zadala nalogo ozave{~ati 
udele`ence v prometu (pred{olsko in {olsko mladino ter 
starej{e) o varnem vedenju v cestnem prometu. Sodelovali 
so Javna agencija RS za varnost prometa, Dars, {ole, Svet 
za preventivo in vzgojo v cestnem prometu MO Maribor in 
drugi. V prakti~nem delu pa gasilci, Center za nujno medi-
cinsko pomo~, Snaga, Rde~i kri` in Javna agencija za var-
nost prometa. Dru{tvo starodobnih vozil Oldtimer Duplek je 
sodelovalo s starimi vozili.

[entjur in Stara gora
Klub starodobnikov Ve~no mladi [entjur je pripravil  sre~anje 
in razstavo starih koles, ki se ga je udele`ilo 10 kolesarjev 
iz Dupleka. Klub {teje okoli 50 ~lanov in delujejo v treh sek-
cijah: avtomobili, motorna kolesa in kolesa. So aktivni in 
prihajajo na sre~anja v Duplek – tudi s kolesom velociped iz 
leta 1885 kot najstarej{im kolesom v zbirki.
Dru{tvo za ohranjanje tehni~ne, kulturne, kmetijske, 
turisti~ne in premi~ne dedi{~ine Oldtimer Stara Gora je pri-
redilo sre~anje ljubiteljev starodobnih koles. Povabilu se je 
odzvalo deset ~lanov dru{tva Oldtimer Duplek. Po progra-
mu so si ogledali znamenitosti kraja, med drugim mlin na 
veter in ostalo.

Prijateljske vezi med obema dru{tvoma obstajajo od prvih 
dni delovanja dru{tva Oldtimer Duplek naprej. Zato prija-
teljska pomo~ Stari Gori pri urejanju dru{tvenih prostorov ni 
bila vpra{anje. Pri gradbenih delih na me{alcu se je posebej 
izkazal Milan [amec. Zidavo 55 metrov zidu so opravili v 
enem dnevu. 

Prisotni tudi  v Vara`dinu in v Gaberkah,  na 10. 
Bolfen{kem rallyju v Trnovski vasi in {e kje
Kolesarji so bili prisotni tudi na Vara`dinskem festivalu 
kreativnosti – na [pancirfestu. Mednarodni festival poteka 
vsaka {tiri leta z bogatim kulturnim, gledali{kim, glasbenim 
in uli~nim programom. Vara`din, ki je zaradi svoje izredne 
spomeni{ke in umetni{ke dedi{~ine privla~no mesto, se v 
~asu festivala spremeni v mesto veselja in zabave. Priredi-
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tev je vklju~evala promocijo in ponudbo vin, izdelkov vseh 
mogo~ih obrti, umetnosti, spominkov … Festival spremljajo 
{tevilne delavnice in dru`abna sre~anja. V tem kontekstu je 
bil tudi sprejem kolesarjev iz ob~ine Duplek. Vo`nja je pote-
kala ob jezeru in je bila dolga 25 km.
Vo`nje ob krajevnem  prazniku KS Gaberke v ob~ini [o{tanj 
se je iz Dupleka   udele`ilo {est kolesarjev. Sprejem   je bi 
prijazen, sledil je ogled znamenitosti kraja. Vsi so odnesli 
lepe spomine.
Regijsko tekmovanja ora~ev Podravja 2016 v Zamarkovi pri 
Hrastovcu (Lenart) je privabilo {tevilne udele`ence, med nji-
mi tudi ljubitelje starodobnikov. Sodeloval je Jo`e Horvat iz 
Pernice s starodobnim traktorjem s priklju~kom ZETOR iz 
70-ih let, tip 47-18, mo~ motorja 45 KS. 
Sledilo je sodelovanje na 10. Bolfen{kem rallyju v Trnovski 
vasi − organizator Bolfen{ko dru{tvo ljubiteljev stare tehni-
ke. Udele`ba je {tela okoli 160 starih vozil, ki so prispela iz 
cele Slovenije. Iz Dupleka je bilo najve~ udele`encev. 
Bili so s kolesi v Pernici za krajevni praznik in s starimi vozili 
na prireditvi Pozdrav jeseni – na otvoritvi centra v ob~ini 
Star{e. Udele`ili so se razstave likovnih del v obnovljeni 
dvorani − galeriji VS Vurberk in trgatve, kjer so pomagali 
obrati staro trto z Lenta na Vurberku. Na Martinovo nedeljo 
so {e sodelovali na dru`abnem sre~anju pred cerkvijo Sv. 
Martina v Dvorjanah. Biti z ljudmi jim pomeni mnogo, svoj 
odnos gradijo na ljudskosti. Vse prireditve so dobro uspele.

Aktivnosti v VGC DANica Duplek 
Podpisali so listino o sodelovanju in prisostvovali na otvori-
tvi centra. Dru{tvo Oldtimer je organiziralo dan odprtih vrat 
in povabilo »varovance« iz centra v svoje prostore. Vabilu 
se je odzval tudi direktor Doma Danice Vogrinec Maribor s 
sodelavci. Za poku{ino so bili kostanji in mo{t.
 

Presti`ni Mercedes skrbi za starej{e Foto: Franc Fras 

Dru{tvo se anga`ira v programih centra za starej{e na 
razli~ne na~ine − z dru`enjem, s pogovori, spremljanjem. 
Obiskali so tudi botani~ni vrt in u~ni vrt dru{tva Melisa v 
Zg. Koreni. Do`iveli so prisr~en sprejem in predstavitev. Cilj 
obiska je bil spoznavanje zeli{~ za ~lovekovo zdravje. 
Dru{tvo Oldtimer Duplek vztraja na svoji za~rtani poti. 
Postali so nepogre{ljivi v kulturnem in dru`abnem `ivlje-
nju ob~ine in stalnica na prireditvah v ob~ini. Za praznik 
voro{ko so popestrili slavje z vo`njo oziroma predstavitvijo 

vozil (sodelovalo je 55 voznikov). Vse bolj jih pogre{ajo 
tudi v centru VGC DANica Duplek. Dru{tvo ohranja kultur-
no in tehni~no dedi{~ino v teh krajih v narodov spomin. @
elijo si, da bi jekleni konji~ki in zdravje ~lanom dru{tva {e 
naprej dobro slu`ili. 

Franc FRAS

LIKOVNO DRU[TVO RAY&CO
Likovno humanitarno dru{tvo RAY&CO s se-
de`em v Zgornjem Dupleku `e nekaj let za-
povrstjo presene~a javnost z odmevnimi kultur-
nimi dogodki na likovnem podro~ju. 
Z organiziranjem slikarskih kolonij in razstav v ob~ini Du-
plek, {ir{e po Sloveniji in v tujini uspe{no nagovarjajo pu-
bliko in {irijo likovno umetnost med ljudmi. Dru{tvo ima iz-
razito humanitarno noto − pomagati `elijo ljudem v stiski!

Atelje v Zg. Dupleku, kjer nastajajo umetnine, je pra-
va zakladnica umetni{kih del, slikarskih materialov in 
pripomo~kov za ustvarjanje. Tu nastajajo umetnine, ki ro-
majo na razstave, samostojne in skupinske, ter priznana 
dela, ki krasijo prostore doma in v tujini. 
 

 

Slikarski atelje      Foto: Franc Fras 
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Dru{tvo RAY&CO je precej aktivno dru{tvo; odmevnej{i kul-
turni dogodek v ob~ini Duplek je bila letos likovna kolonija 
Art4 v prostorih Splavarja in na obre`ju gramoznice Du-
plek. Vabilu na kolonijo se je odzvalo ve~je {tevilo prizna-
nih slikarjev iz Slovenije in tujine. Ustvarjali so v naravnem  
okolju, v naravi, kar je predstavljalo izziv in inspiracijo za 
ve~ino sodelujo~ih. Umetniki so se zlili z okoljem in sprosti-
li duha za kreativnost. Na platno so prelivali svoje najbolj{e 
ideje, motive … Pogled na razdejano naravno okolje, kjer 
so ustvarjali, pa jih je opomnil na velikansko mo~ narave 
ob zadnji ujmi, ko je prostor, kjer so ustvarjali, bil deset in 
ve~ metrov pod povr{ino vode. Tesnoben ob~utek! 

Slikarske kolonije dru{tva RAY&CO so v ob~ini Duplek posta-
le `e skoraj tradicionalne. Prva je bila v Kulturnem domu v 
Spodnjem Dupleku, ko so ob koncu slikarji podarili svoja dela 
v humanitarni namen. Naslednja je bila na gradu Vurberk, 
kjer se je zbralo precej{nje {tevilo likovnikov iz vse Sloveni-
je in so nekateri med njimi na platnu o`ivljali grad Vurberk 
neko~ in danes. Leto{nja Art4 je imela mednarodno zasedbo. 
Iz ob~ine Duplek in iz bli`njih krajev so na kolonijah v ob~ini 
Duplek sodelovali slikarji Branko Duh, Marjan [pingler, Jelka 
Hren, Jo`e Bezjak, Irena in Rajko Ferk ter drugi. 

Humanitarnost 
Namen dru{tva RAY & CO in Ferkovih prijateljev slikarjev 
je pomagati ljudem v stiski na svoj na~in (z izkupi~kom od 
prodaje umetnin). V ta namen pripravljajo za leto 2017 do-
brodelno avkcijo 35 umetni{kih slik v humanitarni namen. 
S svojo humanitarno gesto `elijo dati `arek upanja ljudem, 
ki jih je `ivljenje pustilo na cedilu. 

Na~rti  za leto 2017 
Plan dela za leto 2017 likovno humanitarnega dru{tva RAY 
& CO je natrpan s programskimi to~kami − na~rti: galerist 
Ferk, ki `e {esto leto uspe{no vodi galerijo v kavarni ho-
tela Betnava, bo vsak mesec {e naprej prirejal mednaro-
dne likovne razstave v Betnavi. Prihaja vse ve~ umetnikov 
iz tujine, poleg doma~ih, ki se `elijo ob~instvu predstavi-
ti v najrazli~nej{ih tehnikah slikanja. V okviru ve~letnega 

Ferkovega projekta je bilo do 
sedaj ob~instvu predstavljeno 
slikanje v tehnikah olje, akril, 
akvarel, slikanje z voskom, 
vinom, kavo in naravnim pe-
skom, mozaiki, tu{, oglje … 
vse od ~istega realizma, por-
tretov, karikatur, umetni{kega 
stila »pop art« do abstrakcij …

Dru{tvo je prejelo veliko po-
vabil na razstave v tujini. 
Ravnokar potrjujejo termine 
za 2017 za udele`bo na med-
narodnih kolonijah v Avstri-
ji, na Slova{kem, v Italiji, na 
Hrva{kem in v Srbiji.
 

Akril na platno/R. Ferk  Foto: Iz arhiva

Napoved velikega kulturnega dogodka v ob~ini 
Duplek za 2017
Dru{tvo RAY & CO organizira mednarodno likovno kolonijo 
Duplek Art 6 (skupaj petnajsto po vrsti) v ob~ini Duplek. 
Umetniki prihajajo v na{o ob~ino iz Katarja, Rusije, Bolga-
rije, Srbije, Hrva{ke, Avstrije, Mad`arske, BiH, Italije in Slo-
venije. Kolonija bo potekala od 1. junija  2017 do 4. junija 
2017. Na njej bo sodelovalo 40 umetnikov. Organizator ko-
lonije Ferk `eli predstaviti doma~e kraje – ob~ino Duplek v 
najlep{i mo`ni lu~i, kar pa je povezano s finan~nimi stro{ki. 
V likovno humanitarnem dru{tvu RAY & CO se veselijo pod-
pore Ob~ine, veliko pa bi pripomogla tudi gmotna podpora s 
strani podjetij iz ob~ine Duplek. Skupaj bi naredili najbolj{e 
za svojo ob~ino. Ker vsak evro {teje, bo vsak finan~ni vlo`ek 
povrnjen s slikami! 
Ve~ informacij: www.rajkoferk.eu. 
Kontakt: rajko.ferk@telemach.si. 

Franc FRAS

SANJSKI, VIZIONARSKI SVET 
SLIKARJA RAJKA FERKA
[tevilni razstave in predstavitve likovnih del 
doma in v tujini so pritegnile pozornost likovnih 
kritikov. Tako je italijanski mednarodni kritik 
in zgodovinar starodavne in sodobne umetnosti 
Alfredo Pasolino o ustvarjalcu Rajki Ferku zapi-
sal slede~e (likovna kritika- skraj{ana verzija): 
Vizionarske sanje preteklosti v Ferkovem slikarstvu zasle-
dujejo linearno pravo~rtno figuralno abstraktnost, tako ime-
novano novo prihodnost (neofuturizem). Poliedri~en zvok 
razodeva nove simbolne sedimente starodavnega srca. Ferk 
je ve~plasten genij, njegova umetnost zaslu`eno pripada 
ozkemu krogu moderno-abstraktnih slikarjev, najbolj prilju-
bljenih v mednarodni javnosti. 
Slikar Ferk je zelo pomemben lik v razvoju slovenske in 
evropske umetni{ke revolucije od za~etne faze vizionar-
skega realizma do radikalnega praga neofuturizma tretjega 
tiso~letja. To je posebna specifi~na kategorija slikarstva, ki 
se rojeva iz preteklosti in prehaja v aktualno ob~udovano 
dejavno jedro ~ustvenih ob~utkov kot mo~an predmet in-

stinktivne strasti 
ob~utljivih predlo-
gov, kot poeti~ni, 
plasti~ni dinami-
zem, obsijan z 
barvno izmenjavo.
 

Akril na platno/R. Ferk   Foto: Iz arhiva
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Umetnik Ferk vstopa neposredno v kolektivno so`itje z 
ob~utljivostjo pozvanega bralca. Je generator napeto-
sti dimenzionalnih projekcij in metamorfnih sprememb 
razpolo`enja. Vse poro~a z absolutno avtonomijo ustvar-
jalne vizije in razkritja prena{a na stojalo prosto in ne ozi-
raje se na kanoni~ni predlog ali slogovni ekspresionisti~ni 
kubizem zgodovinske trans-avantgarde. Svojo zgodbo stra-
stno pripoveduje s svojim na~inom slikanja »grattaciata«; 
z mo~nimi signali in linearnimi ploskvami prepredeno z 
osebnim intelektom iz preteklosti. Uporablja vrhunsko za-
znamovan, svoboden, intuitiven abstraktni jezik. Kineti~na 
veriga po`ivi dinami~ne figuralne mre`e, ki razkrivajo ume-
tnikove pustolov{~ine klju~nih obdobij. 

Upanje je za Ferka ~ista, neomade`evana nostalgija, ki 
je del njegove osebnosti. Ta mu dovoli, da ohrani mo~na 
~ustva in emocije in jih naredi nelo~ljive od nepozabnih tre-
nutkov. Vendar to ni je~a, ki mu ne dovoli gledati naprej. Je 
mo`nost iskanja potenciala v svoji preteklosti za revitaliza-
cijo jaza. Je preobrazba preteklosti v kreativen rezervoar za 
soo~anje s prihodnostjo. Tu je grafi~na mo~ poudarjena z 
ravnimi linijami, diagonalami in razgibanimi, odmaknjeni-
mi segmenti mre`nih linij, ki spojijo energijo miselnih oblik 
z izku{enimi, geometrijskimi vzorci, ki se {irijo v mentalni 
prostor kot zvo~ni val. V njih avtor slika absolutne kripti~ne 
simbole, predstavljene v razli~nih du{evnih in morfolo{kih 
formalnih razmerjih. Torej, kot sem bil napro{en, kot je bil 
Albert Einstein, da razlo`i svojo teorijo relativnosti, bom 
odgovoril kot on: »Uspelo nam je po zaslugi tistih, ki so 
pred mano!«

IRENA FERK NA SVOJI 
UMETNI[KI POTI
Irena  Ferk se je z likovno umetnostjo  sre~a-
la, ko se je njen soprog pri~el ukvarjati s slikar-
stvom. Vsa leta potem je sodelovala pri pripra-
vah in organizaciji likovnih dogodkov − razstav, 
kolonij, dobrodelnih avkcij … 

prijela za ~opi~. In ob prvem slikarskem uspehu je vzplam-
tela ljubezen do likovnega izra`anja. Nadaljna pot je bila 
trasirana − nabava slikarskih materialov, svoj prostor doma 
v ateljeju … Slikanje je postajalo njena strast, z vsako sliko 
je rasla, a pri tem ostala samokriti~na. Uspeh ni izostal, da-
nes se lahko pohvali z velikim {tevilom samostojnih razstav 
v galeriji hotela Betnava, Qlandiji Ptuj, Mestni galeriji v Slo-
venskih Konjicah, hotelu Breza v Termah Olimia, kulturnem 
centru v Litiji, biv{i galeriji v Vinagu, v prostorih gradu v 
Ra~ah in ~ez mejo v Puli, sodelovala pa je tudi na skupinskih 
razstavah doma in v tujini.
  

Pomlad − olje na platno/Irena  Ferk  Foto: Iz arhiva

Pod mentorstvom hrva{kega slikarja Anta Nikoli}a je na 
mednarodni koloniji v Pi{ecah za~ela ustvarjati slike − po-
krajine v tehniki olje na platno in nato v akvarelu. Drug po-
memben mentor je bil Ivan Grozdanovski iz [ida (Srbija). 
Osvojila je slikanje v reliefni tehniki. Udele`ila se je medna-
rodnih likovnih kolonij v Tovarniku pri Vukovarju, letos `e 
tretji~ v Srbiji in v Puli na Hrva{kem. Sodelovala je na likovni 
koloniji v Avstriji. Irenin slikarski opus zajema veliko akva-
relov, reliefnih slik in njej najljub{e tehnike olje na platno. 
Njena najljub{a motivika je narava, predvsem jo zanimajo 
vodni motivi. Tako je nastajala likovna umetnica Irena Ferk!

Franc FRAS

Blagoslovljeni božič 
in srečno 2017!  
                   
Ljudske pevke 
KUD Breznar Tonček Korena

Slikarka Irena Ferk   Foto: Iz arhiva

Njen »umetni{ki premik« se je zgodil pred leti na 
mednarodni likovni koloniji na Pohorju, ko bi naj 
vsak udele`enec naslikal del~ek celote. Tu je prvi~ 

Hvaležni smo za staro leto,
naj novo z Bogom bo začeto.

Prijazni bodimo do vseh ljudi,
začeti pa moramo najprej sami.
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ZLATA SON^NICA 2016
V dvorani v Spodnjem Dupleku je 27. novembra 
2016  potekala slovesna podelitev zlatih, srebr-
nih in bronastih priznanj »zlata son~nica 2016«, 
ki jih za kakovostno in skrbno urejeno okolje na 
podlagi vsakoletnega ocenjevanja podeljuje hor-
tikulturna sekcija, ki deluje v okviru Turisti~ne-
ga dru{tva ob~ine Duplek.

Prijazno povabilo na na{o prireditev smo posredovali vsem 
prejemnikom priznanj, ~lanom Turisti~nega dru{tva ob~ine 
Duplek in seveda tudi vabljenim gostom. Ob tem moramo 
omeniti, da so se ravno slednji v zelo velikem {tevilu od-
zvali na{emu povabilu; raz`alostilo pa nas je dejstvo, da 
je bila udele`ba prejemnikov priznanj zelo slaba. Vabilo je 
bilo objavljeno tudi na spletni strani Ob~ine Duplek in na 
spletni strani na{ega dru{tva. Naj poudarimo, da ~lani hor-
tikulturne sekcije veliko dni v letu, in to prostovoljno ter 
s svojimi vozili, namenijo ogledu in ocenjevanju na{ih do-
mov in urejenosti okolja. Kar zajeten stro{ek za dru{tvo pa 
predstavljajo tudi vsa odposlana vabila, tisk priznanj in ne 
nazadnje organizacija prireditve. Nikakor no~emo kogarkoli 
obto`evati ali tarnati, `elimo le povedati, da se trudimo in 
da bi bili zelo veseli in po~a{~eni, da bi se nam v prihodnje 
prejemniki priznanj pridru`ili v polnem {tevilu. 
Tudi to zadnjo novembrsko soboto je bilo vzdu{je v dvo-
rani nadvse prijetno. Pri~akala nas je prazni~no okra{ena 
dvorana, kjer se je pod okra{eno smreko skrival tudi ad-
ventni ven~ek s prvo sve~ko. Za vse to je, tako kot vsa leta 
doslej, poskrbel podpredsednik Turisti~nega dru{tva ob~ine 
Duplek Vincenc Fridau. 
Prireditev, ki jo je tudi letos spretno povezoval Robert Lev-
stik, so otvorili prijetni zvoki Tambura{kega orkestra ob~ine 
Duplek. V nadaljevanju je prisotne nagovoril predsednik 
Turisti~nega dru{tva ob~ine Duplek Stanislav Germauc in 
se ob tem zahvalil vsem za udele`bo na prireditvi, {e po-
sebej `upanu ob~ine Mitji Horvatu, ravnatelju O[ Korena 
Darku Reberniku, predsednici Dru{tva upokojencev Marinki 
^u~ko, ~lanici ob~inskega sveta Slavici Golob in predsedni-
ku [tajerske turisti~ne zveze Janezu Ribi~u, hkrati pa tudi 
~lanom hortikulturne sekcije, ki so tudi letos skrbno opravili 
svoje delo. Sledil je nagovor predsednika hortikulturne sek-
cije Marjana [tiftarja, ki je pohvalil vse ob~ane, ki se po svo-

jih mo~eh trudijo za lep{i in prijaznej{i videz na{e ob~ine. 
Posebej veseli pa smo bili navzo~nosti ̀ upana Mitje Horva-
ta, ki je pohvalil na{e delovanje in izrazil zadovoljstvo nad 
na{im delom in prizadevanji. 
Posebna gostja ve~era je bila Klementina Tement, diplomi-
rana in`enirka krajinske arhitekture, ki je prisotnim pred-
stavila pomen in prednosti urejenega okolja. Kadar govo-
rimo o kvalitetnem bivanjskem prostoru, je urejen zunanji 
prostor klju~nega pomena. Tako javne kot zasebne urejene 
zelene povr{ine so pomembne za ~lovekovo dobro po~utje 
in funkcioniranje v prostoru ter so vsekakor odlo~ilen spre-
mljevalec razvoja turizma.
Poudarila je pomen stroke, ki se ho~e in mora pribli`ati 
javnosti in naro~nikom, prilo`nosti povezovanja z vseh 
strani pa bi moralo biti veliko ve~.
Po uradnem uvodu so prisotne razveselili posko~ni zvoki 
ansambla Ajda, sledile pa so jim razigrane »hip hop« ple-
salke iz Osnovne {ole Korena in mislim, da nas je bilo kar 
nekaj v dvorani, ki bi se jim kar pridru`ili na plesi{~u.
In napo~il je trenutek, ko smo za~eli podeljevati priznanja. 
Pri~eli smo z bronastimi, ki jih je bilo letos 55, sledila so 
srebrna, ki si jih je prislu`ilo 74 dru`in, posameznikov in 
objektov.
Najslaj{e pa pride vedno na koncu. Zato smo podelitev 
vseh 11 zlatih son~nic prihranili za konec. Prav je in tudi 
upravi~eno si zaslu`ijo, da jih poimensko navedemo, saj 
njihova prizadevanja in skrb za lepo in urejeno okolje 
spremljamo `e vrsto let in vsako leto znova nas pozitiv-
no presenetijo. Zlate son~nice so letos prejeli: dru`ina  
Le{nik, Zg. Duplek 110, dru`ina Knezar, Zg. Duplek 161 a, 
dru`ina Habjan Napotnik, Vurberk 14, dru`ina Kramberger, 
Duple{ki vrh 17, dru`ina Gru{ovnik, Vrhovska cesta 10, 
dru`ina ^u~ko, Nova ulica 4, kmetija Medved, @ikarce 74, 
dru`ina Zaj{ek, Ciglence 2 b, dru`ina Kramberger, Ciglen-
ce 23, dru`ina Lendero, Ciglence 28, Vrtnarstvo Tement, 
Dvorjane 2 a.
Ker so tak{ne in podobne prireditve prilo`nost za prijetno 
dru`enje in klepet, smo tudi mi pripravili pogostitev za vse 
prisotne, ki so jo popestrili zvoki ansambla Ajda. Lu{tno je 
bilo in vrteli smo se pozno v no~. Veseli bomo, ~e se nam 
prihodnje leto pridru`ite v {e ve~jem {tevilu.
Ob koncu naj vas opomnimo, da se bodo `e v maju priho-
dnje leto ekipe hortikulturne sekcije  odpravile na teren in 
pri~ele s prvim ocenjevanjem okolja.

Marjana PREDAN
Prireditev ZLATA SON^NICA 2016

Podelitev zlatih son~nic Foto: Vinko Fridau
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SA[O KORO[EC: »NAJBOLJ[A 
FOTOGRAFIJA JE TA, KI IMA V 
OZADJU ZGODBO.«
Sa{o Koro{ec je fotograf, ki svojo umetnost ne-
nehno poglablja in raziskuje. S svojimi fotografi-
jami iz Toskane se je v Knji`nici Duplek `e pred-
stavil. Kako raznolik je njegov fotografski svet, 
si lahko pravkar ogledate na razstavi njegovih 
podvodnih fotografij, ki jih je posnel v leto{njem 
letu v Jadranskem morju. 

^lovek skoraj ne more verjeti, kako barvit in raznolik je svet 
pod vodo, saj zazna na{e oko le motne obrise in {e to le v 
plitvinah. Za posnetke, kakr{ne nam je ponudil Sa{o, pa je 
potrebno nekaj ve~, potrebno je znanje, in to kompleksno 
znanje o potapljanju, fotoaparatu in podvodni svetlobi. Ker 
vsakdo tega ne zmore, bi radi z naslednjimi vpra{anji po-
kukali v fotografov svet, da nam odkrije tan~ice skrivnosti.

Va{ svet fotografije, Sa{o, nam razkriva veliko strast, 
s katero se lotevate svojih projektov. Kaj naredi do-
brega fotografa oziroma dobro fotografijo?

Dobro sliko naredi fotograf in ne fotoaparat. Prvovrsten fo-
toaparat ali izboren motiv {e ne naredita dobre slike. Po-
gosto je motiv pred nami videti ~aroben, ko pa doma po-
gledamo posnetke, so obupno slabi. Dobra slika nastane 
takrat, ko se fotograf ne osredoto~i le na motiv, ampak naj-
prej upo{teva slikovne prvine. Te so pravilna izbira formata 
slike, pravilna osvetlitev, upo{tevanje kompozicije, dobra 

postavitev poudarkov in izkori{~anje u~inkov perspektive. 
Prva naloga fotografa je obvladovanje fotoaparata. Vsak 
fotoaparat zase je specifi~na naprava, ki jo najbolje obvla-
damo, ~e upo{tevamo navodilo za delo z njim. Fotografu 
naj bi bilo rokovanje s fotoaparatom rutina, ne pa, da se 
namesto osredoto~enja na motiv in sliko ukvarja s tehniko. 
Drugo podro~je je obvladovanje motiva, torej kadriranje, 
izkori{~anje svetlobnih pogojev, osvetljevanje, postavljanje 
perspektive, izlo~anje mote~ih elementov in podobne spre-
tnosti. K temu pripomorejo poznavanje slikovnih pravil in 
nasveti izku{enih fotografov.

Podvodna fotografija, s katero se nam predstavljate, 
se mi zdi imenitna. Ker se nekaj malega spoznam na 
fotografijo, bi rekla, da so to posnetki, ki bi jih mirne 
du{e lahko objavili v revijah, kot sta National geo-
graphic ali Gea. Koliko ~asa je trajalo, da ste posneli 
te fotografije in kje natan~no ste jih posneli?

S podvodno fotografijo se ukvarjam tri leta. Razmeroma 
kratek ~as, ~e v obzir vzamemo, da to po~nem samo na 
dopustu. Razmeroma malo fotografij na razstavi sem po-
snel na Pa{manu. Neverjetna sre~a pa se mi je nasmehnila 
letos na otoku ^iovo, kjer sem naredil ve~ino fotografij, ki 
jih vidite na razstavi. V svoji zbirki imam nekaj fotografij 
zelo redkih prebivalcev Jadrana. Na to sem zelo ponosen. 
Pa {e ta zanimivost, vse fotografije so posnete na dah brez 
jeklenk.

Kdaj ste pri{li na zamisel, da bi se za~eli ukvarjati 
s podvodno fotografijo, saj `e fotografiranje »na su-
hem« zahteva mojstra, poznavalca tehnike in svetlo-
be. Pod vodo pa je vse druga~e.

Za to zvrst me je navdu{il moj dober prijatelj Robi Leitin-
ger, lastnik firme Aqua-ro-design. Robi ima firmo, kjer se 
ukvarjajo z izdelavo ribnikov ter sladkovodnih in morskih 
akvarijev. Vrsto let pre`ivljava letni dopust skupaj nekje na 
Jadranu in vsako leto do`iviva kaj nepozabnega. On mene 
navdu{uje s potapljanjem in poznavanjem organizmov, jaz 
pa njega s fotografijo. 

To~no tako, pod vodo je vse druga~e. Najve~ji problem je 
svetloba. Potrebno je dobro na~rtovati ~as, ki ga ni veliko. 
Ob predpostavki, da ve~ina morskih bitij pride na plano 
zve~er, sem imel za fotografiranje na voljo zelo kratek ~as, 
ker sonce zahaja pribli`no ob pol devetih. Vsak dan sem za 

DRU@ABNO @IVLJENJE

Fotograf Sa{o Koro{ec
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fotografiranje imel na razpolago dobro uro. Tukaj se poja-
vlja {e en velik problem. Redko ima{ mo`nost popravnega 
posnetka. @ivali so pla{ne in hitre. [e prej pa je seveda po-
trebno osvojiti pravila potapljanja na dah. 

Vode se torej ne bojite. Imate potaplja{ki te~aj?

Nasprotno, v vodi se po~utim odli~no. Na dopustu sem 
kar nekaj ur na dan v vodi. Potaplja{kega te~aja {e nimam. 
Najve~ji problem mi predstavlja ~as. Te~aj je sestavljen iz 
ve~ sklopov, za katere ne najdem ~asa zaradi slu`be. Uspel 
sem kupiti `e nekaj profesionalne potaplja{ke opreme, tako 
da ta te~aj ni ve~ tako dale~.

Nam lahko bolj podrobno obrazlo`ite, kaj vse je po-
trebno, da lahko nastanejo tak{ni posnetki? Kak{no 
znanje potrebujete, koliko ~asa trajajo priprave?

Zadeva je kompleksna. Najprej je potrebna ljubezen do po-
tapljanja. Tukaj veliko ljudi odpade. Ali pa obratno − po-
trebna sta ljubezen in znanje fotografiranja, tudi tukaj ve-
liko ljudi odpade. Res pa je, kjer je volja, tam je pot. Danes 
je vse mogo~e, na `alost pa je vse pogojeno z denarjem. 
Potaplja{ki te~aj lahko opravite v Pristanu, kjer si lahko ku-
pite profesionalno potaplja{ko opremo. Tudi fotografiranja 
se lahko nau~ite, ~e najamete kak{nega fotografa, da vas 
nau~i osnov fotografije, na primer mene. Skupinski nekajur-
ni te~aji se mi zdijo metanje denarja pro~, ker se v tem ~asu 
ne nau~ite skoraj ni~esar. Moj nasvet je, ~e ho~ete z ni~ ali 
pa zgolj z nekaj znanja postati fotograf, potem je najbolje, 
da najamete individualnega fotografa in se u~ita skupaj na 
primerih. Tako boste la`je in hitreje vzljubili ta poklic ali 
hobi. Govorim iz lastnih izku{enj. Pri celi zadevi pa ne sme-
mo pozabiti tudi na ra~unalni{ko znanje.

Kako pa je s stro{ki? To, kar po~nete, verjetno ni 
prav poceni.

@al je potrebno za te podvige kar nekaj denarja. V tem sklo-
pu so zdru`eni trije hobiji oziroma panoge: potapljanje, 
fotografiranje in ra~unalni{ka obdelava fotografij. Se pra-
vi, potrebujete potaplja{ko opremo, foto opremo in dober 
ra~unalnik.

Kak{ne so va{e ambicije na podro~ju fotografije? Je 
to zgolj hobi ali `elite prodreti z njimi tudi v {ir{i pro-
stor? Slovenci imamo kar nekaj mednarodno priznanih 
fotografov, ki celo zmagujejo na svetovnih nate~ajih 
med nekaj tiso~ konkurenti. Kaj pravite na to?

S fotografijo se ukvarjam zgolj za hobi oziroma tako sem 
mislil na za~etku. Vse skupaj je `e preraslo v del poklica. 
Namre~, dolga leta delujem kot grafi~ni oblikovalec in fo-
tografija je postala posledica tega poklica. Mogo~e imam 
majhno prednost pri fotografiranju, ker nimam te`av z is-
kanjem kadrov, veliko stvari znam predvideti oziroma se 
pripraviti na njih. Imam tudi svoj studio z vso pripadajo~o 
opremo. V tem studiu sem `e fotografiral veliko izdelkov za 
stranke, kasneje pa smo te fotografije uporabili za interne-
tno stran, letake, plakate, bro{ure … Bolj kot sodelovanje 
na mednarodnih razstavah me zanima prena{anje znanja na 
druge osebe. Za uspe{no fotografijo, ki je primerna za ve~je 
razstave, potrebuje{ veliko ~asa, ki ga `al nimam. Fotogra-
fija mi je v{e~ do to~ke ocenjevanja. Ocenjevanje fotografije 
se mi zdi pristranska zadeva, ker je vedno odvisna od neke 
`irije, ker pa smo ljudje razli~ni in imamo razli~en okus, so 
posledi~no ocene teh fotografij primerne temu. Za mene je 
najbolj{a fotografija ta, ki ima v ozadju zgodbo.

Kaj pa portreti? Zdi se mi, da vam bolj le`i krajina − 
ali pa se motim? Bomo lahko kdaj videli va{o razsta-
vo portretov?

Sploh se ne motite. Najraje fotografiram pokrajino. Ta zvrst 
me najbolj privla~i in se zliva z mojim karakterjem. ^e bi 
imel dovolj denarja in ~asa, bi potoval po svetu in fotogra-
firal razli~ne pokrajine. Moja najve~ja strast pa je {portna 
fotografija. V svet {portne fotografije me ja popeljal Ale{ 
Fev`er. Najel sem ga in z njim pre`ivel tri nepozabne dni 
v Ljubljani. To je to, o ~emer sem govoril prej − ~e bi radi 
izvedeli ve~ o fotografiji, si omislite individualnega foto-
grafa. Ale{u bom hvale`en celo `ivljenje. Glede portretov: 
lani sem fotografiral 253 otrok. Kasneje sem te fotografije 
grafi~no opremil in jih uporabil v albumu kot samolepljive 
sli~ice. To je bil pravi podvig, odziv pa nepopisen. Otroci 
so zbirali sli~ice, pri tem pa sebe in svoje prijatelje lepi-
li v album. Nepozabno! Za dobro portretno razstavo je po 
moje potrebno nekaj let dela. Dobrih portretnih fotografij 
ni mogo~e narediti ~ez no~. To zvrst fotografije sem dal na 
stranski tir, ker se osebe, ki so mi bile zanimive, niso hotele 
fotografirati.

Va{ naslednji projekt? Fotografski ali pa kak{en 
drug, mogo~e kak{ne fotografije v ekstremnih 
okoli{~inah?

Sem tip ~loveka, ki ne more biti na miru. Ko za~utim nekaj 
nenavadnega ali pa nekaj, za kar se je res potrebno potrudi-
ti, sem zraven. Nikoli se ne zadovoljim s povpre~nimi stvar-

Pre~udovit podvodni svet  Vse foto: Sa{o Koro{ec
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mi, vedno strmim k ne~emu ve~. Seveda pa je ponovno vse 
odvisno od denarja. Ve~ji projekti so pa~ povezani z ve~jim 
denarnim vlo`kom. Za zelo velik projekt {tejem prej ome-
njene sli~ice in album. To je bil zelo velik zalogaj. Najprej 
sem grafi~no oblikoval album, kasneje pa fotografiral 253 
otrok. Nato pa sleherno fotografijo opremil z znaki kluba, 
imenom in {tevilko. V albumu so bile tudi skupinske foto-

grafije vseh selekcij in vsi trenerji. Na koncu je bilo v albu-
mu 293 sli~ic. To sem naredil za Nogometni klub Maribor 
Tabor. V tem klubu delujem kot klubski fotograf.

Iskrene ~estitke, Sa{o, in bodite {e naprej tako 
ustvarjalni. Hvala za pogovor.

Tatjana JAMNIK POCAJT

V MAJERI^EVI GRABI JE ZOPET 
DI[ALO PO KOSTANJIH
Ciglen~ani smo 15. oktobra organizirali  5. 
kostanjev piknik v Majeri~evi grabi. @e teden dni 
prej smo poslu{ali o tem, kako bo vreme slabo. 
Nizke temperature, de`. A se nismo dali. Rekli 
smo: »Speljali bomo piknik, pa je, kak je.«
Postavljanje {otora, miz, klopi, reflektorja. Pogledovanje v 
nebo ni prina{alo ni~ pozitivnega. Zdaj,  zdaj se bo ulilo. 
In se je. Tik preden smo se za~eli zbirati, se je ulilo kot iz 
{kafa. Zvonili so telefoni: »Itak odpade?« »Ne, ne odpade, 
pridite in si bomo naredili tak, da bo fajn.«
Najprej smo se okrep~ali, saj smo vedeli, da je pred nami 
dan, poln izzivov in akcije. Nato je sledil nagovor gostite-
lja, Tineta Majeri~a, ki je poudaril, kako pomembno vlogo 
igrajo dobri medsosedski odnosi in dru`enja. Hkrati je vse 
zbrane povabil na sre~anje tik po polno~i 1. januarja zjutraj. 
Nad idejo smo bili navdu{eni in zagotovo se bomo tudi ta-
krat zbrali v lepem {tevilu, si vo{~ili in za piko na i spusti-
li kak ognjemet. Poseben pozdrav je Tine namenil na{emu 
najstarej{emu udele`encu Francu Mulecu. Nato so sledile 
prijave za tri discipline: ribolov, streljanje z zra~no pu{ko in 
rusko kegljanje.

Ko smo `e dolo~ili, kdo bo komu med ribolovom in strelja-
njem dr`al de`nik, pa je prenehalo de`evati. V zraku je bilo 
~utiti tekmovalen duh, po grabi je odmeval smeh in dobra 
volja je bila iz minute v minuto na vi{ji ravni. V skupnem 
se{tevku vseh treh disciplin je zmagal Tadej Senekovi~ – 
Seko, ki je dobil pokal – zlatega Bobija. Drugo leto bo tako 
pokal nosil novo ime, zlati Seko. Podelili smo tudi 3 nagra-
de za posebne dose`ke, kar je bila leto{nja novost.

Po uradnem delu in podelitvi nagrad najbolj{im pa smo 
si privo{~ili pe~ene kostanje, vzdr`ljivost smo preizku{ali 
v igranju beer ponga in pri plesanju v blatu do poznih 
no~nih ur. 
Drugi dan nas je bila ve~ina istega mnenja: kljub prvemu 
hladnemu tu{u – de`ju in posledi~no rahlo slabi volji ter 
»nepri~akovanju« ~esarkoli dobrega se je razpolo`enje dvi-
gnilo do pozitivnega maksimuma in to je bil na{ najbolj{i 
piknik do sedaj. Ni nas zmotil de`, ni nas zmotilo blato, 
tako da se ne bojimo, da bi nas 1. januarja ustavil sneg ali 
nizke temperature.

Z leti postaja vse {e bolj `lahtno in to dokazujejo tudi na{a 
ciglen{ka sre~anja. 

Maja MAJERI^

Kostanjev piknik v Ciglencah  Foto: Martina Majeri~
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NASVETI, PRIPORO^ILA, PREDLOGI
NOVICE IZ NA[IH AMBULANT 
Oktobra smo v ambulanti MEDIKUS d. o. o. do-
bili novo medicinsko sestro z bogatimi izku{n-
jami, Majdo Zemlji~, zdr. tehnik. Od decembra 
bo na{ zdravnik Klemen Pa{i}, dr. med., zaradi 
{tudijskih obveznosti za~asno nekoliko ve~ od-
soten. V ambulanti MEDIKUS d. o. o. mu bo po-
magal Sa{o @itnik, dr. med., spec. dru`. med., ki 
se bo v nadaljevanju tudi sam predstavil. 

Majda Zemlji~, zdravstveni tehnik      Foto: dr. Vojislav Iveti}

Svojo delovno pot sem za~ela kot pripravnica leta 1986 v 
ZD Lenart, kjer sem pridobila prvih 11 let delovne dobe in 
sem delala v splo{nih ambulantah, ambulantah medicine 
dela, zunanjih ambulantah Sv. Ana in Sv. Trojica. Leta 1997 
sem se zaposlila v zasebni ambulanti Franc [uta, dr. med. 
(naslednjih 11 let delovne dobe), ki je delovala na treh lo-
kacijah, in sicer v Cerkvenjaku, Trnovski vasi in Destrniku. 
Tu sem dobila bogate izku{nje pri delu in organizaciji dela 
v splo{ni ambulanti, delu v urgenci in z ljudmi v stiski. Pri-
dobila sem tudi izku{nje pri delu v laboratoriju (izvajanje 
preiskav ob pacientu) in v prevezovalnici. Leta 2008 pa 
sem za~ela delati v specialisti~ni o~esni ambulanti Sonje 
Jurinec Vajda, dr. med., v Mariboru, kje sem tudi delala na-
slednjih 8 let. 
Od 1. oktobra  2016 sem zaposlena v ambulanti MEDIKUS 
d. o. o. v Spodnjem Dupleku, kje bom sodelovala z dr. Pa{i}
em in dr. @itnikom. Veselim se prihoda in za~etka dela v 
novem in kvalitetnem timu med dobrimi in strokovnimi so-
delavci v Dupleku. Verjamem, da se bomo vsi skupaj zelo 
hitro spoznali in pripomogli h kvalitetnemu zdravstvene-
mu varstvu vseh opredeljenih bolnikov. 

Sa{o @ITNIK, dr. med., specialist dru`inske medicine
Foto: dr. Vojislav Iveti}

Rodil sem se leta 1983 v Mariboru, kjer sem tudi odra{~al. 
Svoje {olanje sem pri~el na O[ Draga Kobala in ga nato na-
daljeval na II. gimnaziji Maribor. Po kon~ani gimnaziji sem se 
vpisal na Medicinsko fakulteto v Ljubljani, kjer sem leta 2010 
diplomiral, leto kasneje pa opravil strokovni izpit. @e v ~asu 
{tudija me je `ivljenjska pot usodno zanesla v duple{ko am-
bulanto, kjer sem v okviru predmeta »Dru`inska medicina« 
opravljal {tudijske obveznosti. Prijetno vzdu{je, toplina, kole-
gialnost in prijaznost ter strokovnost vseh ~lanov zdravstve-
nega tima obeh duple{kih ambulant so v meni zanetili iskro, 
iz katere se je rodila neizmerna ljubezen do dru`inske medi-
cine. Specializacijo iz dru`inske medicine sem opravljal pod 
mentorstvom Alenke Aleksejev, dr. med. spec., v ambulanti 
dru`inske medicine v Mariboru in leta 2015 uspe{no opravil 
specialisti~ni izpit. Po kon~anem specialisti~nem izpitu sem 
se zaposlil v Zdravstvenem domu Ptuj, kjer sem delal vse do 
sedaj. Prihod v Duplek me navdaja z entuziazmom, saj ver-
jamem, da lahko s svojim znanjem in osebnimi kvalitetami 
pripomorem k bolj{emu zdravstvenemu varstvu vseh opre-
deljenih pacientov. 

dr. Vojislav IVETI]

Želimo Vam pravo gnečo najboljših stvari,
ki jih ni mogoče kupiti,

niti kjerkoli zaviti in srečo vsepovsod,
kjer vas v novem letu vodila bo pot.

Lepe praznike in srečno novo leto 2017 
vam želita vaši ambulanti

SAVA MED d.o.o. in MEDIKUS d.o.o.
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ZDRAVJE, NA[A VREDNOTA

mag. Nevena [ajber

Zdravje je stanje telesnega, du{evnega in socialnega 
blagostanja, ne samo odsotnost bolezni.
Je celovit sistem, ki ima sposobnost prilagajanja vpli-
vom okolja ter prepre~evanja bolezni, onemoglosti 
in prezgodnje smrti.
Zdravje je vrednota, ki se ga velikokrat zavemo {ele, 
ko ga izgubimo. Ohranjati zdravstveno kondicijo 
in `iveti ustrezen `ivljenjski slog je nujno, ~e `elimo 
do~akati pri~akovano `ivljenjsko dobo.
Pomemben dejavnik osebnega zdravja je izbira zdra-
ve prehrane. 
Telesna vadba, rekreacija in vzdr`evanje telesne 
pripravljenosti pove~ujejo ali vzdr`ujejo tudi odpor 

proti stresu. Mi{i~no telo izbolj{uje telesno presnovo in izbolj{uje 
tudi delovanje obto~il in srca. Telesna dejavnost pomaga tudi pri 
la`jem spanju.
Spanje oz. dobre spalne navade so pomemben dejavnik zdravja. 
Pomanjkanje spanja upo~asni okrevanje. Dalj{e spanje pa ni nujno 
povezano tudi z bolj{im zdravjem.
Dobra socialna opora zelo pozitivno vpliva tako na du{evno kot na 
telesno zdravje.
Vzdr`evanje rednih socialnih stikov in razli~ne dru`bene aktiv-
nosti so povezane z doseganjem dalj{e starosti. Aktivno `ivljenje 
izbolj{uje tudi telesne procese, zmanj{a razdra`ljivost in prepre~uje 
depresijo.
Mnoge aktivnosti, kot so redno kopanje, nega zob, pranje nog in 
rok z milom, pa tudi primerna izbira obrokov, ugodno vplivajo na 
samo zdravje. 
Razvade, kot so kajenje, pretirano u`ivanje alkohola, prenajedanje, 
neaktivnost, na~enjajo zdravje in 
pripomorejo k nastanku bolezni.
V prazni~nih decembrskih dneh se spomnimo, da je najve~je in 
najlep{e darilo zdravje, ki ga imamo, ki si ga ponovno `elimo pri-
dobiti ali ga ne `elimo izgubiti. 
@elimo vam lepe praznike, dobro voljo in sre~no 2017. 

Nevena [AJBER,
 mag.farm.,

 in sodelavke Lekarne Duplek

Želimo vam lepe praznike,
 v letu 2017 pa veliko modrosti,

miru in sreče!

kolektiv Lekarne Duplek
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VA[E MNENJE
FRANC GRAJFONER – 80 LET

24. oktobra 2016 je Franc Grajfoner praznoval okrogli jubilej – 80 let. Na ta dan sta ga obi-
skala  `upan Mitja Horvat in  Darja Rojko. Ta obisk je bil presene~enje za slavljenca, zato 
je bil tega {e bolj vesel. Praznovanje se je najprej odvijalo v o`jem dru`inskem krogu. Kot 
dolgoletni ~lan in predsednik ter sedaj ~astni predsednik Prostovoljnega gasilskega dru{tva 
Korena je bil Franc Grajfoner dele`en tudi obiska veteranov in predstavnikov dru{tva, ki so 
ga prijetno presenetili s sirenami in prihodom gasilskega vozila z ekipo za posredovanje. 
Slavje v {ir{em krogu sorodnikov in prijateljev se je odvijalo 29. oktobra 2016 v Kulturnem 
domu v Zgornji Koreni.
[e na mnoga leta ti `elijo vsi tvoji.

Ur{ka LICUL

PREDSTAVLJAMO VAM …

HARMONIKARICA 
TAMARA VANDUR

V na{i ob~ini imamo veliko znanih obrazov in danes vam z 
veseljem predstavljam enega izmed njih. To je Tamara Van-
dur, zelo znana harmonikarica doma in tudi v tujini. 
Tamara je dokaz, da lahko s trdim delom, vztrajnostjo in 
trdno voljo pride{ do cilja, ki si ga zastavi{.

Tamara se je rodila leta 1994. 
Pravi, da se je na za~etku ukvar-
jala s {portom, vendar je v njej 
vedno tlela `elja, da bi igrala 
harmoniko. Star{i ji `elji niso 
takoj ugodili − saj veste, otroci 
imajo polno `elja in vsak trenu-
tek jih spreminjajo, le pe{~ica pa 
je tako vztrajnih, kot je bila Ta-
mara. Zaupala mi je, da je tako 
dolgo prepri~evala mamo, da si 

`eli igrati harmoniko, da je le privolila. Tako je dobila har-
moniko na posodo za mesec dni, da vidijo, ~e bo po mesecu 
dni v njej {e tlela `elja po igranju ali ne. 
Njen prvi u~itelj je bil gospod Robert Goter in on je ugotovil, 
da ima Tamara izreden talent za igranje diatoni~ne harmo-
nike. Od takrat dalje je diatoni~na harmonika njena najve~ja 
prijateljica, ki jo spremlja povsod in ji daje mo~i in navdihov 
za uspehe, ki se vrstijo iz leta v leto.
Kmalu je Tamara za~ela z raznimi tekmovanji in njen mentor 
je postal Primo` Zvir, svetovni prvak v diatoni~ni harmoniki.
Naj na{tejem nekaj najpomembnej{ih uspehov in odli~ij, ki 
jih je prejela.

Najpomembnej{a priznanja:
–  tekmovanje Naj harmonikar Negove: 2 mesto, leto 2011,
–  [tajerska frajtonarca: 1. mesto, 2010,
–  Negova: 1. mesto, 2010,
–  Ru{ka ko~a: 1. mesto, 2009,
–  Frajtonar Prlekije: najbolj{a tekmovalka, 2009,
–  Ru{ka ko~a: 2. mesto, 2011,
–  Zlata plaketa Re~ica ob Savinji, 15. marec 2009,
–  Negova: 3. mesto, 2008.

Skupina Frajerke na Ptujskem festivalu            Foto: Mojca Marolt

Tamara Vandur
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Seveda pa ni manjkala niti na prireditvah v doma~em kra-
ju. Kamorkoli smo jo povabili, se je z veseljem odzvala in 
zaigrala, tako da je med doma~ini zelo priljubljena, saj je 
popestrila na{e kulturne dogodke. Veliko je nastopala tudi 
po drugih ob~inah in krajih po Sloveniji, pa tudi nastopi v 
tujini niso manjkali (Avstrija, Hrva{ka, Ukrajina …). Ve~krat 
je igrala tudi z Alfijem Nipi~em in njegovimi muzikanti, 
pridru`ila pa se je tudi tambura{em in drugim.
Konec avgusta se je Tamara pridru`ila skupini Frajerke, 
kjer so se `e takoj za~eli vrstiti uspehi. Samo pet dni je 
bila njihova ~lanica in `e je skupina nastopila na Ptujskem 
festivalu, kjer so Frajerke zasedle prvo mesto po oceni stro-
kovne komisije za najbolj{e besedilo »Tam, kjer je moje srce 
doma«, ki ga je napisala Vera [olinc.  

@e naslednji dan po Ptujskem festivalu so se Frajerke 
udele`ile tekmovanja `enskih ansamblov v Gadovi pe~i na 
Dolenjskem, kjer so prav tako osvojile prvo nagrado stro-
kovne `irije za pesem »Cvi~ek, cvi~ek, cvi~ek«, nekaj dni 
zatem pa so bile gostje ve~era na hrva{ki televiziji v oddaji 
Fio show.

Skratka, uspeh za uspehom. In ne smemo pozabiti, da je 
bilo v vse to vlo`enega veliko truda, volje, energije, nepre-
spanih no~i in da si Tamara uspeh resni~no zaslu`i. In seve-
da smo ponosni, da prihaja iz na{ih krajev in da je del nas.
Zato uspe{no {e naprej! Kdor verjame in upa, ta dose`e, kar 
si `eli in dela to, kar ga veseli. In to je Tamara Vandur.

Darja ROJKO

SPO[TOVANA IN 
DRAGA TOVARI[ICA 
SILVA!
Kako hitro minevajo leta! Zelo do-
bro se {e spominjamo dni, ki smo jih 
pre`iveli v {oli in tudi izven nje. Bili so 
dnevi, meseci in leta, ki jih nikoli ne 
bomo pozabili! Ob va{i 80-letnici se 
vam `elimo tudi na ta na~in zahvaliti 
za vse ~udovite trenutke, ki smo jih 
pre`iveli skupaj, za va{e dragocene in 
iskrene napotke ob na{ih `ivljenjskih 
poteh …Vedite, da ste nam bili kot 
druga mama. Za vse iskrena hvala in 
{e mnogo prebranih knjig in lepih let 
vam `elimo.

V imenu generacij, ki ste jih u~ili … 
najbolj{a generacija!

 P. S. Da je temu dejansko tako, dokazuje tudi obisk njenih prvih u~encev iz Jare-
nine, ki so jo skupaj z nami obiskali ob njenem visokem jubileju.

Vesele božične praznike 
in SREČNO NOVO LETO 2017

Čestitke ob dnevu samostojnosti in 
enotnosti 26. december!

Franc Fras

Generacija 1985-86 na obisku pri razredni~arki Silvi Krajnc
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MLADI DOPISNIK
DNEVNIK MIRNEGA MORJA
Sobota, 17. septembra  2016
Danes smo se z u~iteljico Nino odpravili na Mirno morje. 
Zbudili smo se zgodaj zjutraj in se odpravili pred {olo Gu-
stava [iliha pod Pohorjem. Tam smo prtljago nalo`ili na av-
tobus, sedli v u~itelji~in avto in se odpeljali. Z nami se je 
peljal tudi skiper Toma`. Peljali smo se do marine Suko{an. 
Imeli smo veliko zabavnih postankov med vo`njo. Ko smo 
kon~no prispeli do marine, smo se tam sprehajali. ^akali 
smo na prevzem ladje. Nato sta pri{li {e punci iz Kamni-
ka, ki sta bili z nami na jadrnici. Ko smo prevzeli jadrnico, 
smo se proti ve~eru odpeljali do Biograda. Pluli smo pono~i. 
U~iteljica Nina je vozila jadrnico. Tam smo se pozno zve~er 
izkrcali in raziskovali mesto Biograd. Da smo se u~enci 
Kamnika in Dupleka bolje spoznali, smo od{li na pomol, 
kjer smo se dodobra naklepetali. Imeli smo se zelooo fino, 
saj smo se veliko smejali. Skoraj ob polno~i smo od{li z 
u~iteljicami v marino, kjer smo se v kopalnici uredili in pri-
pravili za spanje. 

na jadrnico in se odpravili spat. Komaj sem zaspala, ker se 
mi je cel film tega dne vrtel po glavi.

Ponedeljek, 19. septembra 2016
Jutro se je prehitro pri~elo. Iz marine Frapa smo se odpravili 
na otok [olta. Tam smo imeli predstavitev skupin, modno 
revijo in krst. Na{a posadka z barke Marta X je bila oble~ena 
v kostume domin. A to ne navadnih domin. Bili smo domi-
ne Marka Pola, ki jih je v 15. stoletju s Kitajske prepeljal v 
Evropo, da so si z njimi na gradovih in v samostanih kraj{ali 
plemi~i ~as, saj je bilo kartanje takrat prepovedano. Po 
predstavitvi smo imeli krst. Na na{o ladjo je pri{el Pozejdon 
s spremljevalcema piratoma in nas po{kropil z vodo. Imeli 
smo tudi pala~inka party in smo jedli pala~inke s ~okola-
do in marmelado. Bilo je super. Potem smo za~eli z diskom 
na prostem, malo smo plesali in se veliko pogovarjali. Po 
nekaj urah je bilo konec zabave, ker je bila ura `e pozna. 
Od{li smo se uredit v skupne kopalnice in potem spat. Bilo 
je krasno, spoznali smo veliko prijateljev in upam, da ne 
izgubimo stikov.

Torek, 20. september 2016
Zbudili smo se v marini Maslinica na otoku [olta. Peljali smo 
se iz [olte v Ka{telo pri Splitu. Med vo`njo smo se ustavili in 
se kopali, nekateri smo se vozili tudi s ~olnom. Ko smo se 
nehali kopati, smo se son~ili na premcu. Potem smo pristali 
v Ka{teli, tu smo se spet dobro najedli. Imeli smo restan 
krompir, ~evap~i~e in solato. Potem smo risali svojo uni-
katno zastavo. Ko smo do konca izdelali zastavo, smo jo 
odnesli na jadrnico in jo dali skiperju Ivu, ki jo je s ponosom 
obesil na jambor. U~iteljica Nina nas je peljala na sladoled. 
Ko smo ga pojedli, smo si {li delat tatuje. Bili smo tudi na 
ogledu Ka{tele. Kmalu smo dobili vsak svojo priponko. Po-
iskati smo morali svoj par – obiskali smo skoraj vseh 118 
jadrnic. Nekateri smo bili uspe{ni, drugi malo manj. Zve~er 
smo imeli piknik na pla`i, kjer so igrali na bobne in plesali. 
^ez nekaj ur je bil `e ~as za spanje, tako da smo se po~asi 
uredili in od{li spat. Bilo je super.Nedelja, 18. septembra 2016

To prvo no~ na barki je zelo de`evalo in grmelo. Skoraj ni~ 
nismo spali. Zjutraj smo se zbudili in si umili obraz in zobe. 
Nato smo se preoblekli iz pi`am v obla~ila in pojedli zajtrk. 
Za zajtrk smo imeli ruski bife. ^ez nekaj ~asa smo odja-
drali do naslednje postaje – marine Frapa v Rogoznici. Med 
vo`njo smo pletli zapestnice. Ko smo bili `e skoraj na cilju, 
smo se {e ustavili in se kopali. Bilo je zelo zabavno. Ko smo 
pristali v marini Frapa, smo jedli nedeljsko kosilo − pohane-
ga pi{~anca, pire krompir in gr{ko solato. 
Nato smo po drugih barkah poiskali pare z istimi barvami 
zapestnic. Spoznali smo veliko novih prijateljev. Potem pa 
nam je u~iteljica Nina pokazala, kje je kaj. Po ogledu smo 
se odlo~ili, da gremo na sladoled. Od{li smo v trgovino. ^ez 
nekaj ~asa se je za~ela proslava. Ko se je kon~ala, smo od{li 
v disko. Tam smo spoznali veliko novih obrazov, nastale 
so prve simpatije, veliko smo plesali, peli in u`ivali. Tudi 
u~iteljica Nina je zelo dobro plesala. Po nekaj urah smo se 
umili in oblekli v pi`ame. Ko smo se uredili, smo od{li nazaj 

Mladi iz Dupleka na Mirnem morju       Foto: Nina Mohar Krajnc

Risanje zastave    Foto: Nina Mohar Krajnc
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Sreda, 21. septembra 2016
Zjutraj smo se zbudili in se najprej uredili. Potem smo se 
oblekli in za~eli z »mirnomorjevskimi« igrami. Najprej smo 
si podajali vodo nad glavo, potem smo se u~ili igrati na bob-
ne ter o`ivljanja ~loveka z rokami in aparatom defibrilator-
jem, napeli smo balon in se igrali nekak{no igro, izdelali 
smo si zna~ke, premagovali ovire z invalidskimi vozi~ki … 
Po igrah smo si lahko {li napravit {e ve~ tatujev. Nato smo {li 
na jadrnico in imeli predavanje in izpit za jadrnico. Vsi smo 
izpit ve~ kot uspe{no opravili. Pozneje se je za~ela pred-
stava, nastopalo je kar nekaj ljudi, po predstavi smo imeli 
disko. Zabavali smo se, se pogovarjali in se imeli super. Po 
koncu diska smo se umili in ko smo bili vsi urejeni, smo {li 
na jadrnico in se {e pogovarjali, nato smo kon~no zaspali.

^etrtek, 22. septembra 2016
Zgodaj zjutraj smo se zbudili in se uredili. ^ez nekaj ~asa 
smo odpluli iz Ka{tele v formaciji, vseh 118 jadrnic sku-
paj. Ko so po radijski postaji pri~eli z od{tevanjem, smo 
vsi udele`enci Mirnega morja pri~eli trobiti na trobe, ki smo 
jih dobili. Po kon~anem skupnem delu na morju se nas je 
7 jadrnic odpravilo na otok Prvi~. Pluli smo kar nekaj ur. 
Ko smo prispeli, smo se {li kopat. Ko smo se kopali, smo 
~isto ob obali videli hobotnico. Proti ve~eru smo od{li na 
dolg sprehod v sosednjo vas in na sladoled. Zve~er smo {li 
na sprehod in ko smo pri{li nazaj, smo {li sedet na pomol. 
Potem sta pri{la Rok in Matej z barke 92. Dolgo smo se po-
govarjali in med nekaterimi so za~ele preskakovati iskrice. 
Pozno zve~er smo pove~erjali, se {li uredit in spat.

Petek, 23. septembra 2016
Zjutraj smo se zbudili v son~en dan. Uredili smo se in po-
zajtrkovali. Ker je bil predzadnji dan na{ega popotovanja, 
smo pomagali urediti barko. Ko smo hoteli odpluti, se nam 
je pokvaril motor barke in obti~ali smo pred obalo. Veliko 
drugih bark nam je pomagalo, Angle`i so nas privezali na 
pomol, skupina mladih Slovencev je od{la z maskami pod 

na{o barko. Ugotovili smo, da smo se zataknili za sosednji 
muring. Kar dve uri so potrebovali, da so nam spet usposo-
bili barko. Kon~no smo za~eli pluti, a z dvourno zamudo. 
Kljub temu nas je na{ skiper Ivo peljal na otok Vergada, kjer 
smo {e zadnji~ u`ivali v plavanju. Voda je bila mrzla, am-
pak tako ~ista, da je bilo super. Za kosilo smo imeli gobovo 
juho in veliko sladkarij. Po kosilu sva od{li z Natalijo le`at 
v gumenjak na barki. Ker je zunaj zelo pihalo, smo v salonu 
dolgo igrali Activity. Kon~no smo prispeli v Suko{an, nato~ili 
gorivo, jadrnico privezali v mati~ni marini in se zabavali z 
u~enci O[ Kamnica. Ta dan je spet prehitro minil.
Sobota, 24. septembra 2016
Zjutraj smo se najprej uredili in oblekli. Nato smo spakirali 
prtljago do konca. Ko smo spakirali, smo vso prtljago odne-
sli ob pomol.  Pri{el je avtobus in poslovili smo se od svojih 
prijateljev. In tako smo se odpravili na avtobus. Med vo`njo 
smo se pogovarjali in poslu{ali pesmi. Peljali smo se zelo 
dolgo. Najprej smo odlo`ili tiste, ki so bili s Ptuja, in nato ti-
ste, ki so bili iz Slovenskih Konjic. Ko smo odlo`ili vse, smo 
se odpeljali v Maribor in vzeli svojo prtljago z avtobusa. 
Poslovili smo se in se polni vtisov odpeljali domov.
Bilo je lepo in zagotovo bi tako dogodiv{~ino {e ponovila.

Amadeja Fider{ek, 8. b, O[ Duplek

STROKOVNA EKSKURZIJA  
NA HOLMEC
V petek, 7. oktobra 2016, smo se u~enci 9. a razreda in nadarjeni u~enci 
odpravili na ekskurzijo, ki jo je organizirala Zveza veteranov vojne za Slo-
venijo Maribor.
Ob pol osmih smo se z avtobusom odpravili v Maribor, kjer se nam je 
pridru`il gospod iz Zveze veteranov vojne za Slovenijo Maribor. Pot smo 
nadaljevali do mejnega prehoda Holmec. Po poti smo izvedeli veliko zani-
mivosti o krajih, skozi katere smo se peljali, saj ima gospod, ki se nam je 
pridru`il, veliko znanja in mi smo mu z veseljem prisluhnili. Najprej smo 
se ustavili na Poljanah na Koro{kem in si ogledali kip Svobodi in miru ter 
izvedeli, ~emu je bil postavljen in kaj predstavlja. 

Nato smo pot nadaljevali do mejnega prehoda Holmec, kjer smo spoznali 
gospoda Praporja, ki je pre`ivel vojno za Slovenijo in nam je zaupal svojo 
zgodbo. Od njega smo izvedeli, kaj se je tam dogajalo med vojno in prav 
vsi smo osupnili, ko nam je povedal, da je bil ustreljen in ga je zadelo 17 
delcev ro~ne bombe, a {e danes `ivi. Pokazal nam je tudi tablo, ki jo je 
skupaj z drugimi veterani postavil v spomin dvema `rtvama med vojno.
Lepo smo se mu zahvalili, da je z nami delil to `alostno, a `al resni~no 
zgodbo o dogajanju med vojno za Slovenijo, in se odpravili nazaj po na{i 

Duple{ki udele`enci na jadrnici  Foto: Nina Mohar Krajnc

Kip Svobodi in miru  Foto: Eva Zelnik
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poti. Ustavili smo se {e v vojnem muzeju v Mariboru in si 
ogledali ostanke streliv, bomb, pu{k in ostale voja{ke opre-
me med vojno.

S tem se je na{a ekskurzija kon~ala in zagotovo nam bo {e 
dolgo ostala v spominu.

Eva Zelnik, 9. a, O[ Duplek

STROKOVNA EKSKURZIJA 
V MARIBOR
V petek, 7. oktobra 2016, smo se u~enci 6. a razreda ob 7.30 
zbrali v jedilnici. [li smo na strokovno ekskurzijo v Maribor.
Medtem ko smo se vozili do Maribora, smo skozi okna videli 
polja, hi{e, nasip in kro`i{~a ter {e kaj. Ko smo prispeli, smo 
najprej od{li v Muzej narodne osvoboditve Maribor.
V muzeju nam je vodi~ najprej razlo`il, kaj so materialni in 
nematerialni viri. Po razlagi smo se skupaj z u~iteljema in 
vodi~em odpravili v prvo nadstropje, kjer smo od{li v dvo-
rano. V dvorani so bili stoli v starinski preobleki, stara glas-
bila in projektor. Ko smo vsi sedeli, nam je vodi~ povedal, 
kaj je to dedi{~ina in s kak{nim namenom smo danes pri{li 
v muzej. Pokazal nam je tudi stara glasbila. U~itelj Primo` 
Kramberger nam je zaigral tudi na star klavir. Vodi~ pa nam 
je pokazal tudi, kako se igra na `lice in flavto. Pokazal nam 
je {e kontrabas. Po kon~anem predavanju smo dobili liste, 
ki smo jih morali izpolniti po ogledu prilo`nostne razstave. 
Razstava je vsebovala starinske predmete, med njimi: top, 
telefon, spri~evala, diplome in smu~i. 
Med razstavo nam je vodi~ povedal tudi, kako so bili otroci 
oble~eni v starih ~asih, kako so telovadili oz. kje so telovadi-
li. Fante je najbolj zanimal top, dekleta pa bolj spri~evala in 
starinski predmeti. Po ogledu razstave smo re{ili tudi u~ne li-
ste, ki smo jih dobili pred ogledom. Nato smo od{li v pritli~je 
na delavnico. Tam smo izdelovali troblje. Za izdelavo smo 
potrebovali le tulec, balon in vo{~enke ter ~isto malo lepil-
nega traku. Troblje se izdelajo tako, da tulec najprej okra-
simo z vo{~enkami (tulec okrasimo po lastni izbiri). Ko z 
vo{~enkami pobarvamo tulec, odre`emo zgornji del balona 
in ga namestimo na eno stran tulca. Balon zalepimo z lepil-
nim trakom in troblja je zaklju~ena. Zdaj pa je treba iz nje 
dobiti le {e zvok. Zvok dobimo tako, da pihnemo v balon.
Pred muzejem smo si privo{~ili malico in od{li do 
Fran~i{kanske cerkve. V njej so nam pokazali cerkvene or-
gle. Orgle so bile velike za pol malega stanovanja, v njih je 
bilo ve~ kot osemsto pi{~ali. U~itelj Primo` Kramberger nam 
je zaigral dve pesmi, potem nam je razlo`il, kako se igra na 
orgle.
Po odhodu iz Fran~i{kanske cerkve smo od{li ~ez Trg Le-
ona [tuklja in skozi mesto vse do Slom{kovega trga. Na 
Slom{kovem trgu smo si ogledali gledali{~e in drevo, ki je 
staro ve~ kot sto let. ^e ima{ list drevesa ginko v denarnici, 
to pomeni, da bo{ imel veliko denarja. 
Na Slom{kovem trgu smo od{li tudi v stolnico. V stolni-
ci smo si ogledali porisana stekla ter oltar. Pred njo smo si 
ogledali kip {kofa Antona Martina Slom{ka. Pri odhodu s 
Slom{kovega trga smo si ogledali {e stavbi Po{te Slovenije 
in Zavoda za varstvo kulturne dedi{~ine. Med pohodom do 

Glavnega trga smo od{li mimo Mariborske knji`nice in si 
ogledali {e ku`no znamenje.
Medtem ko smo hodili do avtobusa, smo se zelo zabavali. 
Ko pa je pri{el avtobus in smo od{li nanj, sta u~itelja z dve-
ma u~enkama ~akala {e Tijino in Larino babico. Ker pa smo 
povzro~ili zaporo, smo se samo otroci z voznikom avtobu-
sa odpeljali do kri`i{~a in potem obrnili. K sre~i smo nato 
pobrali tudi u~itelja in u~iteljico.
Med vo`njo do Dupleka smo po~ivali, saj smo bili utruje-
ni. V Zgornjem Dupleku smo za~eli izstopati po postajah. 
Vo`nja je zelo hitro minila in kmalu smo bili `e pri Osnovni 
{oli Duplek.
Ta ekskurzija je bila najbolj{a, zato smo se dobro 
razpolo`eni vra~ali domov.

Karolina Pernek, 6. a, O[ Duplek

PIKIN FESTIVAL
V torek, 20. septembra 2016, smo se z neobveznim 
kro`kom umetnosti odpravili `e na 27. Pikin festival v Ve-
lenju.
Okoli prve ure popoldan nas je na parkiri{~u pred {olo ~akal 
avtobus. Skupaj smo se vsi u~enci umetnosti z u~iteljicama 
vkrcali na avtobus. Do Velenja, kjer poteka Pikin festival, 
smo se vozili pribli`no eno uro.
Ko smo prispeli, nas je na parkiri{~u pri~akala na{a vodi~ka 
Pika Maru{a. Skupaj smo se najprej odpravili na gusarsko 
ladjo, takoj zatem pa {e v Mini Zoo, kjer smo videli kozi-
ce, papige, ~rnega pra{i~ka, veliko `elvo, tri majhne zaj~ke, 
dva ponija, Pikinega konja in veliko sovo. Po ogledu Zoo-ja 
smo od{li iskat zaklad. Na{li smo steklenico, v kateri je bil 
listek z napisom: »Najve~ja zaklada v `ivljenju sta prijatelj-
stvo in veselje.« S tem smo se seveda vsi strinjali. Nato smo 

Pikin festival             Foto: Lia Horvat Zupan~i~ 
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zavili {e v umetni{ko ~etrt, kjer smo izdelovali iz gline, risali 
na les, igrali na glasbila, plesali ter si ogledali {e garderobo 
igralcev in plesalcev.
Ko smo se sprehajali po Pikinem mestu, smo zavili {e v me-
stno hi{o, kjer smo se udele`ili {tevilnih zanimivih delavnic, 
ter v lepotni salon, kjer smo izdelovali nakit ter veliko dru-
gih stvari. Obiskali smo tudi Pikino hi{o, vilo ^ira ^ara, in si 
v njej ogledali vse prostore, v katerih `ivi Pika s Fickom in 
svojim konjem.
Kasneje smo se udele`ili {e te~aja sambe in skupaj plesali 
na zanimive ritme. Ker smo bili `e vsi malo la~ni, so nam 
zadi{ale »~alapinke«. Bile so slastne. Vsi smo bili `alostni, 

Pe~enje medenjakov  s Suzano @lahti~ Foto: Maja Ferk

ko je u~iteljica naznanila, da je ~as za odhod proti domu. 
Ko smo ̀ e sedeli na avtobusu, se je od nas poslovila {e Pika 
Maru{a in vsi smo se ji prisr~no zahvalili. Z avtobusa smo ji 
{e pomahali in `e smo se odpravili proti domu.
Ta dan je minil zelo hitro in zelo smo se zabavali. ^e Pikine-
ga festivala {e niste obiskali, vam vsi, ki smo bili tam, lahko 
zagotovimo, da je zelo zabavno in ga definitivno morate 
obiskati, saj je Pikin festival nepozabno do`ivetje za vsa-
kega obiskovalca.

Lia Horvat Zupan~i~ in Ajda Rojko, 
6. a, O[ Duplek

TRADICIONALNI 
SLOVENSKI  ZAJTRK
V petek, 18. novembra 2016, smo imeli u~enci O[ Duplek 
naravoslovni dan na temo tradicionalni slovenski zajtrk.
V {olo smo pri{li kot po navadi. Za~eli smo s prireditvijo. 
Zapel nam je pevski zbor, nato so izbrani u~enci deklami-
rali svoje pesmi o zdravem na~inu `ivljenja. Po prireditvi je 
sledil zajtrk. Jedli smo kruh, med, maslo in jabolka ter pili 
mleko. Ko smo se najedli, se je vsak razred preselil v svojo 
u~ilnico, kjer so u~enci kuhali, izdelovali namaze in kreme 
ali pa so se odpravili na samooskrbne kmetije v bli`ini.
U~enci 8. a smo okra{evali medenjake. Gospa Suzana @lah-
ti~, ~ebelarka, nam je prinesla medenjake razli~nih velikosti 
v obliki src. Na tem mestu bi se ji rada v imenu celotnega ra-

zreda zahvalila za prijaznost in pomo~ pri izvedbi delavnic.
Nekatere medenjake smo krasili, nekatere pa smo lahko 
`e sproti pojedli. Za okra{evanje smo potrebovali sladkor 
v prahu in nekaj jajc, pri katerih smo lo~ili beljak od ru-
menjaka. Sladkor v prahu in beljak smo zme{ali, dokler ni 
nastala gosta zmes. Dodali smo jedilne barve in {e enkrat 
dobro preme{ali. Zmes smo dali v vre~ke, naredili luknjico 
in za~eli krasiti. Nekateri so svoje medenjake okrasili {e z 
zvezdicami in mrvicami. Naredili smo veliko medenjakov 
in se zelo zabavali. Najve~ji medenjak sva z Meliso podarili 
u~iteljem, ostale pa smo odnesli domov. 
Pre`ivela sem pre~udovit dan, ki mi bo ostal v lepem spo-
minu.

Nina Pe~ar, 8. a, O[ Duplek
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OTVORITEV 
NOVE KUHINJE IN 
JEDILNICE
V petek, 28. oktobra  2016, je na{o 
Osnovno {olo Korena obiskal pred-
sednik dr`ave, gospod Borut Pahor. 
Pri{el je na otvoritev nove jedilnice in 
kuhinje, prerezal je tudi sve~ani trak.
V petek popoldne smo se zbrali v 
telovadnici osnovne {ole. Imeli smo 
prireditev ob sve~ani otvoritvi jedil-
nice in {olske kuhinje. Povabljeno je 
bilo veliko {tevilo ljudi, telovadnica 
{ole je skoraj pokala po {ivih. Govor 
so imeli: ravnatelj {ole Darko Reber-
nik, `upan ob~ine Duplek Mitja Hor-
vat  in {e predsednik dr`ave Borut 
Pahor. Nastopajo~i so bili mladinski 
pevski zbor, otroci Vrtca Korena, 
{olska plesna skupina Plesna dimen-
zija, u~enci 1. razreda in {olski an-
sambel. Prireditev sta povezovali Eva 
[tuber in [pela Bezjak. Po kon~ani 
prireditvi smo se izbrani u~enci ter 
nastopajo~i skupaj z gospodom Bo-
rutom Pahorjem odpravili proti novi 
kuhinji in jedilnici, kjer je predse-
dnik dr`ave prerezal sve~ani trak. 
Na koncu smo imeli {e pogostitev. 
Vsi u~enci in ostali povabljenci smo 
imeli mo`nost, da se slikamo z go-
spodom Pahorjem in spregovorimo z 
njim kak{no besedo.
Bili smo ponosni, ker je predsednik 
dr`ave obiskal na{o {olo in na{ kraj. 
Vsi u~enci pa smo veseli nove jedilnice 
in {olske kuhinje, kjer nam bo kuharica 
{e naprej pripravljala okusne obroke.

Patrik Fras, 
4. razred O[ Korena

VTISI U^ENCEV 6. 
RAZREDA OB OTVORITVI 
JEDILNICE IN SRE^ANJU S 
PREDSEDNIKOM DR@AVE

Predsednik dr`ave mi bo ostal v 
ve~nem spominu, saj sem se lahko 
z njim fotografirala. Najbolj v{e~ na 
njem mi je bil njegov nasme{ek.

Zala Grajfoner, 
6. razred O[ Korena

Sre~anje s predsednikom mi je bilo 
zelo v{e~, saj ima smisel za humor, rad 
ima otroke in je zelo prijazen.

Katja Senekovi~, 
6. razred O[ Korena

Predsednik mi je bil zelo v{e~, saj se 
veliko smeji in ceni male stvari.

Vita Rojs, 
6. razred O[ Korena

Prireditev mi je bila zelo v{e~, {e naj-
bolj ples in sre~anje s predsednikom 
dr`ave.

Tamara Beber, 
6. razred O[ Korena

V{e~ mi je bilo, da sem lahko videla 
predsednika dr`ave v `ivo; ima smisel 
za humor in je visok.

Maja Kokol,
6. razred O[ Korena

S predsednikom dr`ave sem se foto-
grafirala, se pogovarjala; v{e~ mi je, 
kako lepo sprejme majhne otroke.

Issa Rebernik, 
6. razred O[ Korena

Sre~anje s predsednikom mi bo ostalo 
v spominu vse `ivljenje.

Aleks Mi{i}, 
6. razred O[ Korena

Na prireditvi sem bil zelo `iv~en, saj 
sva kasneje s so{olko dr`ala trak, ki ga 
je prerezal predsednik dr`ave.

@an Vrbnjak, 
6. razred O[ Korena

Predsednik dr`ave je zame nekaj po-
sebnega. V{e~ mi je bilo, da sem ga 
lahko videl v `ivo in da nas je povabil 
v Ljubljano v svoje delovne prostore.

Matic Cvetko, 
6. razred O[ Korena

PROJEKT RASTEM S 
KNJIGO
V ~etrtek, 17. novembra  2016, smo 
se u~enci 7. razreda O[ Korena odpra-
vili v knji`nico Duplek. Po malici smo 
od{li do avtobusne postaje. Tam smo 
stopili na avtobus. Ko smo prispeli, 
nas je bila knji`ni~arka zelo vesela. 
Vse je bilo pripravljeno, zato smo se-
dli. Povedala nam je, da vsako leto za 
vse sedmo{olce priredijo projekt Ra-
stem s knjigo.  Dejala  je tudi, kako 
pomembna je bralna pismenost za vse 
ljudi. Z branjem {irimo svoj besedni 
zaklad. Pogovarjali smo se tudi o tem, 
kako smo se otroci spremenili. Vedno 
bolj mislimo le nase in ne na ~ustva 
drugih. Povedala je tudi, da je vedno 
manj otrok, saj ljudje ne najdejo ve~ 
slu`b in ne morejo skrbeti za otroke. 
Izvedeli smo tudi, da te lahko kaznu-
jejo, ~e ne pozna{ zakonov in se tako 
ne zna{ braniti. Pri{li smo do konca z 
na{im pogovorom. Knji`ni~arka nam 
je razdelila knjige s naslovom Kit na 
pla`i. Z avtobusom smo se odpravili 
nazaj v {olo.

Tina Bezjak, 
7. razred O[ Korena

Vsem članom društva,
simpatizerjem in občanom Občine Duplek  

                        
Vesele božične praznike in
SREČNO NOVO LETO
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UPRAVNI ODBOR 
Irena LENIČ
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Decembrski utrinki v ob~ini Duplek
Pal~kovanje

Miklav`evanje

Peka peciva v VGC DANica

Bo`i~ek


